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  چالش اصلی اصفهان چالش آب است و این موضوع به چالشی که در دولت های ما وجود دارد، برمی گردد که دولت ها توجه نکردند 
که آب از انفال است
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 باز شدن روزنه امید
 برای احیای یوز ایرانی

رتبه دوم بیمارستان های 
تأمین اجتماعی اصفهان 

در بستری بیماران 
کرونایی

آغاز فرایند مردمی 
انتخاب شهردار آینده 

اصفهان
ناتوانی خانواده در جامعه پذیری فرزندان

 ناتوانی خانواده
 در جامعه پذیری 

فرزندان

کرسی فولاد مبارکه در بورس کالای ایران 
حفظ شد 

کسب ۲۲۰۰ میلیارد 
تومان سود خالص توسط 

فولاد مبارکه

گلر ملی پوش سپاهان سرانجام راهی اروپا 
شد

کوچ نیازمند از اصفهان 
به پرتغال

مقصود جباری تهیه کننده سینما:

نتیجه اکران فیلم مانند 
هندوانه در بسته است

پایگاه خبری اصفهان امروز آنلاین
esfahanemrooz.ir

نوبت اول

شرکت کشت و صنعت مهیار کاله

 شرکت کشت و صنعت مهیار کاله در نظر دارد ضایعات آهن خود به مقدار تقریبی
 10 تن را از طریق مزایده به فروش بگذارد. 

*زمان ارائه پیشنهادات: تا روز پنج شنبه مورخ 1400/04/31 می باشد.
* هزینه جرثقیل، حمل و برش و جا به جایی صرفا با خریدار بوده و شرکت از این 

بابت مسئولیتی ندارد.
شماره تماس: 09133090045

آگهی مزایده

م الف: 862030

شهرداری شهرضا در نظر دارد به استناد مصوبه اول از دویست و هشتمین جلسه مورخ 98/07/30 شورای اسلامی 
شهر ساخت حدود 4000 تابلو معرف معابر سطح شهر شهرضا در انواع مختلف، را از طریق مناقصه عمومی به افراد 

یا شرکتهای واجد شرایط واگذار نماید. 
لذا متقاضیان میتوانند از تاریخ انتشار آگهی به مدت ۱0 روز جهت دریافت اسناد مناقصه به شهرداری مراجعه و یا 

با تلفن 5324۱0۱0 داخلی 24۱ مسئول امور قراردادهای شهرداری تماس حاصل نمایند.
* آخرین مهلت دریافت و تحویل اسناد و محل آن: ساعت ۱4:30 روز شنبه مورخ ۱400/05/02 دبیرخانه 

محرمانه شهرداری واقع در واحد حراست شهرداری مرکزی 
* تاریخ گشایش اسناد: ساعت ۱5:00 روز یکشنبه مورخ ۱400/05/03 در محل شهرداری شهرضا 

* به پیشنهادات مخدوش، مشروط یا خارج از تاریخ فوق ترتیب اثر داده نخواهد شد. 
* پیشنهاد دهندگان باید حداقل 5٪ مبلغ پایه مناقصه و یا مبلغ سپرده برآورد شده توسط شهرداری را ضمانت نامه 
بانکی و یا وجه نقد به حساب سپرده 3۱00000052002 بانک ملی در پاکت الف لاک و مهر شده تحویل نمایند. 
* سپرده نفر اول، دوم و سوم در صورت برنده شدن در مناقصه و عدم عقد قرارداد به ترتیب به نفع شهرداری ضبط 

می گردد.
* شهرداری در رد و یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار است. 

م الف: ۱۱64۱۱8

آگهی مناقصه )مرحله دوم - نوبت دوم(
ساخت حدود 4000 تابلو معرف معابر سطح شهر شهرضا

در انواع مختلف

حسین امیری: مدیر امور مالی    حبیب قاسمی : شهردار شهرضا

سرانه ورزشی اصفهان افزایش یافت

ترمیم، تجهیز و توسعه 5 ورزشگاه شهر
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رویداد
    خبر کوتاه     بی توجهی تاکی؟! قسمت 1875

اصفهان برای تبدیل شدن به شهر هوشمند نامزد شود

رتبه دوم بیمارستان های 
تأمین اجتماعی اصفهان در 

بستری بیماران کرونایی
گروه رویداد: به گفته مدیر درمان تأمین  اجتماعی استان 
اصفهان بیمارســتان های دکتر شریعتی و دکتر غرضی 
اصفهان پس از بیمارســتان میلاد تهران، بالاترین تعداد 

بیماران بستری کرونا را به خود اختصاص دادند.
دکتر علی اعتصام پور اظهار کرد: پس از دو بیمارستان 
دکتر شریعتی و دکتر غرضی اصفهان، بیمارستان  حضرت 
فاطمه الزهرا)س( نجف آباد نیز بر اساس گزارش آماری در 
بازه زمانی اسفند سال ۱۳۹۸ تا پایان بهمن سال گذشته 
با اختصــاص حدود ۱/۳ درصد از کل بیماران بســتری 
کرونا در بین ۷۳ بیمارســتان تأمین  اجتماعی، در جایگاه 
سی  و دوم بوده است. او با اشاره به آمار عملکرد مدیریت 
درمان تأمین اجتماعی در ســطح استان، افزود: بر اساس 
اختصاص  تخت های بســتری،  بیمارستان های استان 
اصفهان اعم از دانشــگاهی، تأمین  اجتماعی، نهادهای 
دولتــی و نظامــی، خیریه و خصوصی، ســهم مجموع 
تخت های فعال ســه بیمارستان دکتر شریعتی اصفهان، 
دکتــر غرضی اصفهــان و حضــرت فاطمه الزهرا )س( 
نجف آباد از کل تخت های فعال بیمارســتان های استان 
حدود ۱۰ درصد است. مدیر درمان تأمین  اجتماعی استان 
اصفهان گفت: در دوره شیوع بیماری کرونا، همواره بیش 
از ۱۰ درصد ظرفیت، تخت های بستری به بیماران کرونا 
به عهده بیمارســتان های تأمین  اجتماعی قرار داده شد 
و این مدیریت با هدف پاســخگویی به نیازهای مردم و 
بیمه شدگان ســازمان، با تلاش و از خود گذشتگی کادر 
پزشــکی، درمان، پیراپزشکی و پشتیبانی،  در دوره شیوع 
کرونا خدمات شایسته ای به بیماران ارائه داده است. دکتر 
اعتصام پور با بیان اینکه از ابتدای اسفند سال ۱۳۹۸ تا ۲۲ 
خرداد سال جاری تعداد ۱۳ هزار و ۴۳۹ بیمار مشکوک و 
مبتلا به کرونا در بیمارستان های تأمین  اجتماعی استان 
بستری شــدند، اعلام کرد: بر اساس گزارش های منتشر 
شــده توسط ستاد زندگی با کرونا از سوی سازمان تأمین  
اجتماعی، بیمارســتان های دکتر شریعتی و دکتر غرضی 
اصفهان، پس از بیمارستان میلاد تهران، بالاترین تعداد 
بیمار بستری کرونا را به خود اختصاص دادند. او در شرح 
خدمات تأمین  اجتماعی به بیماران کرونا، افزود: با شروع 
بحران در اســتان، این مدیریــت درمان به صورت فعال 
ضمن شرکت در جلسات ستاد استانی مدیریت کرونا در 
استانداری و دانشگاه علوم پزشکی، نسبت به برنامه ریزی 
اقدامات موردنیــاز و پیگیری امور اقدام کرد. مدیر درمان 
تأمین  اجتماعی استان اصفهان ادامه داد: در قدم نخست، 
کمیته علمی تخصصی کرونا در این مدیریت تشــکیل 
و یکی از متخصصان عفونی به عنوان دبیر این ســتاد، 
با هدف تمرکز در برنامه ریزی و ابلاغ دســتورالعمل های 
اســتانی )مبتنی بر دســتورالعمل های کشوری( انتخاب 
شد. دکتر اعتصام پور گفت: همچنین بیمارستان حضرت 
فاطمه الزهرا )س( نجف آباد از پنجم اســفند و بیمارستان 
دکتر غرضی اصفهان از دهم اسفند سال ۱۳۹۸ به عنوان 
بیمارستان معین )ریفرال( و بیمارستان دکتر شریعتی به 
عنوان بیمارســتان Clean استان به منظور پشتیبانی از 
نیازهای تخصصی دو بیمارســتان دیگر، تعیین شد. او با 
اشاره به اختصاص ۳۴تخت از تخت های بیمارستان دکتر 
شریعتی در مدت همه گیری به عنوان بخش ویژه کرونا، 
تصریح کــرد: به این ترتیب، بخش مهمــی از نیازهای 
بستری بیماران تأمین  اجتماعی مشکوک یا مبتلا به کرونا، 
تأمین  شد و از شــهریور تا پایان اسفندماه سال گذشته، 

بیمارستان شریعتی به عنوان ریفرال کرونا فعالیت کرد.

رعایت پروتکل های بهداشتی 
در استان اصفهان نصف شد

آمار بستری روزانه در استان اصفهان با رشد ابتلا رو به 
افزایش است و در صورت رعایت نکردن دستورالعمل های 

بهداشتی باید منتظر روزهای بحرانی در استان باشیم.
به گزارش تسنیم با افزایش تعداد شهرستان های قرمز 
استان وارد پیک پنجم کرونا شدیم و آمار بستری روزانه در 
استان با رشد ابتلا رو به افزایش است و در صورت رعایت 
نکردن دســتورالعمل های بهداشتی باید منتظر روزهای 
بحرانی در استان باشیم. بررسی های میدانی نشان می دهد 
نه تنها رعایت پروتکل های بهداشــتی بین مردم کاهش 
یافته بلکه بعضی مشــاغل مانند چای ســراها در شرایط 
قرمز هم به راحتی فعال هستند. معاون بهداشتی دانشگاه 
علوم پزشــکی اصفهان ضمن تأسف بابت وضع موجود، 
اظهار داشت: رعایت پروتکل های بهداشتی زیر 5۰ درصد 
رســیده و این عادی انگاری میزان آمار بیماری را افزایش 
می دهد. کمال حیدری افزود: مشــاغلی چون چای سراها 
در شــرایط زرد هم اجازه فعالیت ندارند ولی اکنون که در 
شرایط قرمز هســتیم بازهم در حال فعالیت هستند که 
به هیچ وجه قابل قبول نیســت. معاون بهداشتی دانشگاه 
علوم پزشکی اصفهان با بیان اینکه سرعت واکسیناسیون 
افزایش یافته، گفــت: با اجازه کمیته دانشــگاهی افراد 
بالای 65 ســال را برای دریافت واکسن کرونا فراخوان 
زدیم، هرچند هنوز هم ۳۰ درصد گروه ۷۰ ســال به بالا 
علی رغم تأمین واکســن برای دریافت مراجعه نکردند. 
معاون درمان دانشــگاه علوم پزشکی اصفهان با اشاره به 
تکمیل پذیرش مراکز درمانی، اظهار داشت: بیمارستان ها 
با ســرعت در حال پر شدن هســتند و شرایط به گونه ای 
پیش  می رود که بیمارستان خورشید که از چند روز گذشته 
وارد چرخه خدمت رسانی به بیماران کرونایی شده کاملا 
ظرفیت آن تکمیل شده است. بهروز کلیدری افزود: در حال 
حاضر ظرفیت بیمارستان های امین و خورشید تکمیل شده 
و بیمارســتان های غرضی و شریعتی بیش از ۱5۰ بیمار 
بســتری دارند و طبق برآورد انجام شده تعداد بستری ها 
طی دو هفته آینده به بیش از ۳ هزار بیمار در سطح استان 

خواهد رسید. 

هر دم از این باغ بری می رسد
ایـن  شـروع  نیسـت  معلـوم  روانشـید|  حسـن 
بی توجهی هـا از کجاسـت کـه امـروز یعنـی در آخریـن 
مـاه دولـت دوازدهـم زخم هـای آن سـر بـاز می کننـد تا 
قـوای سـه گانه و همچنیـن نیروهای نظامـی و انتظامی 
را هـم بـه چالـش بکشـد. اگرچه پیـدا بود هرچـه دوران 
حضـور ویـروس کرونـا طولانی تـر شـود مشـکلات آن 
نیـز عدیـده و بالطبـع حـل آن هـا پیچیده تـر خواهند بود 
امـا جامعـه انتظار ایـن را نداشـت که در فصل تابسـتان 
و موسـم شـیوع انـواع بیماری هـای میکربـی و مسـری 
بـه دلیـل گرمـی بیش ازانـدازه هوا بـا معضلات تـازه ای 
همچون افت فشـار برق و کمبود شـدید و بی سـابقه آب 
روبـرو شـویم کـه هـردوی این هـا می توانـد بـه نحوی 
بحـران را شـدت بخشـد تـا در کنـار افـت تولیـد مـواد 
پروتئینـی بـه علـت نبـود واردات نهاده هـا و محدودیـت 
واردات بـا توجـه بـه نگرانی هـای عفونـی از ویـروس 
از غـرب  برگرفتـه  کـه  ناپسـندی  مهاجـم سـنت های 
در دوران بحـران اقتصـادی اواخـر قـرن بیسـتم اسـت 
دامـن ایـن کشـور را نیـز بگیـرد. در آن سـال ها میـزان 
تولیـد شـیر در ایالات متحـده آمریـکا به شـدت افزایـش  
یافتـه بـود امـا بـه دلیـل فقـر اقتصـادی و بیکاری های 
مفـرط جامعـه قدرت خرید لازم را نداشـتند تـا از لبنیات 
اسـتفاده کنـد کـه ایـن امـر دامـداران را ناچار بـه مقابله 
منفـی می کـرد و هـرروز شـیرهای دوشـیده را بـه آب 
رودخانه هـا می ریختنـد امـا حاضـر نبودنـد ارزان تـر از 
نرخـی کـه در نظـر داشـتند بفروشـند کـه ایـن روش 
بعـد از سـال ها امـروز به گونـه ای دیگـر در کشـور مـا 
تکـرار می شـود تـا مرغداری هـا جوجه هـای یـک روزه 
را در دبه هـای دربسـته، خفـه کننـد! ایـن اتفـاق آنقـدر 
جانـکاه بـود کـه دل خانواده هـا را بـا دیـدن ویدیوهـای 
آن در شـبکه های مجـازی یـا رسـانه های دیـداری بـه 
درد مـی آورد امـا کسـی نبود تـا از متولیان جوجه کشـی 
بازخواسـت کنـد کـه حداقل ایـن بدعت ناپسـند نهادینه 
نگـردد و در دیگـر مشـاغل تولیـدی بـاب نشـود! زمـان 
گذشـت و همـان جوجـه یـک روزه ای که به دلیـل مازاد 
بـودن خفه می شـدند و یـا در چرخ هـای مخصوص خرد 
می گردیـد امـروز بـازار سـیاه پیـدا کـرده و قیمـت آن 
چندیـن برابـر شـده تـا مرغداری هـا نتوانند خریـداری و 
بـه پـروار کردن آن هـا برای ارائه بـه بازار سـیاه بپردازند 
تـا بـه همیـن منـوال قیمـت آن پـرواز کنـد! از سـویی 
کشـورهای همسـایه هـم بـا معضـل کرونا و بیـکاری و 
رکـود شـکننده روبـرو شـده و صـادرات آن هـا نیـز افت 
شـدید می یابـد تـا تقاضایـی بـرای پروتئین هـا نداشـته 
باشـند و بـره ایرانی نیـز خریداران خود را از دسـت بدهد 
و مصرف کننـدگان داخلـی نیـز بـه دلیل رکـود و کمبود 
نقدینگـی قادر به خرید آن نباشـد و علوفـه لازم با توجه 
بـه خشکسـالی برای چـرای گوسـفندان تأمین نشـود تا 
مشـکلات چند برابر شـده و دامدار را ناچار نماید احشـام 
آبسـتن را بـه کشـتارگاه ها بسـپارند کـه تراژدی کشـتار 
جوجه هـا بـا ذبح گوسـفندان آبسـتن تکـرار شـود! آنچه 
ایـن روزهـا و در بخـش پروتئیـن بعضی فروشـگاه های 
زنجیره ای شـاهد آن هسـتیم عرضه گوسـفندانی اسـت 
تـا خریـدار  رفته انـد  تیـغ  زیـر  آبسـتنی  در حـال  کـه 
بحـران زده از ویـروس کرونـا را متأسـف و منصـرف و 
همچنـان منتظـر پدیده های تـازه ای همچـون قطع آب 
و بـرق باشـد که خـرد و کلان خانواده ها بوکه به دسـت 
بـه دنبـال اکسـیر حیـات در صـف تانکرهـا باشـند و یا 
درب هـای برقـی منازل و واحدهای صنفی و آسانسـورها 
از کار بیفتنـد و ریزودرشـت جامعه سـاعت ها مسـتأصل 
بماننـد! فروشـگاه های بـزرگ زنجیـره ای راهروی هـای 
میانـی خـود را بـا میزهای کشـیده اشـغال تـا کالاهای 
مصرفـی کـه تاریـخ انقضایشـان نزدیـک اسـت را روی 
آن هـا چیـده و بـا تخفیف هـای شـگفت آور بـه فـروش 
برسـانند تـا تولیدکننـده بدهـکار بـه شـبکه های بانکی 
ورشکسـت شـود و کرکـره کارخانه هایی که ایـن روزها 
بـه همـت قـوه قضائیه بالا کشـیده شـده اسـت مجدداً 
پاییـن آیـد! آیـا می توان همـه ایـن اتفاقـات و نظایر آن 
را بـه تحریم هـا نسـبت داد تـا مشـکل اصلـی همـان 
ناتوانـی و بی توجهـی در دولـت و کابینـه ای اسـت کـه 
هشـت سـال عمـر یـک ملـت و کشـور را تحت الشـعاع 
اقدامـات خـود قـرار می دهـد تـا بـا سـوز دل بخواننـد 
»هـر دم از ایـن بـاغ بـری می رسـد/ تازه تـر از تازه تری 
می رسـد«! حـالا بایـد دید این ملـت رئـوف و مهربان و 
باگذشـت ایـران هسـتند که تعامـل را در حد اعـلا دارند 
یـا اصحاب دولـت یازدهم و دوازدهم که همچنان سـرنا 
را از تـه می نوازنـد و رصدخانـه بـدون آینـه را افتتـاح و 
معـادن بی بدیـل را بـه ثمن بخـس تقدیم نورچشـمی ها 

می کننـد تـا ایـن راه همچنـان ادامه داشـته باشـد!
ادامه دارد

گروه رویــداد| روز گذشــته رئیس دانشــگاه صنعتی 
اصفهان در آیین افتتاحیه کنگره »اســتان اصفهان و توسعه 
ملی، چالش ها و فرصت های پیش رو« در دانشــگاه صنعتی 
اصفهان، اظهار کرد: اســتان اصفهان در طول هزاران سال 
مأمن موحدان بزرگ بوده و گوهر خود را در عوض تلاش و 

نبوغ به انسان ارزانی داشته است.
به گزارش ایسنا، ســید مهدی ابطحی با بیان اینکه ۳۲ 
نشســت تخصصی با مشارکت ۲۱۰ ســخنران در مدت سه 
روز در کنگره اســتان اصفهان و توســعه ملی، فرصت ها و 
چالش های پیش رو برگزار شده است و ۱۷۰ مقاله در آن ارائه 
می شود، افزود: اقلیم این استان قناعت را به مردمانش ارزانی 
داشته و این ســرزمین آرامشی شگرف و صبوری را آموزش 
می دهد. رئیس دانشــگاه صنعتی اصفهان با بیان اینکه اقلیم 
استان اصفهان چهارفصل اســت و اعتدال در رفتار را باعث 
شــده اســت، تصریح کرد: طبیعت روح بخش این استان در 
تعالی انسان اثرگذار است، به گونه ای که بسیاری نگاه فیض 
کاشــانی را به طبیعت قمصر نسبت می دهند. ابطحی گفت: 
این سرزمین با این ویژگی ها انسانی پرورش داده که در مواجه 
با خود، خویشتن دار و صبور است و در مواجه با غیر، دوستدار 
و پشــتیبان وطن و خدوم اســت. در دوران دفاع مقدس در 
این استان شهدای بزرگی فرماندهان مؤثر لشکرهای کشور 
بوده اند. رئیس دانشــگاه صنعتی اصفهــان به اصالت، هنر و 
معماری برجسته استان اصفهان اشاره کرد و افزود: جلوه این 
انســان برآمده از این طبیعت، در معماری دیدنی شهر نمود 
پیــدا کرده و در علم در مــدرس اصفهان کمتر عالمی وجود 
داشته که از اصفهان نیاموخته باشــد و اکنون دانشگاه های 
اســتان کم رقیب و فعال در عرصه علم و دانش مشغول اند. 
ابطحی ادامه داد: اســتان اصفهان، در صنعت تضمین کننده 
خوداتکایی اســت و در نوآوری و فنــاوری با درکی عمیق از 
خارج از مرزها دانش به کشــور عرضه می شود. از زمان بروز 
پارک های علم و فنــاوری و طراحی آن در اصفهان بیش از 
۱۰ سال زمان نبرده است. او تأکید کرد: انسان این سرزمین 
پاک قرن ها این گونه بوده و هرچند بارها ساخته هایش ویران 
شده و داشته هایش به یغما رفته اما باز قانع، صبور و پرتلاش 
ادامه داده است. انســان خردمند اصول سرزمین را می فهمد 
و آن را پــاس می دارد. رئیس دانشــگاه صنعتی اصفهان با 
تأکید بر اینکه حق این ســرزمین اســت زاینده رودی پر آب 
داشته باشد، خاطرنشان کرد: حق این سرزمین این است که 
هوایی پاک داشته باشد، جوانانش مهاجرت نکنند، مردمانش 
تنگ دست نباشند، دشت هایش همچون همیشه سبز باشد و 
دانشــش در حفظ منطقه ملی اســتفاده شود. ابطحی اضافه 
کرد: حق این سرزمین اســت سرزمین هنر باور و علم باشد 
که لازمه آن شــناخت ضعف ها و تقویت نقطه قوت ها است 
که بــا گفت وگو می توان در تحقق این هدف کوشــید. او با 
اشاره به برگزاری نخستین کنگره »استان اصفهان و توسعه 
ملــی، فرصت ها و چالش های پیــش رو« آن را آغازی برای 
ایجاد این گفتمان دانســت و اعلام کرد: کنگره با تشــکیل 
۱۳ کمیته و ۱۱۶ عضو برجسته از دانشگاه های استان، حوزه 
علمیه، تجار، صاحب نظران و ... توانســته شبکه ای مناسب 
برای گفت وگو شــکل دهد. رئیس دانشگاه صنعتی اصفهان 
توضیح داد: ۳۲ نشست تخصصی با مشارکت ۲۱۰ سخنران 
در مدت ســه روز کنگــره برگزار و ۱۷۰ مقالــه در آن ارائه 
می شــود. همچنین ۲۵مصاحبه انجام شده است. ابطحی از 
شــکل گیری دبیرخانه دائمی این کنگره در دانشگاه صنعتی 
اصفهان خبــر داد و گفت: با شــکل گیری دبیرخانه دائمی 
کنگره به رســالت دانشگاه کارآفرین پرداخته می شود. او این 

کنگــره را آغاز راه اعلام و ابراز امیدواری کرد که اصفهان را 
آن چنان که حق این ســرزمین است، داشته باشیم. نخستین 
کنگره »استان اصفهان و توسعه ملی، فرصت ها و چالش های 
پیــش رو« در تاریخ ۲۲ تا ۲۴ تیرماه بــه صورت مجازی در 
دانشگاه صنعتی اصفهان برگزار می شود. این کنگره به همت 
استانداری اصفهان و میزبانی دانشگاه صنعتی اصفهان در ۱۳ 
کمیته تخصصی با ارائه سخنرانی های مختلف در محورهای 
مدیریت، اقتصاد و بهره وری، عمران و آبادانی، توسعه خدمات 
و گردشــگری، تحکیم باورها و فرهنگ دینی، توسعه علمی 
صنعت و فناوری، توســعه کشاورزی و منابع طبیعی، توسعه 
پایدار سلامت، هنر، معماری و شهرسازی، تاریخی، اجتماعی 
و فرهنگی، ورزش و جوانان، آب و محیط زیســت و فرهنگ، 

هنر و رسانه برگزار می شود.
Á  آب مانند خیلــی از منابع دیگر در اصفهان

انفال است
نماینده ولی فقیه در اســتان و امام جمعه اصفهان در این 
نشست گفت: همه می دانیم فرصت فراوان است، اما چالش 
مهم اصفهان که رفع آنها نیز مشکل نیست، مسئله آب است. 
آیت ا... ســید یوســف طباطبایی نژاد از تشکیل این کنگره 
تشــکر کرد و آن را مقدمه ای برای رفع مشکلات استان و 
کشور دانست. او افزود: اگرچه برای شناخت و رفع چالش ها 

دیر شــده اســت، اما در هر زمان که ماهی را از آب بگیریم 
تازه اســت و می توان برای رفع چالش ها اقدام کرد. به گفته 
طباطبایی نژاد دیر شدن نه ازاین جهت که انتهای کار دولت 
اســت، بلکه باید از فرصت های استان اصفهان بیشتر بهره 
ببریم و اصفهان را چه بهتر به مســئولان دوره های مختلف 
بشناسانیم. امام جمعه اصفهان افزود: باید به این توجه کنیم 
که از این فرصت های بســیار و اســتعدادهای بی شــماری 
که در استان اســت چه کارهای فراوانی می شد انجام داد و 
امیدواریم در آینده از این فرصت ها بیشتر استفاده شود. آیت 
ا... طباطبایی نژاد ادامه داد: فرصت مثل ابر است و می گذرد 
و آنچه گذشــت ازدست رفته است و زمانی را ازدست داده ایم، 
اما امیدواریم از همین فرصت استفاده کنیم و جلوی ضرر را 
بگیریم. اکنون از اینکه مسئولان به این فکر افتادند اصفهان 
را بشناســانند بســیار متشــکرم. او  ابراز امیدواری کرد که 
اصفهان بزرگ با همت مردم باقی بماند و پیشتازتر از گذشته 
باشد. امام جمعه اصفهان با تأکید بر اینکه نباید ناشکری کرد، 
گفت: اصفهان بعد از انقلاب از دیگر استان ها در زمینه های 
مختلف علمی، فرهنگی، صنعتی و ... پیشتاز بوده، اما با توجه 
به ظرفیت های موجود می توانستیم پیشتازتر باشیم. آیت ا... 
طباطبایی نژاد ادامه داد: باید به مردم کشورمان کمک کنیم و 
امیدوارم حقایق و واقعیت ها را بهتر بفهمیم و با درک عظمت 
خــدا و ائمه کارها را با امید کســب رضایت خداوند به خوبی 
انجام دهیم. او گفت: همه می دانیم فرصت فراوان است، اما 
چالش های اصفهان که رفع آنها نیز مشــکل نیست، مسئله 
آب است. امام جمعه اصفهان با تأکید بر اینکه اگر اصفهانی ها 
به اندازه کافی آب داشــته باشند احتیاج به هیچ چیز از دولت 
ندارند، خاطرنشان کرد: مردم اصفهان به گونه ای هستند که 
حتی دکتر آن هم اگر آب باشــد بیل به دســت گرفته و در 
جهت آبادانی استان می کوشد. مردم اصفهان خودبینی ندارند 
و هــر کاری برای رفع چالش ها می کنند. آیت ا... طباطبایی 
نژاد اضافه کرد: چالش اصلی اصفهان چالش آب است و این 
موضوع به چالشی که در دولت های ما وجود دارد، برمی گردد 
که دولت ها توجه نکردند که آب از انفال اســت. او توضیح 

داد: انفال به اموال ملی گفته می شــود مانند نفت، معادن و 
هر چیزی که در کشــور وجود داشته و در اختیار دولت است 
و دولت باید عادلانه آنها را بین همه تقســیم کند. امام جمعه 
اصفهان گفت: باید به این درک برسیم که آب مانند معادن، 
صحراها و نفت انفال و متعلق به همه مردم و در اختیار دولت 
است و باید عادلانه تقسیم شود. به گفته آیت ا... طباطبایی 
نژاد در اســتان اصفهان همه چیز وجــود دارد. معادنی که در 
اســتان است در کمتر جایی دیده می شود که تعدادی کشف 
نشده و تعدادی هم که کشف شده و در اختیار کسانی است 
که یا توان کار ندارند و یا می خواهند در اختیار ورثه آنها باشد 
که این تفکر اشتباه است. او با بیان اینکه چرا چند معدن باید 
به نام اشخاصی خاص باشد اما کاری نکنند. معادن باید مال 
دولت و ملت باشــد و کسی که بر روی آن کار می کند صرفا 
حق برداشت را داشته و باید قوانینی باشد این ها را ساماندهی 
کند. آیت ا... طباطبایی نژاد تأکیــد کرد: نباید معادن بدون 
فکــر، دقت و تحقیق در اختیار افراد خاص قرار گیرد. معادن 
یکی از منابع ملی ما است که وقتی در اختیار اشخاص خاص 
باشــد از دست دولت گرفته شده است. امام جمعه اصفهان با 
تأکید بر اینکه در هر گوشه و کنار ایران که باشیم باید نیت 
این باشــد خدمتگزار جامعه اسلامی باشیم، خاطرنشان کرد: 
بــه طور خاص در جامعه ای که در مقابل کفر ایســتاده باید 

ســعی کنیم این سربلندی که سربلندی اسلام است را بیش 
از گذشــته به دست آوریم و بدانیم که این کار مورد رضایت 
ائمه قرار می گیــرد. آیت ا... طباطبایی نژاد افزود: نه تنها در 
استان اصفهان، بلکه باید در تمام کشور چالش ها را شناسایی 
و کمک به رفع آنها داشته باشیم تا موجبات سربلندی کشور 

فراهم شود.
Á نامزدی اصفهان برای شهر هوشمند

اســتاندار اصفهان نیز گفت: تبدیل شهرها به شهرهای 
هوشــمند که مجهز به یک زنجیره هستند ضروری است به 
همین دلیل پیشنهاد می کنم که شهر اصفهان را برای تبدیل 
به یک شــهر هوشمند نامزد کنند. عباس رضایی اظهار کرد: 
این کنگره نخستین کار بزرگ در فرهنگ و توسعه ملی را رقم 
زده است. استان اصفهان همواره دارای مردمی سخت کوش 
به عنوان ســرمایه ملی در توسعه کشــور بوده است. تاریخ 
درخشــان اصفهان و گام های راســخ مردان این خطه منشأ 
تحولات در ســطح ملی و بین المللی شده است که نمونه آن 
نقش اصفهان در جنگ تحمیلی و تقدیم ۲۳ هزار شهید است. 
او افزود: اصفهان در تاریخ پرافتخار خود همواره پیش رو بوده 
است و در عرصه های دینی و صنعتی، فرهنگی، اجتماعی و... 
سرآمد بوده اســت. دکتر سبحانی اصفهانی پدر فولاد کشور 
اســت و نقش حوزه های اصفهان در ترویج فرهنگ اسلامی 
بر کسی پوشیده نیســت. استاندار اصفهان گفت: این کنگره 
بزرگ نقطه عطفی خواهد شــد که با اســتفاده از استعدادها 
و راهکارهای مناســب اصفهان را به سوی توسعه همه جانبه 
ســوق می دهد. از جمله اهداف این کنگره ایجاد شــبکه ای 
منسجم از اندیشمندان، صاحب نظران و مدیران کارآمد است. 
دعوت و بهره مندی از توان همشهریان و ایرانیان مقیم خارج 
از کشور، بازشناسی ظرفیت ها و استعدادهای موجود، شناسایی 
دنیای مدرن و معرفی نخبگان و استفاده از ظرفیت دانشمندان 
از دیگر اهداف کنگره استان اصفهان و توسعه ملی، چالش ها 
و فرصت های پیش رو است. رضایی گفت: توسعه کلان شهر 
اصفهان و شــهرهایی همچون کاشــان، شاهین شهر و...که 
برخوردار از پتانسیل های متعدد صنعتی و سرمایه های بزرگ 
اجتماعی هستند مستلزم استفاده از استراتژی توسعه است که 
برنامه های بلندمدت و میان مدت را می طلبد. او تصریح کرد: 
ضرورت توســعه شــهری که تعهد و دانش و تعلق سازمانی 
از نیازهای امروز کشور است. الگوسازی مناسب با تخصص 
شهری و توســعه پایدار شهری باید مجهز به اصول شهری 
شــود. تبدیل شهرها به شهرهای هوشمند که مجهز به یک 
زنجیره هســتند ضروری است به همین دلیل به این کنگره 
پیشنهاد می کنم که شهر اصفهان را برای تبدیل به یک شهر 
هوشمند نامزد کنند. استاندار اصفهان گفت: برخوردار بودن از 
امکانات متعدد اصفهان ضروری است. شهر هوشمند اصفهان 
می تواند نقش اصلی در توســعه پایــدار را ایفا کند. افزایش 
ســرمایه اجتماعی و تأمین حقوق شهروندان بر عهده شهر 
هوشمند است. رضایی افزود: بازیابی نقش فرهنگی اصفهان 
و دیپلماسی شهروندی بستری برای توسعه دیپلماسی شهری 
است و شــهروند دیپلمات باید فعال شود. شناسایی تسهیل 
گران شــهروندی و شکل گیری دانش و نگرش بین المللی از 
اهداف شــکل گیری شهروندی دیپلمات است. او خاطرنشان 
کــرد: از مهمترین رســالت های این کنگره اســتمرار آن و 
استخراج الگوی فهم و الگوی نظری برای شناسایی مسائل 
در عرصه های گوناگون اســت. توســعه همه جانبه در تمام 

قلمروها و اصفهان آینده باید مدنظر جدی این کنگره باشد.
Á  زیرساخت های نرم افزاری، عامل اصلی کارایی

و بهره وری
رئیس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان نیز در این نشست 
گفت: زیرساخت های نرم افزاری برای توسعه سلامت اغلب 
مورد غفلت واقع می شــوند، درحالی که اســاس و قوام یک 
مجموعه به توسعه این زیرساخت ها است، اما در برنامه های 
توسعه به آن پرداخته نمی شــود. طاهره چنگیز اظهار کرد: 
زیرســاخت های ضروری برای توســعه ســلامت شــامل 
سخت افزارها، نیروی انســانی آماده به کار و نرم افزارها است. 
او گفت: وقتی صحبت از توســعه زیرســاخت های سلامت 
می شود معمولا تمرکز بر روی مقوله اول یعنی سخت افزارها 
و زیرســاخت های سخت افزاری همچون فضاهای فیزیکی، 
تجهیزات و امکاناتی اســت که به عنــوان ضروریات برای 
توسعه خدمات در نظر گرفته می شود، اما توسعه خدمات به 

معنای توسعه زیرساخت های فیزیکی در نظر گرفته می شود 
که خطای بزرگی است، به طوری که تمام اعتبارات را صرف 
این بخش می کنیم و به هدف نمی رســیم. رئیس دانشگاه 
علوم پزشکی اصفهان یکی دیگر از زیرساخت های ضروری 
برای توســعه سلامت را نیروی انسانی آماده به کار برشمرد و 
افزود: نیروی انسانی باید مهارت و انگیزه کافی داشته باشد، 
متناسب با نیاز و در محل موردنیاز آماده فعالیت باشد. بخش 
سوم نیز زیرســاخت های نرم افزاری است که اساس و قوام 
یک مجموعه به این زیرســاخت ها است، اما عموما مغفول 
واقع شــده و در برنامه های توسعه به آن پرداخته نمی شود. 
چنگیز با بیان اینکه زیرســاخت های سخت افزاری ملموس 
هســتند و به همین دلیل در بســیاری از موارد افراد توجه 
ویژه ای به این بخش دارند، گفت: ویژگی دیگر سخت افزارها 
این اســت که تأمین آنها ارتباط مســتقیمی بــا پول دارد، 
همچنین رقابت پذیر هســتند و این ویژگی باعث مســابقه 
می شود تا هرکسی سهم بیشتری از منابع داشته باشد و قصه 
پــر غصه این رقابت ها را هر مدیری در مجموعه ســلامت 
می داند و بلاهای زیادی هم بر سر نظام سلامت آورده است، 
ضمن اینکه اگر اعتبار لازم وجود داشــته باشد می توان این 
زیرساخت ها را به سرعت فراهم کرد. او از دیگر ویژگی های 
زیرساخت های سخت افزاری را کهنه شدن عنوان و تصریح 
کرد: این عیب نیست، اما باید توجه داشت اگر قرار است این 
زیرساخت ها در طول زمان کهنه شوند باید به اندازه نیاز مورد 
بهره برداری قرار گیرند. جنس و ذات این ســخت افزارها این 
است که مولد نیســتند و تکثیر نمی شوند، این زیرساخت ها 
ممکن اســت گاهی شرط لازم برای توسعه باشند، اما قطعا 
شرط کافی برای توسعه نیستند. چنگیز مؤلفه دیگر را منابع 
یا ســرمایه انسانی دانست و گفت: نیروی انسانی آماده به کار 
ملموس، قابل روئیت و تحت تأثیر مسائل مالی است و تأمین 
آنها با ســرعت بالا ممکن است. باید بپذیریم اگر گلوگاه ما 
برای بهره برداری یک بیمارستان تأمین نیروی انسانی است 
باید زمان بندی طوری باشــد که بدانیم برای تأمین نیروی 
انســانی چه مدت زمانی لازم است، درحالی که معمولا این 
مقوله یا در نظر گرفته نمی شود و یا برآوردهای اشتباه صورت 
می گیرد. وقتی یک همکار خوب بــه یک مجموعه اضافه 
می کنیم در آینده مولد است و می تواند زمینه ساز تأمین منابع 
بیشتر باشد. نیروی انسانی نیز شرط لازم برای توسعه خدمات 
سلامت است، اما پیش بینی پذیری منابع انسانی اندک است، 
چون در کشــور ما فاکتورها و متغیرهای زیادی بر رفتار آنها 
اثر می گذارد. درحالی که اگر آشــفته بازار فاکتورهای مؤثر بر 
کشش نیروی انسانی برای آمادگی به کار در حوزه سلامت 
را نادیده بگیریم ممکن اســت خیلــی از برنامه ها به نتیجه 
نرسد. رئیس دانشــگاه علوم پزشکی اصفهان با بیان اینکه 
زیرســاخت های نرم افزاری اغلب مورد غفلت واقع می شوند، 
اضافه کرد: نرم افزارها شــامل باورهــا و هنجارهای جامعه 
و ســازمان، تعاملات بین ارکان نظام ســلامت، مقررات و 
رویه ها و برنامه ها است. او ادامه داد: ویژگی زیرساخت های 
نرم افزاری این اســت که به راحتی دیده نمی شوند و مستتر 
هستند، مؤثر و متأثر از مســائل مادی هستند، تأمین کننده 
اصلی انرژی برای فعالیت نظام سلامت، تنظیم کننده نحوه 
عملکرد سیستم، عامل اصلی کارایی و بهره وری، با ماهیت 
آهسته، انباشــتگی پذیری و مولد هستند. چنگیز با تأکید بر 
اینکه برنامه ریزی برای توســعه خدمات در نظام ســلامت 
بدون توجه به این زیرســاخت ها ممکن نیست، گفت: باید 
ببینیم کدام یک از این زیرساخت ها پیشران و مقوم هستند و 
باید به آن بیشتر توجه کنیم. گاهی توسعه به این معنا است 
که کاری کنیم وضعیت بدتر نشود، البته امیدواریم وضعیت 
بهتر شود و امیدوارم صحبت درباره توسعه در شرایطی که با 
وضعیت بحران کرونا، خشکســالی و آلودگی هوای اصفهان 
و مشــکلات دیگر مواجه هستیم مثل کلنگ پیامبر)ص( در 
زمان حفر خندق باشد که صحبت از پیوستن روم و ایران به 
اســلام را می کردند و بسیاری باور نمی کردند، اما این اتفاق 
افتاد. رئیس دانشــگاه علوم پزشــکی اصفهان با بیان اینکه 
توسعه بدون مشارکت همه حتی در حوزه سلامت غیرممکن 
است، گفت: صحبت از توسعه سلامت بدون حضور بازیگران 
این صحنه که ۷۵ درصد مؤلفه های ســلامت در حوزه های 
آن ها تعریف می شــود، ساده لوحی اســت و امیدوارم شاهد 

مشارکت همه بخش ها در این عرصه باشیم.

گوهر تشنه لب ایران

چالش اصفهان بی آبی است
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اصفهان

نیمی از فضای سبز شهر از 
طریق پساب آبیاری خواهد 

شد
بنـا بـه گفتـه معـاون خدمـات شـهری شـهردار 
اصفهـان بـر اسـاس برنامـه عملیاتـی شـهر اصفهان، 
حـدود نیمـی از منابـع آبی فضای سـبز شـهر اصفهان 
تـا سـال ۱۴۰5 از طریـق پسـاب تصفیـه شـده تأمین 

شـد. خواهد 
مناسب سـازی  گفـت:  ایمنـا  بـه  امیـری  حسـین 
پارامترهـای فیزیکـی و شـیمیایی پسـاب، مطابـق بـا 
از  محیط زیسـت  حفاظـت  سـازمان  اسـتانداردهای 
او  اسـت.  اصفهـان  شـهرداری  اصلـی  دغدغه هـای 
تصریـح کرد: بـا توجه بـه اهمیت جایگاه فضای سـبز 
در زندگـی شـهری و نیـاز جمعیـت دومیلیونی شـهر و 
حضـور صنایع مختلف نزدیک اصفهـان، مهاجرپذیری 
شـهر و آلایندگی هـای حمل ونقـل نه تنهـا بـر حفـظ 
فضـای سـبز باید تأکید کنیـم بلکه باید بـرای افزایش 
آن قـدم برداریـم. معـاون خدمـات شـهری شـهردار 
اصفهـان بـا تأکیـد بـر این کـه پارک ها و فضای سـبز 
بخش جدانشـدنی شهرسـازی و نیازهـای اولیه زندگی 
شـهری اسـت، گفت: در این راستا توسـعه فضای سبز 
یکـی از شـاخص های مناسـب شـهرها بـرای زندگـی 
تعریف می شـود و از نظر تأثیـرات اکولوژیکی و اقلیمی 
و فضـای سـبز تفرجگاهـی موردتوجـه قـرار می گیـرد 
کـه مدیریـت شـهری به عنـوان یکی از شـاخص های 
محیط زیسـتی بـه آن توجـه می کننـد. او ادامـه داد: بـا 
توجه بـه کاهش نزول باران در حوضـه آبریز زاینده رود 
همچنیـن پایدار نبـودن جریان آب در ایـن رودخانه که 
منجر به کاهش سـطح آب های زیرزمینـی در محدوده 
شـهر اصفهـان شـده و فضای سـبز شـهر را بـا کمبود 
شـدید منابع آبـی مواجه کرده اسـت، معاونـت خدمات 
شـهری شـهرداری عـلاوه بـر تغییـر الگـوی کاشـت، 
مدیریـت توزیـع و مصرف آب فضای سـبز، بازچرخانی 
آب و تصفیـه فاضلاب های شـهری به منظور اسـتفاده 
در آبیـاری فضـای سـبز بـه عنوان منابـع آب پایـدار را 
به عنوان سیاسـت های اصلی خود در راسـتای توسـعه 
پایـدار قـرار داده اسـت. امیـری تأکید کرد: شـهرداری 
اصفهـان به منظـور اسـتفاده از منابـع آب پایـدار ماننـد 
پسـاب فاضـلاب به منظور آبیـاری برخـی عرصه های 
فضـای سـبز، هم زمـان بـا اجـرای تمهیـدات مدیریت 
بهینه مصـرف آب، اجرای پروژه های زیرسـاختی نظیر 
تصفیه خانه هـای تکمیلـی پسـاب، ذخیره سـازی، پمپاژ 
و احداث کلکتور خطـوط انتقـال را در اولویـت اقدامات 
خـود قـرار داده اسـت. او گفـت: بـر اسـاس برنامـه 
عملیاتـی شـهر اصفهـان، حـدود نیمـی از منابـع آبـی 
فضـای سـبز شـهر اصفهـان تـا سـال ۱۴۰5 از طریق 
پسـاب تأمین خواهد شـد و مناسب سـازی پارامترهای 
فیزیکی و شـیمیایی پسـاب، مطابـق با اسـتانداردهای 
سـازمان حفاظـت محیط زیسـت از دغدغه هـای اصلی 
شـهرداری اسـت. او تصریـح کـرد: نظـارت دقیق تـر و 
بیشـتر بر تمامی فضای سـبز شـهری متناسـب با رشد 
جمعیـت، پارک های محلـی و همسـایگی، ضابطه مند 
کـردن اجرای بـام و دیوارهای سـبز، پروژه های فضای 
سـبز نمایشـگاه بین المللـی، فضـای سـبز بـازار گل و 
گیاه ارغوان، پل های شـهید سـلیمانی رینـگ چهارم و 
گلخانـه حـاره ای بخشـی از پروژه های مرتبـط با ایجاد 

فضای سـبز در شـهر اسـت.

سازمان پسماند ویدئوهای 
آموزشی مدیریت سبز 

می سازد
مدیرعامـل سـازمان مدیریـت پسـماند شـهرداری 
تولیـد  بـرای  سـازمان  ایـن  اقدامـات  از  اصفهـان 
محصـولات ویدئویـی برای آمـوزش  مدیریت سـبز در 

حـوزه پسـماند خبـر داد.
رحیـم محمدی به ایمنا گفت: اعمال سیاسـت های 
و  پایـه  منابـع  از  حفاظـت  منابـع،  بهینـه  مصـرف 
محیط زیسـت، اصـلاح و بهبـود فرآیندها و سـاختارها 
بـرای حفـظ محیط زیسـت و اسـتقرار نظـام مدیریت و 
بهـره وری سـبز از جمله اهدافی اسـت کـه در مدیریت 
سـبز منظـور می شـود و بـا توجـه بـه آن کـه یکـی 
از شـاخص های کلیـدی مدیریـت سـبز، سـاماندهی 
پسـماند اسـت سـازمان در زمینـه ارائـه آموزش هـای 
مرتبـط، تجهیـز به زیرسـاخت های مدیریت پسـماند و 
ارزیابـی در زمینـه مدیریـت سـبز ورود کـرده اسـت. او 
ادامـه داد: بـر همیـن اسـاس نیز مجموعـه کلیپ های 
آموزشـی مدیریـت سـبز در سـازمان مدیریت پسـماند 
شـهرداری اصفهـان در حـال تهیـه اسـت و پـس از 
آن کـه با اسـتفاده از آن ها، آموزش هـای کاربردی حوزه 
مدیریت پسـماند در اختیار بخش های مختلف از جمله 
ادارات و دسـتگاه های دولتـی و غیردولتـی قـرار گرفت 
نسـبت بـه ارزیابـی آنهـا از نظـر سـطح مشـارکت در 
زمینـه مدیریت پسـماندها مطابق با چک لیسـت های 
مربوطـه اقـدام می شـود. مدیرعامل سـازمان مدیریت 
پسـماند شـهرداری اصفهان با بیان این که بسـیاری از 
ادارات، سـازمان ها و دسـتگاه های دولتـی و خصوصـی 
به مخازن جداسـازی پسـماند خشـک تجهیز شـده اند، 
تصریـح کـرد: بـا توجـه بـه فراهم سـازی بسـترهای 
و  سـازمان ها  ادارات،  در  پسـماندها  بهینـه  مدیریـت 
مـدارس، پـس از ارائـه آموزش هـا در قالـب ویدئوهای 
کاربـردی انتظـار مـی رود، مشـارکت بـه کیفیـت قابل 
قبولـی برسـد چـرا کـه مطابـق بـا آئین نامـه مدیریت 
سـبز عمـل به این مهـم الزامی بـوده و از سـوی دیگر 
گامـی ضـروری و حائـز اهمیـت در راسـتای بهبـود 
کیفیـت بهداشـت و محیط زیسـت جامعـه خواهـد بود.

    شهر   استان

موزه شهدای گلپایگان تعیین 
تکلیف شود

رئیــس بنیاد شــهید و امور ایثارگــران گلپایگان از 
برگزاری آیین بزرگداشت روز ایثار و شهادت شهرستان 
گلپایگان خبر داد و گفت: یکی از مطالبات خانواده شهدا 
و ایثارگران تعیین تکلیف موزه شــهدای شهر گلپایگان 

است.
به گزارش ایمنا، خالق محمد شــریفی  در جلســه 
شورای ترویج فرهنگ ایثار و شهادت، اظهار کرد: بیست 
و سوم تیرماه ســال 6۱ در عملیات رمضان ۱۰ رزمنده 
گلپایگانی به فیض شــهادت نائل شدند و ۲۳ تیرماه به 
عنوان روز ایثار و شــهادت مردم گلپایگان نام گرفت و 
به همین مناسبت مراسم تجلیل و عطر افشانی در محل 
گلزار شــهدا برگزار می شــود. او با تأکید بر لزوم ترویج 
فرهنگ ایثار و شهادت در بین مردم به ویژه نسل جوان، 
گفت: از مهمترین وظایف شورای ترویج فرهنگ ایثار و 
شهادت سیاست گذاری در توسعه فرهنگ ایثار و شهادت 
است چون ثواب زنده نگه داشتن یاد شهدا کمتر از شهادت 
نیست. رئیس بنیاد شــهید و امور ایثارگران گلپایگان با 
بیان این که ایثار اجتماعی سیره شهدا است، تصریح کرد: 
اگر فرهنگ ایثار و شــهادت با مصادیق اسلامی پیوند 
داده شود موجب کاهش آسیب های اجتماعی می شود و 
در ارائه خدمت بهتر به مردم نیز تأثیرگذار است. شریفی 
اضافه کرد: به دنبال تدوین اطلس شــهدای شهرستان 
هســتیم و مکاتباتی در شهرداری های شهر گلپایگان و 
گلشهر و گوگد انجام دادیم تا روی نامگذاری خیابان ها و 
مکان های عمومی از نام شهدا استفاده شده و از تحریف 
این امر جلوگیری شــود، از شــهرداری گلپایگان بابت 
مزین کردن میدانی به اسم خلبان شهید ابراهیم کریمی 
قدردانی می کنم. او با بیان این که تمام گلزارهای شهدای 
این شهرستان ساماندهی شده اند، خاطرنشان کرد: یکی 
از مطالبات خانواده شهدا و ایثارگران تعیین تکلیف موزه 
شهدای شــهر گلپایگان است. رئیس بنیاد شهید و امور 
ایثارگران گلپایگان گفت: شهرداری گلپایگان تابلوی سر 
در منازل شــهدای شهر را نصب کرده است و شهرداری 
گلشهر نیز پس از شناسایی منازل والدین شهدا این امر 

مهم را انجام می دهد.

افزایش ۲برابری اعتبارات 
عمرانی تیران و کرون

بــه گفته فرماندار تیران و کرون ۳۹5 میلیارد و ۱۴5 
میلیون تومان برای فعالیت های عمرانی در ســال جاری 
به این شهرستان اختصاص یافت که در مقایسه با سال 
قبل ۲ برابر افزایش داشــته است. مجید حججی به ایرنا 
گفت:  این بودجه از محل اعتبــارات تملک و دارایی و 
متوازن اســت که با اولویت تکمیل پروژه های نیمه تمام 
و بهبود وضعیت راه ها، طرح های روستایی بنیاد مسکن 
و آموزش وپرورش و شــبکه های آبرسانی توزیع شد. او 
تعداد پروژه هــای نیمه تمام این خطه را ۱۲۰مورد اعلام 
کرد و اظهار داشت: امسال هیچ پروژه جدیدی در تیران 
و کرون آغاز نمی شــود و اولویت اتمام طرح های قبلی 
است. فرماندار تیران و کرون با بیان اینکه میانگین جذب 
بودجه ســرفصل اســتانی 5۰ درصد و اعتبارات متوزان 
۳۴ درصد بوده اســت، تصریح کرد: برخی از ادارات مثل 
اوقاف و امور خیریه به صورت کامل اعتبار خود را جذب 
کرده اند. او اضافه کرد: با اختصاص میزان اعتبار، ادارات و 
نهادهای دولتی و اجرایی باید از طریق  اداره کل استانی 
متبوع خود نســبت به جذب آن اقدام کنند و آن دســته 
از اداراتی که در این خصوص کم کاری داشــته اند بودجه 
امسال آن ها  کاهش داده شده است. حججی خاطرنشان 
کرد:  مدیران دستگاه های اجرایی تا پایان امسال فرصت 
دارند ســهم بودجه تخصیصی را جــذب کنند. تیران و 
کــرون با بیش از ۷۲ هزار نفر جمعیت در ۴5 کیلومتری 

غرب اصفهان قرار دارد.

خطر خشک شدن یک سوم 
باغات چادگان

به گفتــه رئیــس اداره ترویج و کشــاورزی جهاد 
کشاورزی شهرســتان چادگان خطر خشک شدن ۸۰۰ 

هکتار از باغات شهرستان چادگان را تهدید می کند.
مهدی ارپناهــی به فارس گفت: بــه دلیل کاهش 
چشمگیر بارش های امسال از ۲۲۰۰ هکتار از باغات در 
شهرســتان ۸۰۰ هکتار از باغات شهرستان چادگان در 
معرض خشک شــدن و کاهش عملکرد هستند. رئیس 
اداره ترویج و کشــاورزی جهاد کشــاورزی شهرستان 
چادگان بیان داشــت: محصولات باغــی از قبیل بادام، 
گردو، هلو، زردآلــو و آلبالو از جمله میوه های باغات این 
شهرستان هســتند که 55۰ هکتار در بخش مرکزی و 
۲5۰ هکتار در بخش چناررود کشت  شده اند که به دلیل 
کم آبی در معرض خشــک شدن هستند. او گفت: اگر به 
این باغات آبرسانی نشــود بیش از ۱6 میلیارد تومان به 
باغ داران خســارت وارد می شــود که این باعث متزلزل 
شدن کشاورزان منطقه می شود. ارپناهی ادامه داد: برای 
جلوگیری از خشک شــدن باغات شهرستان درخواست 
اعتبار داده ایــم که در صورت تخصیــص این اعتبار با 
اســتفاده از تانکر اقدام به آبیاری باغات خواهیم کرد و 
باغات شهرســتان چادگان را از خشکی نجات می دهیم. 
رئیس اداره ترویج و کشاورزی جهاد کشاورزی شهرستان 
چادگان عنوان کرد: درختــان میوه این باغات از قدمت 
بالایی برخوردار هســتند که اگر درختان خشــک شود 
خسارت سنگینی به باغداران تحمیل می شود که امیدوارم 
مسئولان به تأمین اعتبار در جهت جلوگیری آر خشک 

شدن باغات شهرستان عنایت ویژه داشته باشند.

گــروه اصفهان| پروژه های ورزشــی و تفریحی 
شهرداری اصفهان با حضور شهردار و مدیران شهری به 

بهره برداری رسید.
5 ورزشــگاه اصفهان شامل »اســتخر نمونه شهدای 
کردآباد«، »ســلامت کده مشــتاق«، »مجموعه ورزشی 
ارغوان«، »چمن مصنوعی شهدای کردآباد« و »شهربازی 
آبشار« توسط مدیریت شــهری ترمیم، تجهیز و توسعه 
یافته اســت. همچنین ورزشگاه شــهدای رهنان، تجهیز 
و ترمیم شــده است. مدیریت شــهری اصفهان با هدف 
افزایش سرانه ورزشی شــهر و با رویکرد عدالت فضایی 
و توســعه متوازن به منظور ایجاد و بهینه سازی فضاهای 
ورزشــی در همه نقاط شهر، تابستان ســال گذشته ٢٠ 
ورزشــگاه را بهسازی، نوسازی و تجهیز کرده و در اختیار 
شــهروندان نقاط مختلف شــهر قــرار داد. همچنین در 
چهار ســال گذشته ١٠ ورزشگاه جدید از سوی شهرداری 
اصفهان احداث و در مناطق مختلف شهر اصفهان به ویژه 
مناطق کمتربرخوردار گشــایش یافت تا سرانه فضاهای 
ورزشی شــهر اصفهان افزایش یابد. اکنون و در تابستان 
١۴٠٠ نیز 5 ورزشــگاه نوسازی و بهسازی شده از سوی 
سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان با 
تجهیزات به روز و جدید به شهروندان اصفهان تقدیم شد. 
استخر نمونه در مجموعه ورزشی شهدای کردآباد خیابان 
جی با هزینه ای بیش از یک میلیارد و ۲۰۰ میلیون ریال به 
استخر سرپوشیده کودکان و بزرگ سالان، سونای خشک 
و بخار، جکوزی، حمام ترکی، ماساژ، بوفه تریا، فروشگاه 
لوازم شنا، مدرســه شــنای قهرمانی و پارکینگ مجهز 
شده اســت. چمن مصنوعی ارغوان در مجموعه ورزشی 
ارغوان در خیابــان آل محمد با هزینه ۱۳ میلیارد و 5۰۰ 
میلیون ریال ترمیم و بهســازی شده است. این مجموعه 
که برنامه های مدرســه فوتبال در آن برگزار می شــود به 
رختکن، پارکینگ و دیگر امکانات تجهیز شده است. چمن 
مصنوعی شــهدای کردآباد در مجموعه ورزشی شهدای 
کردآباد خیابان جی با هزینه 5 میلیارد و 5۰۰ میلیون ریال 
بهســازی شده است. این مجموعه به امکانات لازم برای 
مدرسه فوتبال تجهیز شده است. مجموعه ورزشی مشتاق 
با هزینه 5۰ میلیارد ریال بهســازی و ترمیم شــده است. 
این مجموعه به دو زمین فوتبال چمن مصنوعی بزرگ و 
کوچک، زمین آسفالت بسکتبال و والیبال، زمین ساحلی، 
زمین اســکیت، کافی شاپ، رستوران، سرویس بهداشتی، 
آبخوری و پارکینگ مجهز اســت. شهربازی آبشار ویژه 
کودکان و نوجوانان به مساحت سه هزار مترمربع با هزینه 
۳۰ میلیارد ریال بهســازی و تجهیز شده است. همچنین 
ورزشــگاه شــهدای رهنان در منطقه رهنــان، تجهیز و 

بهینه سازی شده است.
Á فضایی برای کاهش آسیب های اجتماعی

قدرت ا... نوروزی، شــهردار اصفهان در آئین توسعه، 
تجهیز و ترمیم این مجموعه های ورزشــی شهرداری با 
مشــارکت بخش خصوصــی، اظهار کرد: ســلامت کده 
مشتاق، مجموعه ورزشی کردآباد و مجموعه استخرهای 
باغ غدیر از جمله امکانات ورزشــی اســت که در منطقه 
چهار شهرداری برای استفاده شهروندان ایجاد شده است. 
او با ابراز خرسندی از اینکه یک خیر نیکوکار به نام آقای 
ســلامتیان موفق شد سلامت کده مشــتاق را با کمک 
شــهرداری به محلی برای زدودن غم و رنج شــهروندان 
و مکانی برای شور و شــعف کودکان و نوجوانان تبدیل 
کند، افزود: »ســلامتیان« این خیِر بزرگ اگر می خواست 
نگاه مادی داشته باشد زمینه های زیادی وجود داشت، اما 
این خیِر می خواهد در عرصه ای فعالیت کند که بخشی از 
آسیب های اجتماعی را کاهش داده و برای اصلاح جامعه 
نقش مؤثری داشــته باشد که جای قدردانی دارد. شهردار 
اصفهان با بیان اینکه این مجموعه های ورزشی و تفریحی 
فرصتی برای گذراندن اوقات فراغت خانواده ها، محیطی 
ســالم را فراهم می کند، تأکید کرد: امیــدوارم با کاهش 
کرونا شــاهد حضور مردم در مجموعه های ورزشی ایجاد 
شــده در شهر و شاهد دائمی شدن آب در بستر زاینده رود 
باشیم تا آن سوی رودخانه با پردیس هنر و سایر امکانات 

و این طرف رودخانه با شرایط خوبی که برای مردم ایجاد 
شده اوقات فراغت مردم با شادی و سلامتی سپری شود. 
او ضمن تأکید بر لزوم حمایت از بخش خصوصی، تصریح 
کرد: باید این حمایت ادامه پیدا کرده و زمینه لازم فراهم 
شــود تا مجموعه های ورزشی به دست بخش خصوصی 

ایجاد، بهره برداری و مدیریت شود.
Á زمینه برای فعالیت بخش خصوصی ادامه یابد

نوروزی با بیــان اینکه زمینه برای اســتقبال بخش 
خصوصی در تجهیز و نوسازی مراکز ورزشی فراهم شده 
که باید تداوم یابد، اضافه کرد: مســئولان باید با نگاهی 
دقیق و روشن فکری صحیح و اعتماد به بخش خصوصی 
اجازه دهند که ســرمایه گذاران بخش خصوصی فعال و 
منطبق با سلایق، ایده ها و نیاز مردم، مسیر را برای اصلاح 
جامعه با ورزش ایجاد کنند تا کمتر شــاهد بدخلقی ها و 

انحرافات باشیم.
Á  افتتاح پروژه های ورزشی کمک به مردم در

جهت زیست سالم
رئیس کمیسیون فرهنگی اجتماعی و ورزشی شورای 
اســلامی شــهر اصفهان در ادامه این آیین ضمن ابراز 
خرسندی از جاری شدن زاینده رود، اظهار کرد: برق شادی 
با جاری شــدن زاینده رود در چشــمان مردم پیداست و 
خوشحالیم که در چنین روزی شاهد بازآفرینی و بازسازی 
پروژه های ورزشی در شهر اصفهان هستیم. فریده روشن 
تصریح کرد: ورزشگاه های رستم و سهراب در منطقه ۱۴ 
ساخته شد تا از بسیاری از آسیب های اجتماعی جلوگیری 
شود و جوانان درگیر پرداختن به مسائل ورزشی شوند. هر 
میزان برای افزایش ســرانه فضاهای ورزشی هزینه شود 
به شــهروندان در جهت یک زیست سالم و توسعه منابع 
انسانی کمک می شــود. او با بیان اینکه با بازآفرینی های 
انجام شــده محیط های مناسبی برای جوانان فراهم شده 
است، افزود: جوانان بیش از هر زمان دیگری نیاز به چنین 
محیط هایی دارند. هر میزان که بتوانیم چنین مکان هایی 
را توســعه دهیم کمک شایانی به جوانان و نوجوانان خود 
کرده ایم. رئیس کمیســیون فرهنگی اجتماعی ورزشــی 
شورای اســلامی شــهر اصفهان ادامه داد: در این دوره 
مدیریت شــهری سعی شد به مباحث فرهنگی و ورزشی 
توجه ویژه ای شــود و در این راستا زیرساخت های تئاتر و 
ســینما افزایش پیدا کرد به نحوی که در مناطق ۱۱ و ۱5 
شهرداری با احداث سینما زیرساخت های فرهنگی فراهم 
شــد. او افزود: امیدوارم با تداوم این نگاه بتوانیم جوانان را 
جذب ورزش کنیم تا هم به تفریح و هم سلامت جوانان 

توجه ویژه شود.
Á  ایجاد بهزیســتی فرهنگی در محلات شهر

اصفهان
معاون فرهنگی شــهردار و رئیس ســازمان فرهنگی 
اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان نیز در این مراسم 
ضمن ابراز خرسندی از اینکه شــهروندان یک بار دیگر 
جاری بودن زاینــده رود را هرچند موقت می بینند، اظهار 
کرد: امیدواریم این رود که تلفیق آب و آئین اســت پایدار 
بمانــد. محمد عیدی یکی از مؤلفه های شــهر زیســت 
پذیر را تحقق شــهر فعال با شهروندان فعال ذکر کرد و 
افزود: اگر به این مرتبه برســیم رافع هزینه های سنگین 
اقتصادی ناشــی از آسیب های اجتماعی هستیم و علاوه 
بر این هزینه هــای تعاملی را نیز کاهــش داده ایم. او با 
بیان اینکه شــهرداری اصفهان صرفا یک نهاد خدماتی 
نیست، تصریح کرد: شهرداری اصفهان نهادی اجتماعی، 
توان افزا و مهارت آفرین اســت.  شــهرداری وظیفه دارد 
فرصت هــای عمل به مســئولیت های اجتماعی را برای 
شهر و شــهروندان ایجاد کند تا آنها بتوانند وظایف خود 
را نسبت به همنوعان خود، محیط زیست و موجود زنده ای 
به نام شهر به نحو احســن انجام دهند. معاون فرهنگی 
شــهردار اصفهان اخلاق حیات محور را مورد تأکید قرار 
داد و افــزود: اخلاق حیات محــور یکی از عوامل ارتقای 
زیست پذیری شــهر، افزایش مشارکت ها و ایجاد انگیزه 
بین شــهروندان برای توانمندسازی شهر است. او گفت: 
 بازســازی و ترمیــم مجموعه های ورزشــی و تفریحی

 شــهر با مشــارکت بخش خصوصی در دستور کار قرار 
گرفته که ارزش اقتصادی مشــارکت بخش خصوصی در 
۲6 مجموعه معادل افزون بر ۲۰ میلیارد تومان است که 
۲۰ مجموعه آن سال گذشته و پنج مجموعه دیگر امروز 
افتتاح شــد. عیدی با بیان اینکه پنج مجموعه ورزشی و 
تفریحی دیگر از جمله جزیره بازی شــهرداری تا یک ماه 
آینده آماده افتتاح و بهره برداری است، افزود: مشارکت با 
بخش خصوصی فارغ از برکات درآمدی به لحاظ اقتصاد 
ورزش و ایجاد درآمد پایدار برای شــهر ســرمایه انسانی 
را تقویت کرده اســت. او تأکید کــرد: از تاریخ ۳۱ آذرماه 
ســال گذشته تا ۳۱ خردادماه ســال جاری فقط در محله 
فردوان به عنوان یک محله محروم با مشــارکت بخش 
خصوصی یک هزار و ۷۰۰ نفر ثبت نام آموزشــی داشتند 
و البته ســایر مراکز نیز به همین روند آمادگی لازم برای 
استفاده شــهروندان را دارد. او با ابراز خرسندی از اینکه 
سلامت کده مشــتاق توســط یکی از خیران اصفهانی 

)ســلامتیان( تجهیز و ترمیم شــده اســت، گفت: این 
مجموعه با صــرف اعتباری افزون بــر 5۰ میلیارد ریال 
ســرمایه گذاری، تجهیز و آماده استفاده شهروندان است. 
عیدی با بیان اینکه تمام مراکزی که به بخش خصوصی 
واگذار شد بر اساس سیاســت های مصوب شورای شهر 
اســت و نگاه صرفاً درآمدزایی و سودجویانه وجود ندارد، 
بیان کرد: طبق بررســی شورای شهر و سازمان فرهنگی 
اجتماعی شــهرداری با توجه به سبد هزینه های مناطق، 
منطبق با هر محله فضاهای موردنیاز در نظر گرفته شده 
 اســت که امیدواریم بتوانیم بهزیستی فرهنگی را در شهر

 ایجاد کنیم.
Á ورزش، مقدمه دوری از فساد

رسول کربکندی، پیشکسوت فوتبال نیز در این مراسم 
با تشــکر از اقدام شــهرداری برای بهینه سازی فضاهای 
ورزشــی شهر گفت: به عنوان ورزشکار از این که نامی از 
ما یاد می شود از شهرداری بسیار تشکر و قدردانی می کنم 
چرا که خیلی رسم نیســت از پیشکسوتان یاد شود، البته 
معتقدم باید به ســراغ افتخارآفرینانی رفت که در جامعه 
گمنام باقــی مانده اند. او افزود: اینکه برای نســل جوان 
مقدمات دوری از فساد فراهم شود رسالت بزرگ مسئولان 
است تا جوانان و نوجوانان انرژی های خود را در فضاهای 
ورزشی تخلیه کنند و وارد فضاهای ناصواب نشوند چرا که 

باید جوانان شایسته ای برای آینده داشته بدانیم.
Á  دغدغه فرهنگی و اجتماعی زنده یاد سلامتیان

برای شهر
علــی ســلامتیان، ســرمایه گذار پروژه ســلامتکده 
مشــتاق نیز در این آئین اظهار کرد: پدرم »مرحوم محمد 
سلامتیان« دغدغه های زیادی در بحث آموزش، ورزش 
و فرهنگ برای شــهر و شهروندان داشت و با هدف رفع 
کمبود فضاهای آموزشی شهر و ... به موضوع مدرسه سازی 
ورود و مجمع خیرین مدرسه ساز را راه اندازی کرد. او گفت: 
پس از آن، مرحوم سلامتیان مجمع خیرین کتابخانه ساز 
را افتتاح و چند کتابخانه به شــهر تقدیم کرد که یکی از 
آنها با مشارکت شــهرداری احداث شد و سپس موضوع 
افزایش سرانه های ورزشی مطرح شد که نیاز دیگر شهر 
بود. با دغدغه مرحوم ســلامتیان، مجمع خیرین ورزشی 
یار تأسیس و مجوزهای لازم از وزیر وقت کشور دریافت 
شــد و خیران به کمک اداره کل ورزش و جوانان استان 
آمدند. ســلامتیان گفت: خیــران ورزش یار تعداد زیادی 
از ورزشــگاه های نیمه تمام را تکمیل و تجهیز کردند که 

امیدواریم این مسیر ادامه پیدا کند.

سرانه ورزشی اصفهان افزایش یافت

ترمیم، تجهیز و توسعه 5 ورزشگاه شهر

عضو منتخب شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان 
اینکه فرایند انتخاب شــهردار به نوعــی از »فراخوان 
مردمی ویژگی های انتخاب شــهردار اصفهان« شروع 
شــده است، گفت: شورای شهر دوره ششم پس از آغاز 
رسمی فعالیت خود، یک ماه زمان قانونی برای انتخاب 
شــهردار دارد و از همان روز تا تأیید نهایی شــهردار، 

سرپرست شهرداری مشخص می شود.
محمد نورصالحی با اشاره به انتشار فراخوان مردمی 
ویژگی های انتخاب شهردار اصفهان، به ایمنا گفت: در 
این فراخوان از شــهروندان اصفهان درخواست شده که 
شاخص هایی که باید برای انتخاب شهردار مدنظر قرار 
گیرد را به اعضای منتخب شــورای شهر اعلام کنند. 
او افزود: از مردم می خواهیم که به ما بگویند شــهردار 
آینده اصفهان باید یک شخصیت مردمی باشد یا مدیر 
رده بالای کشوری، ســابقه حضور در شهرداری را دارا 
باشــد یا نه در حوزه شهرسازی متخصص باشد یا یک 
شــخصیت فرهنگی محسوب شود. در مجموع از آن ها 
می خواهیم که شاخص های انتخاب شهردار را از جمیع 
جهات به اعضای منتخب اعــلام کنند. عضو منتخب 
شورای اسلامی شهر اصفهان تصریح کرد: این اقدام به 

نوعی دعوت مردم به مشــارکت است و آن ها می توانند 
پس از آن که شاخص های خود برای انتخاب شهردار را 
اعلام می کنند افراد منطبق با این شاخص ها را نیز معرفی 
کنند. او ادامه داد: همانند فراخوانی که برای شهروندان 
منتشر شده است یک فراخوان نیز برای اقشار مختلف و 
نخبگان شــهر اعلام خواهیم کرد تا این گروه ها هم در 
انتخاب شهردار به شورای آینده کمک کنند. نورصالحی 
در پاســخ به سؤالی مبنی بر این که آیا اعضای منتخب 
شــورا فرایند انتخاب شــهردار را آغــاز کرده اند یا نه 

خاطرنشان کرد: فرایند انتخاب شهردار به نوعی از همین 
فراخوان شروع شده است البته در کنار آن شاخص هایی 
توسط اعضای منتخب شورا تدوین شده و شاخص های 
دیگری نیز در قانون برای شهرداران کلانشهرها وجود 
دارد که تجمیع این شــاخص ها مدنظر اعضای شــورا 
خواهد بــود. او با بیان این که در انتخاب شــهردار به 
ویژگی های عمومی برای شــهرداران کلانشهرها مانند 
اعتقــاد و التزام به نظام جمهوری اســلامی و ســابقه 
مدیریتی توجه می شــود، اضافه کرد: فراخوان »شهردار 

من کیست؟« نقطه شروع انتخاب شهردار است و پس 
از تعیین شاخص ها به ســراغ مصادیق می رویم. عضو 
منتخب شورای اسلامی شهر اصفهان درباره طول زمان 
انتخاب شهردار آینده توسط شورای ششم گفت: شورای 
شهر دوره ششــم پس از آغاز رسمی فعالیت خود، یک 
ماه زمان قانونی برای انتخاب شــهردار دارد و از همان 
روز تا تأیید نهایی شهردار، سرپرست شهرداری مشخص 
می شــود. او تصریح کرد: شورا پس از انتخاب شهردار، 
گزینه مدنظر خود را به وزارت کشور اعلام می کند؛ این 
وزارتخانه در مدت زمان قانونی، آن را بررســی و تأیید 
کرده و حکم صــادر می کند بدین ترتیب متعاقب تأیید 
وزارت کشور، شهردار آینده اصفهان انتخاب خواهد شد. 
منتخبان ششــمین دوره شورای اسلامی شهر اصفهان 
از عموم مــردم و فعالان عرصــه اجتماعی، فرهنگی، 
هنری، اقتصادی، علمی و سیاســی درخواست کرده اند 
در قالب فراخوان مردمی ویژگی های انتخاب شــهردار 
اصفهان تحت عنوان »شهردار من کیست؟« شاخص ها، 
ویژگی ها و خصوصیاتی که برای انتخاب شــهردار باید 
مورد نظر اعضای شورای اسلامی شهر باشد را تا پایان 

تیرماه سال جاری به سامانه 5۰۰۰۲۰5۱ اعلام کنند.

عضو منتخب شورای شهر خبر داد

آغاز فرایند مردمی انتخاب شهردار آینده اصفهان
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جامعه
 خبر  کوتاه از اصفهان

تعهد؛ نخستین شرط تأهل
روانشناس اجتماعی با تأکید بر اینکه نخستین شرط تأهل، 
داشتن تعهد اســت، گفت: تعهد یک توانمندی است که 
باید درون افراد ایجاد شــود که نداشتن آن عدم آموختن 
مسئولیت پذیری به فرزندان؛ نداشتن مهارت تصمیم گیری 
و در نهایت تنوع طلبی یا همان از شاخه ای به شاخه دیگر 

پریدن را به همراه می آورد.
دکتر علیرضا شریفی یزدی هم زمان با آغاز هفته ازدواج در 
خصــوص چرایی فرار برخی جوان ها از ازدواج، اظهار کرد: 
تنوع طلبی و عدم پایبندی و تعهد به یک شــخص برای 
ازدواج، بیشتر در پسران دیده می شود. زمانی که ارتباط گیری 
برایمان آسان شــده و از یک فرد به فرد دیگر این ارتباط 
را تغییر می دهیم؛ خودبه خود دچار تنوع طلبی می شــویم؛ 
به طوری که  آمادگی روانی زندگی با یک شخص برای تمام 
عمر در ما کاهش پیدا می کند. این روانشناس اجتماعی با 
بیان اینکه ازدواج نیازمند داشتن شرایط اقتصادی، روحی 
و روانی اســت، این را هم گفت که گروهی از افراد شرایط 
اقتصادی و یــا روحی و روانــی ازدواج را ندارند اما ازدواج 
نکردن برخی دیگر تنها به دلیل عدم مسئولیت پذیری آنها 
است. شریفی یزدی عوامل اقتصادی را مهمترین عوامل به 
تأخیر انداختن ازدواج جوانان در شرایط فعلی جامعه، دانست 
و ادامه داد: شیوه تربیتی که در خانواده و مدرسه برای بچه ها 
به کارگرفته ایم و مســئولیت پذیری فرزندان نیز از جمله 
عوامل مهم ازدواج کردن یا ازدواج نکردن آنها است. مهارت 
مسئولیت پذیری از جمله مهمترین عوامل روانی است که 
تعیین می کند فرد تأهل را اختیار کند یا نکند. شیوه پرورش 
در درون خانواده و نظام آموزشــی ما اثر مستقیم بر عدم 
تمایل جوانان حتی جوانان متمکن که شــرایط اقتصادی 
خوبی دارند برای ازدواج، می گذارد. او با اشاره به آسان شدن 
ارتباط گیری دختران و پسران در جامعه امروزی و کاهش 
تمایل به ازدواج، تصریح کرد: در چنین شــرایطی پسرها 
تمایل دارند ســالیان طولانی با یک نفر دوست بمانند اما 
ازدواج نکنند. این امری اشتباه است که نخست دخترخانم ها 
مرتکب آن می شوند، چراکه تقریبا تمام خدمات را به پسر 
می دهند و اینگونه انگیزه ازدواج را از پسر می گیرند. از سوی 
دیگر برقــراری رابطه طولانی مدت، افراد را برای یکدیگر 
عادی کرده و تمایل و انگیزه برای ازدواج به آن شکل لازم 
در افراد دیده نمی شود و معمولا پسرها انگیزه ازدواج با کسی 
که ســالیان طولانی با او ارتباط دارند را از دست می دهند. 
این روانشــناس اجتماعی درباره پیامدهای دوســتی های 
طولانی مدت میان دختران و پسران، تصریح کرد: نخستین 
پیامد آن عادی شدن افراد برای یکدیگر است چراکه تعهدی 
بین افراد نیست و  خیلی سریع این روابط بعد از چند سال 
از هم می پاشــد. معمولا افراد به امید ازدواج، دوستی های 
بلندمدت را ســپری می کنند درحالی که با ازدواج نکردن 
دچار سرخوردگی، یاس و ناامیدی می شوند. از سوی دیگر 
زندگی برایشــان باری به هر جهت می شود. همچنین به 
دلیل اینکه از سنی به بعد نمی توانند ازدواج کنند، با افزایش 
سن هم انتخاب سخت می شود و هم پذیرش یک نفر در 
کنار خود کاری ناممکن است. در مجموع تمامی عوامل یاد 
شده منجر به تجربه شرایط نامناسب روحی و روانی برای 
افراد می شود. به گفته شریفی یزدی، ازدواج امری چندبعدی 
است که در آن نیازهای عاطفی، روانی و اجتماعی و ... وجود 
دارد، از این رو نباید به دلیل احتیاج  ازدواج کرد بلکه به دلیل 
داشتن شوق و اشــتیاق باید به فکر ازدواج کردن افتاد. از 
ســوی دیگر در صورت نداشتن آمادگی روحی و روانی نیز 
باید ازدواج را به تعویق انداخت. او معتقد است که برای سوق 
دادن جوانان به ســمت ازدواج، ابتدا باید دولت زمینه رکود 
اقتصادی و بیــکاری و تورم را برطرف کند تا بتوان جوان 
را به ســمت ازدواج حرکت داد. شریفی یزدی با تأکید بر 
اهمیت پرورش فرزندان مسئولیت پذیر ادامه داد: افراد باید 
برای ازدواج آماده باشند و این آماده شدن از کودکی شکل 
می گیرد. از کودکی باید فرزندانمان را به ســویی هدایت 
کنیم که در نهایت بخواهند ازدواج کنند، والدین باید لذت 
رابطه زن و مرد را به فرزند خود به صورت عملی بچشانند، 
والدین باید در خانواده به فرزند عشــق دهند و برای این 
کار باید به همسر خود عشق دهند به طوری که بچه ها این 
عشق را ببینند. در چنین خانواده ای قدرت و زور و دشمنی 
و تحکم وجود نخواهد داشت. کارگاه های کوچک زودبازده 
نظیر برگزاری کارگاه هایی که نگرش جوان ها را به ازدواج 
اصلاح کند نیز بسیار اهمیت دارد. این روانشناس اجتماعی 
در بخش دیگر سخنان خود درباره تمایل جوانان به داشتن 
خانه های مجردی، ادامــه داد: اغلب دختران به دلیل دور 
شدن از فضای تحکم آمیز، زورگویانه و مردسالارانه خانه 
یا مادرسالارانه )فضای تحکم آمیز از سوی مادر( تمایل به 
داشتن خانه مجردی دارند؛ اما اغلب پسرها جدای از مسائل 
یاد شده بیشتر برای انجام کارهای خاص، ایجاد یک پاتوق 
با دوستان و ایجاد مکان تفریحی به داشتن خانه مجردی 
تمایل دارند. کشــور ما جزو معدود کشــورهایی است که 
اماکن تفریحی مناسب ســن جوانان در آن وجود ندارد یا 
نادر اســت و در نتیجه افراد مجبورند سبک زندگی خود را 
درون خانه ببرند که بــا حضور والدین این امر امکان پذیر 
نیســت و در نتیجه به فکر تهیه خانه مجردی و استقلال 
هستند. او در پایان به معایب و محاسن خانه مجردی نیز 
اشــاره کرد و افزود: یادگیری نحوه زندگی بدون والدین، 
استقلال، داشتن کسب وکار مستقل و مسئولیت پذیری از 
جمله محاسن داشتن خانه مجردی است اما  در کشور ما  
معایب خانه مجردی بیشتر از محاسن آن است. بسیاری از 
خانه های مجردی به ویژه برای پسرها اماکن کار خلاف اند. 
دلیل آن این است که به خاطر سخت گیری والدین، فرزندان 
بــه صورت فنر رها شــده و افراطی عمل کرده و اینگونه 
بسیاری از جوانان در دامن کار خلاف سر می خورند. البته 
در این میان اقلیتی هم هستند که سالم در خانه مجردی 
زندگی می کنند. خانه های مجردی از یک ســو به دلیل 
مسئولیت پذیری و احساس نیاز به ازدواج منجر به افزایش 
تمایل به ازدواج می شوند و از سوی دیگر با توجه به دلایل 
ذکر شده می توانند نتیجه عکس داشته و افراد را از ازدواج 

دور کنند.

تعویض اینترنتی پلاک 
خودرو در اصفهان

رئیس پلیس راهور استان اصفهان از راه اندازی نخستین 
خط درخواســت اینترنتی تعویض پلاک در کلانشــهر 

اصفهان خبر داد.
ســرهنگ محمدرضا محمدی به ایمنا گفت: با توجه به 
تداوم شرایط کرونایی و لزوم رعایت فاصله اجتماعی، به 
منظور سهولت در ارائه خدمات پلیس و هوشمندسازی آن 
بزودی نخستین خط درخواست اینترنتی تعویض پلاک 
در کلانشــهر اصفهان راه اندازی خواهد شــد. او افزود: 
شهروندان می توانند با مراجعه به درگاه اینترنتی که متعاقبا 
اعلام می شود یا با مراجعه حضوری به دفاتر پلیس ۱۰+ 
نسبت به ثبت نام و بارگذاری مدارک درخواستی اقدام کنند. 
رئیس پلیس راهور اســتان اصفهان تصریح کرد: پس از 
دریافت پیامک تأییدیه اولیه با مراجعه حضوری به مراکز 
مشخص شــده در کمترین زمان ممکن پس از بازدید 
وسیله نقلیه و احراز اصالت آن، نسبت به دریافت پلاک و 
اسناد مالکیتی جدید اقدام می شود. او در خصوص متواری 
شدن راننده مقصر در تصادفات، اظهار کرد: در مواردی که 
راننده مقصر متواری شده و امکان شناسایی وجود نداشته 
باشد صندوق تأمین خسارت های بدنی نسبت به پرداخت 

دیه کامل طرف مقابل اقدام می کند.

تحصیل رایگان 484 
دانش آموزان در طرح مدارس 

همدل
۲۷۹ مدیر نیکوکار در طرح مدارس همدل، زمینه تحصیل 
رایگان ۴۸۴ دانش آموز مستعد تحت پوشش کمیته امداد 

را فراهم کردند.
گروه جامعه: مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( استان 
اصفهان در مراسمی با قدردانی از زحمات مدیران  مدارس 
همدل، اظهار داشــت: این طرح با هدف ترویج عدالت 
آموزش و تربیــت، در حمایت از دانش آموزان مســتعد 
تحت پوشش با همراهی و همدلی ۲۷۹ مدیر از مدارس 

هیئت امنایی و غیردولتی انجام شد.
کریم زارع با بیان اینکه دانش آموزان بدون پرداخت شهریه 
در ســه مقطع ابتدایی، متوســطه اول و دوم مشغول به 
تحصیل هستند، گفت: طرح  مدارس همدل  با همکاری 
آموزش وپــرورش برای تقویت ارائه خدمات تحصیلی به 
۴۸۴ دانش آموز مددجو اجرا شــد. او با بیان اینکه طرح 
مدارس همدل بســتر مناسبی برای حمایت تحصیلی از 
دانش آموزان نیازمند به منظور قبولی در دانشگاه های معتبر 
دولتی خواهد بود، افزود: در حال حاضر ۲۲۴ پسر و ۲6۰ 
دختر دانش آموز در ســه مقطع تحصیلی در این مدارس 
مشغول به تحصیل هستند. او آمار دانش آموزان مدارس را 
به تفکیک اعلام داشت و گفت: ۲۴۹ دانش آموز در ۱5۹ 
مدرسه غیرانتفاعی، ۱۲ دانش آموز در 6 مدرسه نمونه دولتی 
و ۲۲۳ دانش آموز در ۱۱۴ مدرسه هیئت امنایی مشغول به 
تحصیل هســتند و تاکنون بیش از یک میلیارد و ۱6۸ 
میلیون تومان کمک هزینه تحصیلی برای این مددجویان 
در نظر گرفته شده است. مدیرکل کمیته امداد اصفهان در 
پایان با تجلیل از مدیران نیکوکار مشارکت کننده در این 
طرح که به صورت هم زمان در سراسر کشور برگزار شد، 
گفت: تمامی مدارس هیئت امنایی و غیردولتی می توانند با 
همراه شدن در پویش  مدارس همدل، فرصت مناسبی 
برای شکوفایی استعدادهای دانش آموزان تحت حمایت 

این نهاد فراهم کنند.

شناسایی 1۲81 بیمار جدید 
مبتلا به کرونا در اصفهان

به گفته سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان در دو 
روز گذشته هزار و ۲۸۱ بیمار جدید مبتلا به کرونا در استان 

اصفهان شناسایی شدند.
به گزارش  مهر، آرش نجیمی با اشاره به آخرین وضعیت 
شیوع کرونا در اصفهان در ۴۸ ساعت اخیر اظهار داشت: 
در این بازه زمانی ســه هزار و ۲۲۱ بیمار جدید مشکوک 
به کرونا در استان اصفهان به مراکز درمانی تحت پوشش 
دانشگاه علوم پزشکی اصفهان مراجعه کرده اند. او افزود: 
از این تعداد هزار و ۲۸۱ بیمار مبتلای قطعی کرونا بودند 
کــه ۲۸۹ بیمار مبتلا به کرونــا در مراکز درمانی تحت 
پوشش دانشگاه علوم پزشکی اصفهان بستری شده اند. 
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان تعداد بیماران 
بســتری مبتلا به کرونا در مراکز تحت پوشش دانشگاه 
علوم پزشــکی اصفهان را یک هــزار و ۲۳۰ نفر اعلام 
کرد و گفت: از این تعداد ۱۷۱ نفر در بخش مراقبت های 
ویژه بستری هستند. او با بیان اینکه در ۴۸ ساعت اخیر 
6 بیمار مشــکوک به کرونا در اصفهان جــان خود را از 
دســت داده اند، اضافه کرد: تست کرونای سه نفر از این 
فوتی ها مثبت بوده است. نجیمی افزود: طی ۴۸ ساعت 
اخیر ۱۷۴ بیمار بهبود یافتــه بیماری کرونا نیز از مراکز 
 درمانی تحت پوشش دانشــگاه علوم پزشکی اصفهان

 ترخیص شده اند.

گروه جامعه| به تازگی کلیپی از درگیری چند دختر نوجوان 
و نمایش سلاح سرد قمه توســط یکی از دختران نوجوان در 
اصفهان منتشر شده و نقل محافل فضای مجازی شده است 
که در همین رابطه دادســتان عمومــی و انقلاب اصفهان از 
صدور دستور شناسایی و تشکیل پرونده شخصیت و مددکاری 
اجتماعی برای خاطیان در پرونده کلیپ درگیری این دختران 

در اصفهان خبر داد.
علی اصفهانی در واکنش به انتشــار کلیپ قدرت نمایی با 
سلاح سرد دختر نوجوان اصفهانی، اظهار کرد: ناهنجاری های 
اجتماعی در غفلــت خانواده ها و نهادهای متولی فرهنگی به 
صــورت جدی نوجوانان را در معرض تهدید قرار داده اســت. 
او با اشــاره به صدور دستور جهت شناسایی و تشکیل پرونده 
شخصیت و مددکاری اجتماعی برای افراد خاطی، بر ضرورت 
بررســی روان شــناختی و جامعه شــناختی برخی رفتارهای 
هنجارشکنانه تأکید کرد. به نقل از روابط عمومی دادگستری 
کل استان اصفهان، دادستان اصفهان از خانواده ها نیز خواست 
به این نکته مهم نیز توجه کنند که عواقب ناشی از عدم نظارت 
و تقلید برخی حرکات یا دسترســی به ســلاح سرد می تواند 
جبران ناپذیر باشد و خشونت و حتی قتل را به کانون خانواده ها 

بکشاند.
Á  شناسایی و احضار عوامل انتشاردهنده کلیپ

و دختر نوجوان اصفهانی
معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی استان اصفهان اعلام 
کرد: پس از رصد اطلاعاتی انجام شــده عوامل انتشاردهنده 
کلیپ و دختر نوجوانی که اقدام به درگیری با سلاح سرد کرده 
بود، شناســایی و با هماهنگی قضایی احضار شدند. سرهنگ 
جهانگیر کریمی، با اشاره به اینکه اخیرا کلیپی در فضای مجازی 
منتشر شده که درگیری چند دختر با همدیگر و قداره به دست 
گرفتن یکی از آنان را نشان می دهد، اظهار کرد: پس از انتشار 
کلیپ درگیری چند دختــر در فضای مجازی و نمایش قداره 
توســط یکی از آنها به لحاظ حساســیت موضوع و مطالبات 
مردمی و بازنشــر گســترده آن در فضای مجازی،  موضوع 
به صورت ویژه در دستور کار پلیس قرار گرفت. وی افزود: پس 
از رصد اطلاعاتی انجام شــده عوامل انتشاردهنده این کلیپ 
و دختر نوجوانی که اقدام به درگیری کرده بود، شناســایی و 
با هماهنگی قضایی احضار شدند. معاون اجتماعی فرماندهی 
انتظامی استان اصفهان گفت: بررسی های اولیه نشان دهنده این 
است که افراد خاطی در فضای مجازی با یکدیگر ارتباط برقرار 
کرده و دوست شده بودند و تحت تأثیر القائات منفی دوستان 
ناباب خود دست به این گونه رفتارها زده اند. سرهنگ کریمی 
تأکید کرد: بروز این گونه رفتارهای هنجارشکنانه در جامعه زنگ 
خطری اســت برای خانواده ها که نظارت بیشتری بر دوستان 

فرزندان خــود و فعالیت فرزندان در فضای مجازی داشــته 
باشــند. این مقام انتظامی با اشاره به اینکه هرگونه رفتارهای 
هنجارشکنانه که باعث کاهش احساس امنیت شهروندان شود 
توسط پلیس رصد و با عوامل مربوطه به برخورد قاطع و قانونی 
می شود، خاطرنشــان کرد: عواملی که اقدام به فیلم برداری و 
انتشار این درگیری در فضای مجازی کرده بودند شناسایی و 

برابر قانون با آنها برخورد خواهد شد.
Á  افزایش گرایش نوجوانان به ســمت گروه

همسالان
در رابطه به آسیب شناســی این موضــوع رئیس انجمن 
آسیب شناســی اجتماعی ایران به ایرنا گفت: سال هاست که 
جامعه شناســان برای بروز حوادث زیرپوســت شهر هشدار 
می دهنــد و همواره عنوان می کنند که یکســری عوارض و 
تبعات بی تکلیفی دستگاه های فرهنگی و اجتماعی از جمله 
نهاد خانواده، آموزش وپرورش و رسانه در کمین نسل نوجوان 
و جوان ماست. کوروش محمدی در واکنش به کلیپ منتشر 
شده از درگیری تعدادی دختر نوجوان در یکی از بوستان های 
شهری اصفهان افزود: این رفتار هنجارشکنانه در پی ضعف 
نهادهای جامعه پذیرکننده و در نتیجه افزایش گرایش نوجوانان 
به سمت گروه همسالان به عنوان نهاد چهارم، رخ داده است؛ 
پیام  این رفتار بیانگر آن است که امروزه نقش هویت پذیری 
و الگوبرداری از گروه همســالان پررنگ و تأثیر و نقش دیگر 

نهادهای جامعه پذیری همانند خانواده مدرســه و رســانه به 
دلیل آنکه نتوانســتند تکالیف خود را در این حوزه به درستی 
انجام دهند، کمرنگ شده است.  استاد جامعه شناسی دانشگاه 
اصفهان با بیان اینکه شــاید از این مورد که الآن رســانه ای 
شــده یا موارد دیگر در سطح وســیع تری در خیلی از شهرها 
و کلان شــهرهای ما وجود داشته باشد گفت: آنچه در اینجا 
اهمیت دارد این است که باید بررسی شود که ریشه این رفتارها 
برای یک قشــر و مقطع سنی جامعه آن هم دختران که الآن 
در دوران دانش آموزی قرار دارند در کجاست که یک دختر با 
خودش قمه حمل کند و خیلی راحت یک هنجاری به اســم 
حجاب را کنار بزند و رفتاری نامناســب از نوع نزاع در فضای 
عمومی جامعه داشــته باشد. او یادآور شد: اینها نشان می دهد 
که ما در جامعه پذیری فرزندان خود مشــکلات زیادی داریم 
و درواقع نهادهای جامعه پذیرکننده فرزندان از جمله خانواده، 
آموزش وپرورش و رســانه نتوانســتند فرآیند اجتماعی شدن 
فرزندان را به درســتی مدیریت کنند. این پژوهشگر اجتماعی 
افزود: از سویی آن رسانه ای که اکنون در اختیار نوجوان ماست 
گوشــی تلفن همراه و فضای مجازی است که الگوهای خود 
را در آنجــا دریافت می کند. او خاطرنشــان کرد: درعین حال 
این اتفاق بیانگر آن اســت که این نوجوانان در روابط فردی و 
ارتباطات مؤثر در زندگی خود، خیلی در ارتباط قوی و قدرتمند 
با والدین و معلمان و مربیان حوزه تعلیم و تربیت نبودند و رسانه 

هم نتوانسته کاری در این مســیر انجام دهد. رئیس انجمن 
آسیب شناسی اجتماعی ایران افزود: در واقع دستگاه های تولید 
فرهنگ عمومی در جامعه تکلیف خاصی برای خودشان قائل 
نیستند و در این صورت است که یک نوجوان  هم با ایدئولوژی 
جامعه فاصله می گیــرد و هم با نگاه ها و رویکردهای تربیتی 
بیگانه می شــود. به گفته او در این راســتا دیده می شود که 
حتی والدین آن نوجوان، قــدرت رفاقت و ایجاد یک فضای 
ایمــن را برای او ندارند و به این دلیل او خیلی راحت در گروه 
همسالان، نیازها و گمشده های هویتی خود را پیدا می کند و در 
فضایی دور از فضای آسیب دیده و معیوب ساختارهای خانواده 
و آموزش مورد استقبال قرار می گیرد. محمدی تصریح کرد: 
اینجاست که هویت آشــفته و مستقلی که نوجوان به دست 
مــی آورد به یک انگیزه برای او تبدیل می شــود که بخواهد 
خودش را در گروه همسالانش بالا بکشد. این جامعه شناس 
افزود: نوجوانانی که در این کلیپ با یکدیگر درگیر شــدند به 
زعم خود خیلی کار اشتباهی نمی کنند و در واقع خودشان را در 
تکالیف گروه همسالان قرار داده اند و نشان می دهند که توانایی 
مانــدن در این گروه را دارند. به گفته او طبیعی اســت وقتی 
نهادهای اجتماعی ما برنامه ای برای ایجاد روابط مؤثر در زمینه 
مهارت آموزی به نوجوانان و ایجاد ارتباط قوی، منسجم و ایمن 
بین فرزندان و والدین و یا دانش آموزان و مربیان در مدرســه 
ندارند و رسانه نیز قدرت هماهنگی، هدایت گری و روشن سازی 
افکار نوجوانان را از دســت داده است این نوجوان در فضایی 
خارج از هنجارهای اجتماعی و به دور از هنجارهای مورد تائید 
جامعه به سمت هنجارهای مورد تائید گروه همسال که سالم 
و بدون مشکل نیست برود. این پژوهشگر اجتماعی افزود: به 
ندرت اتفاق می افتد که گروه همســال یکدیگر را پیدا کنند و 
هنجارهای آنها مثبت و به عنوان نمونه برای ورزش یا ارتقای 
تحصیلی باشــد زیرا وقتی او در جمع همسالانش و در مسیر 
هویت ســازی مورد استقبال قرار می گیرد یک جاده آشفته دو 
طرفه ای دارد که همواره تکالیف و مأموریت های دیگر را برای 
فرد ایجاد می کند و او با ایدئولوژی جامعه بیگانه می شــود. او 
تصریح کرد: در واقع هیچ تقصیری متوجه این نوجوانان نیست 
و هرگونه برخورد انتظامی و قضایی  پاک کردن صورت مسئله 
است. محمدی با اشــاره به اهمیت تقویت حوزه کارشناسی 
تأکید کرد: امروز باید برای این نوجوانان گروه های کارشناسی 
مرجع و متعدد از حوزه های مختلف جامعه شناسی، روانشناسی، 
حقوقی و کارشناســان تعلیم و تربیت تشکیل و در این رابطه 
ســطح فرزند پروری و زندگی در خانواده این افراد و نگاهی 
که معلمان و مربیان در مدرسه به این نوجوانان دارند کنترل و 
بررســی شود و بر اساس آن اطلاعات باید برای پیشگیری از 

این موارد برنامه ریزی شود.

در ریشه یابی مشاجره دختران نوجوان اصفهان مطرح شد

ناتوانی خانواده در جامعه پذیری فرزندان

بیماری کرونا و محدودیت های ناشی از آن ساختار خانواده ها را 
در معرض برخی تنش های بحرانی قرار داده و باعث افزایش 
خشونت خانگی نسبت به قبل شده است، مشکلات اقتصادی، 
قرنطینه طولانی مدت، خستگی و فرسودگی، مصرف مواد مخدر 
و اختلالات روانی از دلایل افزایش خشونت خانگی هم زمان با 

شیوع کووید ۱۹ است.
 به گزارش ایمنا، در ابتدای شیوع بیماری کووید- ۱۹، بسیاری 
بیماری  محدودیت های  و  خانه نشینی  درباره  روانشناسان،  از 
کرونا و افزایش عوامل استرس زا ابراز نگرانی کردند. تاکنون 
از  کرونا  اما  داشته،  وجود  جهان  در  بسیاری  همه گیری های 
دیگر همه گیری ها متفاوت  بوده است. میزان مرگ ومیر بالا و 
ترس از آن، موجب کمرنگ شدن بررسی ابعاد دیگر بیماری 
کرونا شده است. یکی از پیامدهای ظهور کرونا، تغییر اجباری 
سبک زندگی و بروز محدودیت های بی سابقه در زندگی افراد 
و  اجتماعی  اقتصادی،  آسیب های  ویروس کووید ۱۹  است. 
خانوادگی بسیاری داشته که افزایش خشونت های خانگی یکی 
افزایش میزان خشونت  از  آنها است. گزارش های بسیاری  از 
خانگی در کشورهای مختلف دنیا و حتی کشورهای اروپایی 
منتشر شده است. به گزارش سازمان بهداشت جهانی قرنطینه 
خانگی اگرچه روشی مهم برای مقابله با کرونا است اما تبعاتی 
زنان،  افزایش خشونت های خانگی و خشونت علیه  از جمله 
افزایش هراس، فشارهای اقتصادی و اجتماعی داشته است. دبیر 
کل سازمان ملل متحد هشدار داد بسیاری از سازمان های فرا 
دولتی و حامی قربانیان خشونت های خانگی، در شرایط فعلی یا 
پولی ندارند یا کلا از کار باز مانده اند. او از دولت ها خواست مسئله 
خشونت های خانگی را بسیار جدی بگیرند و آن را جزو اقدامات 
کلیدی خود در واکنش به مسائل همه گیری کرونا قرار دهند. 
افرادی که در کنار ترس از آلوده شدن به این ویروس از مشکلات 
اقتصادی به دلیل نداشتن فعالیت کاری رنج می برند، فشار زیادی 
متحمل می شوند و همین مسئله باعث می شود تا آستانه تحمل 
افراد پایین آمده و رفتارهای خشونت آمیز افزایش یابد. بسیاری 
از زوجین به دلیل مدت زمان طولانی تری که در کنار یکدیگر 
هستند و آگاهی نداشتن نسبت به مهارت های زناشویی، بیش از 
سایرین دچار تنش می شوند و گاهی این تنش ها به خشونت ختم 
می شود و البته اکثر قربانیان این تنش ها زنان هستند، این شرایط 
متخصصان را به فکر واداشته تا درباره خشونت های خانگی و 

روش های کنترل آن اطلاعاتی در اختیار عموم قرار دهند.
Á پرخاشگری نیازمند مدیریت است

محمدعلی ناجی نیا، روانشناس در خصوص تفاوت بین خشم و 
پرخاشگری، اظهار می کند: افراد نمی توانند تفاوت بین این دو 
پدیده روانی را تفکیک کنند، خشم یک حالت نرمال در سیستم 
روانی است، گاهی اوقات هر انسانی دچار احساس خشم می شود 
که یکی از واکنش های رایج در برابر ناکامی و نرسیدن به اهداف 
است و ناکامی معمولا تولید خشم می کند. او اضافه می کند: این 

ناکامی می تواند شرایطی باشد که مطابق میل افراد پیش نرفته 
است، بنابراین خشم یکی از اولین احساساتی است که انسان ها 
آن را تجربه می کنند و احتمال دارد شرط بقا این باشد که انسان ها 
گاهی اوقات این تجربه را داشته باشند، پرخاشگری یک رفتار 
است درحالی که خشم یک احساس است و انسان ها می توانند 
تجربه کنند، پرخاشگری می تواند محصول این احساس باشد. 
این روانشناس، تأکید می کند: انسان ها اجازه دارند که خشم را 
به عنوان یک احساس تجربه کنند، اما این که این خشم تبدیل 
به پرخاشگری شود قابل قبول نیست، باید انسان ها بیاموزند که 
تجربه آن احساس نباید مساوی با آن رفتار باشد، برای بسیاری 
از افراد این موضوع عجیب است احساس خشم را تجربه کنند 
اما رفتار پرخاشگری و خشونت را نشان ندهند. ناجی نیا، ادامه 
می دهد: برای مثال زمانی که فرد روزه می گیرد احساس گرسنگی 
دارد، اما رفتار خوردن غذا را انجام نمی دهد یا در هنگام عبور 
از خیابان خودرویی را می بیند که کیسه های اسکناس و پول 
زیادی را برای بانک حمل می کند، همان لحظه احساس خواستن 
می کند اما رفتار برداشتن پول از کیسه ها را انجام نمی دهد، یکی 
از مصادیق رفتار انسانی داشتن رفتار پخته و سنجیده این است 
که انسان احساس را داشته باشد اما آن را تبدیل به رفتار نکند 
یا این که تلاش کند یک رفتار پالایش شده داشته باشد. خشم 
پدیده ای کاملا رایج و پرخاشگری و خشونت نیازمند کنترل و 

مدیریت است.
Á  تجربه بیشتر  را  خشم  احساس  کرونا  در 

می کنیم
این زوج درمانگر، تصریح می کند: در کرونا در عمل احساس 
خشم را بیشتر تجربه می کنیم برای مثال دانش آموزی که مدرسه 
نمی رود و دوستان را نمی بیند، مدام درگیر کلاس آنلاین است، 
والدینی که برنامه های شغلی، اقتصادی، فردی و بین فردی آن ها 
دچار به هم ریختگی شد و به دلیل همین به هم ریختگی حالت 
معمول زندگی دچار آسیب شده است و نتیجه این آسیب این که 
ناکامی را در همه اقشار جامعه می بینیم. او اظهار می کند: برای 
مثال کاسبی که درآمد خوبی ندارد، معلمی که مدرسه نمی رود 
و کارمندی که شرایط سخت تنفس هشت ساعت با ماسک 
را تجربه می کند و موارد دیگر شرایطی را به وجود می آورد که 
انسان ها طیف وسیعی از ناکامی را تجربه می کنند و نتیجه این 
احساس ناکامی که از کودک سه ساله که نمی تواند در پارک بازی 
کند تا پیرزن ۸۰ ساله که نمی تواند با دیگران صحبت کند باعث 
شده احساس ناکامی ها در طیف وسیعی از جمعیت جامعه اتفاق 
بیفتد و می توان گفت هیچ فردی از این ناکامی دور نیست و همه 
افراد در هر موقعیتی درگیر این مسئله هستند. این روانشناس، 
اضافه می کند: این اتفاق باعث می شود سطح عمومی تجربه 
خشم در جامعه بالا برود و به طورمعمول جامعه ایران همیشه 
جامعه خشنی بوده است و تجربه خشم در آن در مواقعی زیاد 
اتفاق افتاده و این حقیقت شاید در بافت های فرهنگی وجود دارد، 

اما در کرونا تجربه خشم افراد افزایش پیدا کرده است. از طرف 
دیگر تکنیک تبدیل نشدن خشم به پرخاشگری را نداریم که 
می توانیم احساس خشم را تجربه کنیم اما رفتار پرخاشگری را 

انجام ندهیم.
Á خودآگاهی در ذات خود کمک کننده است

ناجی نیا تأکید می کند: انسان می تواند خشم را تجربه کند و تبدیل 
به رفتار پرخاشگر نکند و این موضوع اهمیت بالایی دارد. درک 
این مسئله به زن خانه دار کمک می کند بداند که آماده تجربه 
بالای سطح خشم است، به مردی که کاسبی او به هم ریخته 
است این آگاهی را می دهد که بسیار آسان تر از کوره در می رود، 
به نوجوانی که در سنین بلوغ است و تحرک بدنی او کم شده و 
همیشه در خانه بوده است این آگاهی را می دهد که من سطح 
خشم بیشتری را تجربه می کنم و این خودآگاهی در ذات خود 
کمک کننده است. او می افزاید: برای مثال اگر تصمیم دارید به 
جزیره کیش سفر کنید، قبل از رفتن آگاه هستید که آنجا هوا گرم 
است و علم به این که این موضوع توان روانی شما را در برابر گرما 
افزایش می دهد و علم به این که آنجا هوا گرم است باعث می شود 
به گرما مقاوم تر شوید، علم به این که به یک جای شلوغ می روید 
هم به شما کمک می کند با سر و صدا راحت تر کنار بیایید. 
این زوج درمانگر، می افزاید: آگاهی به این موضوعات و این که 
فضای روانی، فضای پرخشم است کمک می کند ساز و کارهای 
مقابله ای افراد در پاندمی بیشتر شود و این اتفاق باعث می شود 
خشم تبدیل به پرخاشگری نشود و بدانند همه افراد نسبت به قبل 
از کرونا خشم بیشتری دارند، در همه دنیا در قرنطینه و محدودیت 
این حالت وجود دارد، مطابق پژوهش هایی که بارها بر روی 
زندانی ها انجام شده نشان می دهد یکی از دلایل بروز دعواهای 
شدید در محیط زندان محدودیت و قرنطینه شدن زندانیان است.

Á  در روزهایی کرونایی خویشتن داری را تقویت
کنیم

ناجی نیا، تصریح می کند: آگاهی به این موضوع که باید بدانیم 
این خشم تبدیل به خشونت نشود مهم است و باید در شرایط 
مختلف خودمان را کنترل کنیم، همان طوری که در روزه گرفتن 
خویشتن داری را تقویت می کنیم، روزهای کرونایی را به عنوان 
روزهایی در نظر بگیریم که به ما تمرین خویشتن داری می دهد، 
به دو دسته تقسیم  افراد  یقین دوران کرونا می گذرد و  به طور 

می شوند، آنهایی که در این دوران خویشتن دار بودند و توانستند 
هیجان را تبدیل به خشونت نکنند و گروه دوم کسانی که این 
شرایط پرهیجان و ناگوار روی آنها اثر منفی گذاشته و هیجان 
خشم آنها تبدیل به پرخاشگری شده است. او به خانواده ها، توصیه 
می کند: باید افراد شرایط روزهای کرونایی را یک آزمون بدانند و 
تلاش برای بهبود داشته باشند. به طور یقین در هر چالش و مصیبتی 
گزینه ای برای رشد انسان ها وجود دارد، توصیه دوم خودآگاهی 
است هرچقدر افراد نسبت به این موضوع آگاه باشند که در کرونا 
خشم را تجربه می کنند باید تلاش کنند این تجربه هیجانی تبدیل 
به تجربه رفتاری نشود. باید افراد در دوران کرونا دیگر آگاه باشند، 
مرد خانه بداند که زن خانه هم در کرونا روزهای پرالتهابی را 
می گذراند، والد بداند فرزندان  هم روزهای سختی را طی می کنند 
و این همدلی جمعی و تلاش برای درک متقابل می تواند در کنار 
خودآگاهی کمک کند تا بهتر از قبل عمل کنند. این زوج درمانگر، 
اظهار می کند: والدین در این دوران این قدر به فرزندان نگویند درس 
بخوان و باید نمره خوب بگیری، باید والدین دیگر آگاه باشند و 
بدانند نوجو آن هم به دلیل مدرسه نرفتن و نداشتن تعامل سالم و 
سازنده با دوستان خشم دارد و آنها هم ناکامی را تجربه می کنند، 
در دوران کرونا همدلی لازم است، وقتی برنامه های روزمره زندگی 
مانند خرید کردن، رستوران رفتن، بیرون رفتن، سفر کردن به 
هم می خورد، در حقیقت این به هم ریختگی برنامه ها ذهن افراد 
را مضطرب، دچار ناکامی و خشم می کند. ناجی نیا، می افزاید: لازم 
است خانواده ها برنامه های جدیدی برای خود خلق کنند مانند 
داشتن برنامه های جمعی، کتاب خوانی دسته جمعی، دوچرخه سواری 
شبانه در مکان های خلوت و موارد دیگر در اولویت باشد و حسرت 
خانه  در  می توانند  خانواده ها  نخورند،  را  کرونا  قبل  برنامه های 
بازی های خانگی انجام دهند و داشتن برنامه های جدید در کرونا 
باعث می شود که توان سازگاری آنها در شرایط جدید بالا برود. این 
روانشناس، تأکید می کند: در کنار همه این موارد داشتن تحرک 
بدنی لازم است، در علوم فیزیولوژی، زیست شناسی و روانشناسی 
بر این موضوع تأکید می شود و به عنوان یکی از مهم ترین راه های 
تخلیه هیجان منفی و خشم است، یک هیجان منفی می تواند به 
کمک تحرک بدنی تخلیه شود و تحرک بدنی در خانه اهمیت 
نشاط و  درونی  همدلی  جمعی،  انسجام  حس  و  دارد   بالایی 

 را در خانواده تقویت می کند.

دولت  خشونت های خانگی جدی بگیرند

افزایش خشم در دوران کرونا

بی تکلیفی دستگاه های فرهنگی در کمین نسل جوان است
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5 فرهنگ وهنر
  کوک فرهنگ 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهاي فاقد سند رسمی

6۴۷-۱- برابر رای شماره ۱۴۰۰6۰۳۰۲۰۰۷۰۰۰۹6۲ - مورخ ۱۴۰۰/۳/۱۷ هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملك فلاورجان تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی حسن شفیعی فلاورجانی فرزند 
غلامعلی ششدانگ یکبابخانه و مغازه متصله به مساحت ۳۲6/۳۰ مترمربع پلاك ۱۹- اصلی واقع 
در کلیشاد خریداری از مالك رسمی قاسم رحیمی کلیشادی محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالكیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یك ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۰/۰۴/۰۸ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۰/۰۴/۲۳ رئیس اداره ثبت اسناد 

و املاک فلاورجان -حسین زمانی ۱۱55۷5۴/م الف
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهاي فاقد 

سند رسمی
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهاي فاقد سند رسمی
6۴۹-۱- برابر رای شماره ۱۴۰۰6۰۳۰۲۰۰۷۰۰۱۲۴۳ مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۰5 هیات اول/ موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملك فلاورجان تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی خانم زینت قطب فرزند مهدی به 
شماره شناسنامه ۸۳۳ و کدملی ۱۲۸۷5۸۲۹۷۴ صادره از اصفهان در ۸5۰۰ سهم مشاع از ۴۸۳۴5 
سهم ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی و باغ و گلخانه متصله به مساحت ۴۸۳۴5 مترمربع 
پلاک ۴۴۷ اصلی واقع در اشترجان خریداری رسمی از مالک رسمی محرز گردیده است. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالكیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یك ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۰/۰۴/۰۸ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۰/۰۴/۲۳ رئیس اداره ثبت اسناد 

و املاک فلاورجان -حسین زمانی علویجه ۱۱55۷۲۰/م الف
آگهی ابلاغ وقت دادرسی

۷۷6-۱- شماره: ۹۹-۴۲۸  خواهان: خانم اعظم ناصری، خوانده: آقای بهنام قاسمی فرزند: محمد 
موضوع: به مطالبه خواهان دادخواستی به طرفیت خوانده فوق به شورا تقدیم داشته است. لذا وقت 
رسیدگی به روز ۱۴۰۰/5/۳۰ ساعت ۱۸:۳۰ تعیین گردیده است. خوانده جهت گرفتن نسخه ثانی 
دادخواست و ضمائم می تواند روزهای زوج از ساعت ۱6 تا ۱۹ به شورای حل اختلاف شعبه هفتم 
حقوقی واقع در خ شهدا- شهر دیزیچه مراجعه نماید. این آگهی یک نوبت به تجویز م ۷۳ ق.آ.د.م 

ابلاغ گردد. شعبه هفتم شورای حل اختلاف شهرستان مبارکه ۱۱6۳۷۴۲/م الف
آَگهی اخطار اجرایی

۷۷۷-۱ – شماره کلاسه: ۹۸-۷۱۰ مشخصات محکوم علیه نام: رضا نام خانوادگی: خسروی نام 
پدر: حسین شغل: راننده نشانی محل اقامت: مجهول المکان  مشخصات محکوم له نام: مراد با 
وکالت آقای سجاد هاشمی نام خانوادگی: قادری نام پدر: جانعلی شغل: راننده نشانی محل اقامت: 
مبارکه بلوار شریعتی تاکسی تلفنی سفیر )ایرانپور( محکوم به بموجب رای شماره ۸۰۳ تاریخ 
۹۹/۱۲/۱۸ حوزه شعبه دوم شورای حل اختلاف شهرستان مبارکه که قطعیت یافته است. محکوم 
علیه محکوم است به: پرداخت مبلغ ۱۳۹/۰۰۰/۰۰۰ ریال بابت اصل خواسته و مبلغ ۲/۹۰5/۰۰۰ 

ریال بابت هزینه های دادرسی و حق الوکاله وکیل طبق تعرفه در حق خواهان و نیز پرداخت نیم 
عشر در حق صندوق دولت. ماده ۳۴ قانون اجرای احکام: همین که اجرائیه به محکوم علیه ابلاغ 
شد محکوم علیه مکلف است ظرف ده روز مفاد آن را به موقع اجرا بگذارد یا ترتیبی برای پرداخت 
محکوم به بدهد یا مالی معرفی کند که اجرای حکم و استیفاء محکوم به از آن مسیر باشد و در 
صورتی که خود را قادر به اجرای مفاد اجرائیه نداند باید ظرف مهلت مزبور صورت جامع دارائی خود 
را به قسمت اجرا تسلیم کند و اگر مالی ندارد صریحاً اعلام نماید. حسین رستگار- قاضی شعبه 

دوم شورای حل اختلاف مبارکه ۱۱6۲۹۸۹/م الف
آگهی تحدید حدود اختصاصی

شماره  رای  موجب  به  اینکه  به  نظر   ۱۴۰۰۸56۰۲۰۲۴۰۰۴665 نامه:  شماره   -۱-۷۷۳
۱۳۹۹6۰۳۰۲۰۲۴۰۰۴۸۴۹ مورخ ۱۳۹۹/۱۱/۲۹ هیأت قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی ششدانگ یکبابخانه به مساحت ۲۴5/۷۰ متر مربع تحت شماره فرعی 
۴۷5۰ از اصلی ۴۴۸۳ مفروز و مجزی شده از شماره ۱۳۱ فرعی از اصلی مزبور واقع در بخش 5 ثبت 
اصفهان، در مالکیت، خانم کلثوم سادات کاظمی شیخ شبانی فرزند سید خدابخش مستقر گردید و 
پرونده ثبتی فاقد سابقه تحدید حدود میباشد لذا به استناد تبصره ذیل ماده ۱۳ قانون فوق الذکر و طبق 
تقاضای مالک تحدید حدود ملک مرقوم در روز شنبه مورخ ۱۴۰۰/۰5/۱۸ ساعت ۹ صبح در محل 
شروع و به عمل خواهد آمد و به موجب این آگهی به کلیه مالکین و مجاورین اعلام میگردد تا در 
روز و ساعت مقرر در محل حضور یابند و اعتراضات مالكین و مجاورین مطابق ماده ۲۰ قانون ثبت 
از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدید حدود و فقط تا )۳۰( روز پذیرفته خواهد شد و معترض طبق 
ماده ۸6 آئین نامه قانون ثبت باید از تاریخ تسلیم اعتراض به این اداره، ظرف یکماه دادخواست خود 
را به مرجع ذیصلاح قضائی تسلیم و گواهی تقدیم دادخواست را أخذ و به این واحد ثبتی ارائه نماید، 
در غیر اینصورت متقاضی ثبت یا نماینده قانونی وی میتواند به دادگاه مربوطه مراجعه و گواهی عدم 
تقدیم دادخواست را دریافت و به اداره ثبت تسلیم نماید و اداره ثبت بدون توجه به اعتراض عملیات 
ثبتی را با رعایت مقررات ادامه میدهد. تاریخ انتشار: ۱۴۰۰/۰۴/۲۳ قویدل- رئیس منطقه ثبت اسناد و 

املاک جنوب اصفهان ۱۱6۴۰۱۹/م الف
آگهی مزایده اتومبیل

آگهی مزایده پرونده به شماره بایگانی ۹۹۰۵۷۳۸
۷۷۴-۱- شماره آگهی: ۱۴۰۰۰۳۹۰۲۰۰۳۰۰۰۱۰۹ تاریخ آگهی: ۱۴۰۰/۰۴/۲۱ شماره پرونده: 
۱۳۹۹۰۴۰۰۲۰۰۳۰۰۴5۱۱ ششدانگ خودروی پیکان تیپ ۱6۰۰ مدل ۱۳۸۱ به شماره انتظامی 
5۳-5۱۸ س ۸۴ به رنگ سفید به شماره موتور ۱۱۱5۸۱56۴5۷ و شماره شاسی ۸۱55۷۷6۹ 
ظرفیت ۴ نفر تعداد محور ۲ تعداد چرخ ۴ تعداد سیلندر ۴ نوع سوخت بنزین که در آدرس: اصفهان 
پارکینگ امین خیابان ارغوانیه متوقف می باشد و طبق نظر کارشناس رسمی دادگستری در بازدید 
از خودرو، اتاق از نظر ظاهری سالم ولی اطراف بدنه خط و خراش دارد که نیاز به رنگ و صافکاری 
دارد و جلو خودرو قبلا تصادف کرده و بازسازی شده است موتور تازه تعمیر و سالم و گیربکس 
و دیفرانسیل مستعمل می باشد روکش صندلیها سالم ولی مستعمل است شیشه جلو ترک دارد 
ولی شیشه عقب و جانبی چپ و راست سالم چراغهای جلو و عقب و آیینه های چپ و راست و 
داخل و جلو پنجره و دو تیغه برف پاکن و جلو و پنجره سالم بود بیمه خودرو تا اسفند ماه ۱۴۰۰ 
اعتبار دارد. قیمت خودرو با توجه به مدل و نوع خودرو قیمت پایه جهت فروش در مزایده مبلغ 
۲5۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال )معادل بیست و پنج میلیون تومان( برآورد گردید، بموجب مهریه مندرج در 
سند ازدواج: شماره سند: ۷۹۱ جلد ۴، تاریخ سند :۱۳۸۱/۰6/۰۸، دفترخانه صادر کننده: دفترخانه 
ازدواج شماره 5۲ و طلاق شماره ۷۸ شهر اصفهان، در قبال قسمتی از طلب خانم مریم مهوری 
حبیب آبادی و حقوق دولتی متعلقه بموجب کدامنیتی شماره ۸۱۲5۸/۷۱5۱۸۹5۳-۱۳۹۹/۱۱/۰۹ 
متعلق به مدیون آقای محمد علی صدیقی مورنانی، توسط پلیس راهنمائی و رانندگی بازداشت 
گردید. از ساعت ۹ الی ۱۲ روز شنبه مورخه ۱۴۰۰/۰5/۰۹ در اداره اجرای اسناد رسمی اصفهان 
واقع در خیابان جی- خیابان تالار - میدان هفت تیر به مزایده گذارده می شود. مزایده از مبلغ 
پایه ۲5۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال )معادل بیست و پنج میلیون تومان( شروع و به هرکس خریدار باشد به 

بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شود. لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط به 
خودرو در صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری 
هزینه پارکینگ و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به 
عهده برنده مزایده است ضمن آنکه پس از مزایده در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت 
هزینه های فوق از محل مازاد به برنده مزایده مسترد می گردد ضمنا این آگهی در یک نوبت در 
روزنامه اصفهان امروز چاپ اصفهان مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۲۳ درج و منتشر می گردد که خریداران 
جهت شرکت در مزایده باید مبلغ ده درصد پایه مزایده را طی فیش سپرده به شماره حساب: 
IR۰۹۰۱۰۰۰۰۴۰6۱۰۱۳۲۰۷6۷۰۱۹۲ بنام تمرکز وجوه سپرده اداره کل ثبت اسناد و املاک 
کشور با شناسه واریز ۹۹۸۱۰۸56۱۱6۱۰۷۰۰۷۰5۷۰۰۰۰۰۰۰۰۰۰ نزد بانک مرکزی بابت پرونده 
کلاسه فوق پرداخت نمایند. برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت 5 
روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده 
فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز 
خواهد شد، لازم به ذکر است کلیه هزینه های قانونی اعم از بدهی و عوارض مالیاتی شهرداری 
و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده برنده مزایده 
است و در صورت وجود مازاد وجوه پرداختی بابت هزینه های فوق از محل مازاد به برنده مزایده 
مسترد خواهد شد و نیم عشر و حق مزایده نقدا وصول می گردد ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل 
رسمی گردد، مزایده روز اداری بعد از تعطیلی در همان ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد. 

امیری- سرپرست اداره اجرای اسناد رسمی اصفهان ۱۱6۳۷۰۱/م الف
آگهی فقدان سند مالکیت

۷۷5-۱- شماره نامه: ۱۴۰۰۸56۰۲۲۱۰۰۰۲۷6۹ چون خانم زهرا عبادی لاطران با تسلیم یک 
برگ استشهاد شهود بشماره شناسه یکتا ۱۴۰۰۰۲۱55۸۱۴۰۰۰5۳ و رمز تصدیق 66۴۱۷۰ 
مورخ ۱۴۰۰/۰۲/۲۲ و شماره ترتیب ۲۰۳۱۱ تنظیمی دفترخانه ۱۲۹ اصفهان مدعی مفقود 
پارکینگ  دانگ  بانضمام شش   ۲۲5۰/۸۷۰6 پلاک  آپارتمان  ششدانگ  مالکیت  سند  شدن 
انباری پلاک ۲۲5۰/۸۷۰۸ واقع در  ۲۲5۰/۸۷۰۹ و بانضمام دو دانگ مشاع از شش دانگ 
بخش 6 ثبت اصفهان که در صفحه ۴6۳ دفتر 6۴ ذیل ثبت ۹5۱۹ به نامش سابقه ثبت و سند 
مالکیت به شماره چاپی 65۳۱۸ الف ۸۲ دارد و طی سند رهنی بشماره ۷۰۰۰۲ مورخ ۹۲/۸/۲۱ 
دفترخانه ۱۲۹ اصفهان نزد بانک مهر اقتصاد در رهن قرار گرفته است و نامبرده اظهار داشته 

سند مالكیت مرقوم به علت جا به جایی مفقود گردیده و درخواست صدور سند مالكیت المثنی 
ملک فوق را نموده لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون 
ثبت در یک نوبت آگهی میشود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا 
وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نمائید 
تا مراتب صورت مجلس و اصل سند مالكیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر 
ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه 
نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. ناصر صیادی صومعه- مدیر 

واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب شرق اصفهان ۱۱6۲۹۳6/م الف
آگهی موضوع تبصره ۳ ماده ۱2۰ اصلاحی آئین نامه قانون ثبت

۷۷۲-۱- نظر به اینکه آسیه گل کار طبق تقاضای وارده ۴۰۱۰۴۱۲ مورخ ۱۴۰۰/۴/۱ درخواست 
سند مالکیت سهم الارث خود را از سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب خانه کوچک شماره 
۱ فرعی ۴۹۰۹ اصلی  واقع در بخش یک کاشان بانضمام یک دانگ مشاع از ششدانگ دالان 
اشتراکی شماره ۲ فرعی منافع مادام العمر مختص به علی محمد طالب حق شده است ذیل ثبت 
۱۱۹۷ دفتر 6۷ صفحه ۲۱۷ به نام جواد گل کار ثبت و سند صادر و تسلیم گردیده است نامبرده 
برابر دادنامه ۲۱۲۸ – ۲۰/۹/۱۳6۷ شورای حل اختلاف کاشان فوت نموده که احد از ورثه علی 
گل کار نیز برابر دادنامه ۲۴۰/۸۸ – ۱۲/5/۱۳۸۸ شعبه شورای حل اختلاف شعبه اول حصر وراثت 
فوت نموده است که خانم آسیه گل کار اظهار میدارد که سند اولیه نزد محمد گل کار احد از ورثه 
نامبرده می باشد که مراتب طی شماره ۴۰۱۰۴۱۲ مورخ ۱۴۰۰/۴/۳ به نامبرده اخطار گردیده ولی 
تاکنون سند مالکیت را تسلیم ننموده است مراتب به استناد تبصره ۳ ماده ۱۲۰ اصلاحی قانون ثبت 
آگهی تادارنده سند مالکیت مذکور از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت ۱۰ روز سند مالکیت مزبور 
را تسلیم یا مجوز قانونی نگهداشتن ان را ضمن اعتراض خود به این اداره اعلام نمایید بدیهی است 
در صورت انقضا مدت مقرر و عدم وصول اعتراض موجه سند مالکیت به نام ورثه طبق قانون صادر 
خواهد شد ضمنا برابر نامه ۹۱/۳۹۷ – ۹۲/5/۷ شعبه سوم حقوقی بازداشت میباشد مقادیری از 
پلاک برابر آرا ماده ۱۴۷ قانون ثبت منجر به صدور سند مالکیت مفروزی گردیده است که تاکنون 
تعیین حدود باقیمانده نگردیده است. تاریخ انتشار  :  ۱۴۰۰/۴/۲۳ رئیس اداره ثبت اسناد و املاک 

کاشان – مهدی اسماعیلی/م/الف/۱۱6۲6۰۴ 

مقصود جبــاری تهیه کننده فیلم ســینمایی »زدوبند« 
با اشــاره به برنامه ریزی برای اکران این فیلم سینمایی در 
شــرایط کرونایی ســینماها تأکید کرد که نتیجه اکران و 

فروش یک فیلم مانند هندوانه در بسته است.
مقصود جباری تهیه کننده فیلم ســینمایی »زدوبند« به 
کارگردانی داوود نوروزی در گفتگو با مهر درباره اکران این 
فیلم سینمایی در شــرایط کرونایی گفت: تصمیم ما برای 
اکران فیلم »زدوبند« در این شرایط چند علت داشت. یکی 
از آن هــا این بود که اگر فیلم مان در شــرایط فعلی اکران 
نمی شد، اکران آن به بیش از یک سال دیگر موکول می شد. 
باید تا پایان درگیری با کرونا صبر می کردیم و پس ازآن هم 
با تراکم بالای فیلم های متقاضی اکران مواجه خواهیم بود. 
به تعبیری دورنمایی که برای اکران این فیلم می شد حتی تا 

یکسال دیگر متصور بود، دورنمایی روشنی نبود.
وی با اشــاره به وعده ارشــاد برای حمایــت مادی از 
فیلم های اکران شــده در شــرایط فعلی بیان کرد: بالاخره 
فیلم ما ســرمایه گذار دارد و او هم علاقه داشــت هر چه 
زودتر شــرایط مالی پروژه مشخص شود. من هم به عنوان 
تهیه کننده ســهمی دارم اما بخش عمــده این تصمیم با 
سرمایه گذاران بود. ما فیلم را پیش از کرونا کلید زده بودیم 
و فکر نمی کردیم با این شــرایط مواجه شویم. طبیعتاً این 
وضعیت کرونایی را سرمایه گذاران پیش بینی نکرده بودند. 
در حال حاضر هم وعده حمایت سازمان سینمایی تا حدودی 
ســرمایه گذاران را مجاب کرده است تا در صورت اکران، از 

حمایت بهره مند شوند.
این تهیه کننده تأکید کرد: در حال حاضر منتظریم ببینیم 
برای »دینامیت« که پیش از فیلم ما اکران شده است، چه 
اتفاقی خواهد افتاد و آمادگی لازم برای اکران فیلم در این 

شرایط را هم داریم.
جبــاری درباره پیش بینــی خود از میزان اســتقبال از 
»زدوبنــد« در شــرایط کرونایی هم گفــت: نتیجه اکران 
یک فیلم همیشــه مانند هندوانه در بسته است و نمی توان 
پیش بینی کرد شــرایط اســتقبال از آن چگونه خواهد بود. 
ما فیلمی به نام »هشــتگ« داشتیم که به عنوان یک فیلم 
کمــدی آن را بعد از ایام تاســوعا و عاشــورا که هنوز جو 
جامعــه تحت تأثیر فضای معنوی آن بود، اکران کردیم اما 

با اســتقبال خیلی خوبی مواجه شد و سود بسیار خوبی هم 
نصیب ســرمایه گذارش کرد.برای کشور ما تأسف آور است 
که گاهی مسئولیت در اختیار کســانی قرار می گیرد که از 
فرهنگ و سینما سر درنمی آورند و تشخیص درست ندارند. 
مهم این اســت که می دانیم حق جای خود نشسته است و 
پاســخ درخور را خواهیم گرفت. پروژه بی حاشیه ای که جو 
رفاقت در فرآیند تولید آن حاکم باشــد، محکوم به موفقیت 
است وی ادامه داد: »زدوبند« سوژه اجتماعی دارد و تصمیم 
برای آن یک تصمیم جمعی بود. احساس کردیم در شرایط 
فعلی اکران فیلم می تواند موفق باشد و به نوعی این ریسک 
را پذیرفتیم. ریسکی که احساس می کردیم در این شرایط 
معقول اســت اما بازهم می دانیم شرایط اکران هندوانه در 
بسته اســت.جباری درباره فضای محتوایی فیلم »زدوبند« 
اظهــار کرد: این فیلم فضای معمایــی و اجتماعی دارد که 
بی ارتباط با شرایط امروز جامعه در زمینه دارو و واکسن هم 
نیســت. احتکار و قاچاق دارو از تم های اصلی فیلم است و 

امیدواریم از همین منظر هم مخاطب از آن استقبال کند.
تهیه کننده »زدوبنــد« با ابراز امیــدواری مجدد بابت 

پایبندی مدیران فعلی ســازمان سینمایی به وعده حمایتی 
خود تا پیش از تغییر دولت، درباره شرایط تبلیغاتی این فیلم 
گفت: در مواردی می توان از ظرفیت فضای مجازی استفاده 
کرد و در شــرایط فعلی راهکارهایی ماننــد اجاره بیلبورد 
شــهری برای ما هیچ آورده ای ندارد. اگر پروژه ای داشتیم 
که پول مان از پارو بالا می رفت و ترکیب بازیگران آن چنانی 
داشتیم، شــاید منطقی بود. درباره تلویزیون هم امید داریم 
فضای تبلیغات به ما تعلق بگیرد، تلاشمان را هم می کنیم.

این تهیه کننده سینما درباره تولید ارزان فیلم در شرایط 
امروز سینمای ایران هم گفت: شخصاً در اغلب پروژه هایی 
که تا امروز در دســت داشتم با فیلمســازان فیلم اولی کار 
کرده ام. کلید اصلی ماجرای تولید در همکاری با فیلم اولی ها 
همین توصیه به تولید کم هزینه اســت. برمبنای صحبت 
و توافقی که صورت می گیــرد، پروژه را جمع می کنیم. در 
مواردی هم از بلیت ها و امتیازهایی که در اختیار دارم استفاده 
می کنم تا صرفه جویی صورت بگیرد و به سرمایه گذار لطمه 

وارد نشود.
وی افزود: مهم ترین چیزی که در ســینما یاد گرفته ام 

این اســت که ســرمایه گذاری که پای کار من آمده، همه 
جوره به من اعتماد کرده است و من باید جواب اعتماد او را 
بدهم. امیدوارم شرایط فیلمسازی برای کارگردانان فیلم اولی 
همچنان در ســینمای ایران مهیا باشــد و من هم بتوانم 

به عنوان تهیه کننده در خدمت این دوستان باشم.
جباری با اشاره به تجربه تهیه کنندگی فیلم »آپاندیس« 
به کارگردانی حســین نمازی در کارنامه کاری خود که در 
جشنواره فجر رد شد، اما بعدها توفیقات بین المللی به دست 
آورد، گفت: نســبت به این فیلم بی مهری کردند اما خدا را 
شــکر که در حوزه بین الملل بابت آن پاسخ درخور گرفتیم. 
دوست داشــتیم در داخل برای ما دست بزنند اما متأسفانه 
کانادایی ها و اسپانیایی ها بیشــتر برایمان دست زدند. این 
برای کشور ما تأسف آور است که گاهی مسئولیت در اختیار 
کسانی قرار می گیرد که از فرهنگ و سینما سر درنمی آورند 
و تشخیص درست ندارند. مهم این است که می دانیم حق 
جای خود نشسته است و پاســخ درخور را خواهیم گرفت. 
پروژه بی حاشیه ای که جو رفاقت در فرآیند تولید آن حاکم 

باشد، محکوم به موفقیت است.

تشویق ۹ دقیقه ای گزارش 
فرانسویِ وس اندرسون در 

جشنواره کن
فیلم سینمایی »گزارش فرانسوی« ساخته وس اندرسون 
در جشــنواره کن اکران شــد و مورد تشــویق ایستاده 
حاضران قرار گرفت.به گزارش ورایتی، فیلم دو ســاعته 
»گزارش فرانسوی« به کارگردانی وس اندرسون، تاکنون 
یکی از طولانی ترین تشویق های جشنواره کن هفتاد و 
چهارم را به خود اختصاص داده است.تشــویق ایستاده 
وس اندرســون و عوامل این فیلــم، ۹ دقیقه به طول 
انجامید! از بازیگران این فیلــم می توان به بیل موری، 
تیموتی شــالامی، آدرین برودی، اوون ویلســون تیلدا 
سوئینتون، اســتیفان پارک و بنسیو دل تورو اشاره کرد.
البته یکی از عوامل فیلم نتوانســت با دیگران بازیگران 
همراه شود. این بازیگر لئا سیدو بود که بعد از مثبت شدن 
آزمایش کرونا به قرنطینه رفت و به همین دلیل نتوانست 

در نخستین نمایش این فیلم حضور پیدا کند.
فیلم سینمایی »گزارش فرانسوی« در سال ۲۰۱۹ توسط 
کمپانی سرچ لایت خریداری شد و قرار بود در جشنواره 
کن ۲۰۲۰ نمایش داده شــود. اما شــیوع پاندمی کرونا 
منجر به لغو این رویداد شــد و اکران فیلم هم به همین 
دلیل عقب افتاد.فیلم سینمایی »آنفولانزای پدرو« دیگر 
اثری بود که در روز هفتم جشنواره کن اکران شد. کریل 
سربرنیکوف کارگردان این فیلم است که در سال ۲۰۲۰ 
برای پرونده اختلاس به سه سال حبس تعلیقی و جریمه 
نقدی محکوم شده و به همین دلیل حق خروج از کشور 
روسیه و حضور در هفتاد و چهارمین دوره جشنواره فیلم 
کن را نداشته است. عوامل این فیلم به صورت نمادین 
یک صندلی برای سربرنیکوف در سالن نمایش فیلم رزرو 
کرده بودند.این دومین باری است که این کارگردان 5۱ 
ساله روسی نمی تواند در جشنواره کن حضور پیدا کند. او 
در سال ۲۰۱۸ نیز به دلیل حصر خانگی حضور در اکران 

فیلم سینمایی »لتو« را از دست داد.

جشنواره فیلم ملبورن، یک 
بخش ویژه به سینمای ایران 

اختصاص داد
جشنواره بین المللی فیلم ملبورن، ضمن برگزاری بخش 
ســینمای جدید ایران، میزگردی را نیز به این مناسبت، 
برگــزار خواهد کرد.شــصت و نهمین جشــنواره فیلم 
ملبــورن از تاریخ 5 تــا ۲۲ اوت )۱۴ تــا ۳۱ مرداد( در 
کشور استرالیا برگزار خواهد شد و فیلم های »قهرمان« 
ســاخته اصغر فرهادی، »خورشید« به کارگردانی مجید 
مجیدی، »قصیده گاو سفید« ساخته بهتاش صناعی ها، 
»بندر بند« از منیژه حکمت، »جاده خاکی« ساخته پناه 
پناهی، مستند »رادیوگرافی یک خانواده« به کارگردانی 
فیروزه خسروانی، »شــب« از کوروش اهری، »شیطان 
وجود ندارد« به کارگردانی محمد رســول اُف و »دشت 
خاموش« ساخته احمد بهرامی در بخش ویژه سینمای 

جدید ایران، روی پرده می روند. 

    قفسه  سینما 

 کم لطفی مردان به آثار 
نویسندگان زن به روایت آمار

نتایج یک بررسی جدید نشان می دهد مردان تنها ۱۹ درصد 
از مخاطبان پرفروش ترین نویسندگان زن در جهان را تشکیل 
از  دسته  این  برای  همچنان  نویسنده  جنسیت  و  می دهند 

خوانندگان عاملی تعیین کننده در انتخاب کتاب هاست.
در طول تاریخ تعدادی از نویسندگان زن از خواهران برونته گرفته 
تا جورج الیوت )اسم مستعار مری آن اوانس( و جی. کی. رولینگ 
برای این که پسران و مردان را به خواندن کتاب هایشان ترغیب 
کنند، با استفاده از اسامی مستعار جنسیت خود را پنهان می کردند؛ 
اما حالا چطور؟ آیا در دنیای امروز که دم از عدالت جنسیتی 
می زند، همچنان جنسیت نویسنده عاملی تأثیرگذار بر اقبال یک 

کتاب در بازار است؟ متأسفانه پاسخ این سؤال مثبت است.
به نوشته روزنامه گاردین، مری آن سیگهارت نویسنده کتاب 
شکاف قدرت در جریان تحقیقاتی که برای تألیف این کتاب 
انجام داد به آمار جالبی درباره عادات مطالعاتی مردان و زنان 
از مجموع خوانندگان ۱۰ نویسنده پرفروش زن در  برخورد؛ 
جهان، از جین آستن و مارگارت آتوود گرفته تا دانیل استیل 
و جوجو مویز، تنها ۱۹ درصد مرد و باقی همه زن هستند. این 
در حالی است که در مورد ۱۰ نویسنده پرفروش مرد ازجمله 
چارلز دیکنز، جی.آر. آر. تالکین، لی چایلد و استفان کینگ، آمار 
خوانندگان ازلحاظ جنسیت توازن بیشتری دارد، 55 درصد آنها 

مرد و ۴5 درصدشان زن هستند.
به عبارت دیگر می توان این طور گفت که زنان آمادگی لازم برای 
خواندن کتاب های نوشته شده توسط مردان را دارند اما تعداد 
کمی از مردان حاضر به خواندن آثار نویسندگان زن هستند. ال. 
جی. راس نویسنده انگلیسی که از بین ۱۰ نویسنده پرفروش، 
بیشترین خواننده مرد را داشت هم احتمالا از آنجایی با اقبال 
خوانندگان مرد روبه رو شده که از سرواژه نام کوچکش استفاده 
می کند و بنابراین ممکن است خوانندگان مرد را به این طریق 
نسبت به جنسیت خود گمراه کرده باشد. مطالعات انجام شده 
دراین باره همچنین نشان داد، از مجموع خوانندگان مارگارت 
آتوود نویسنده کانادایی برنده جایزه بوکر که آثارش باید پای ثابت 
کتابخانه هر ادبیات دوستی باشند، تنها ۲۱ درصد مرد هستند. این 
درحالی است که جولیان بارنز و یان مارتل برندگان مرد جایزه 
بوکر به ترتیب ۳۹ و ۴۰ درصد یعنی دو برابر آتوود خواننده مرد 
دارند.البته این به هیچ عنوان بدان معناست نیست که زنان در 
نوشتن ادبیات داستانی به خوبی مردان نیستند. در سال ۲۰۱۷، 
هر 5 رمان پرفروش سال اثر نویسندگان زن بودند و از ۱۰ رمان 
برتر سال، ۹ رمان به زنان تعلق داشتند. اینطور هم نیست که 
بگوییم مردان از خواندن آثار زنان لذت نمی برند؛ خوانندگان مرد 
در سایت گودریدز به آثار نویسندگان زن به طور میانگین از 5، 
نمره ۳.۹ را داده اند و به نویسندگان مرد نمره ۳.۸. در پس این 
آمار و ارقام به ظاهر ساده می توان دید مردان تا چه اندازه نسبت 
به این که برای زنان در حوزه تفکر، هنر و فرهنگ قدرت یکسان 
قائل شوند، اکراه دارند.در مورد آثار غیرداستانی که خوانندگان مرد 
آن اندکی بیشتر از خوانندگان زن است، نیز الگوی مشابهی وجود 
دارد که البته به اندازه آثار داستانی چشمگیر نیست. خوانندگان 
مرد در این ژانر هم همچنان بیشتر از آثار نویسندگان زن، آثار هم 
جنسانشان را می خوانند اما اختلاف موجود به اندازه ژانر داستانی 
آثار غیرداستانی  به خواندن  نیست چون خوانندگان زن هم 

همجنسانشان تمایل بیشتری دارند.

نوبت اول

علی اصغر حاج حیدری- شهردار خمینی شهر

شهرداری خمینی شهر در نظر دارد نسبت به انجام مزایده با مشخصات ذیل از طریق آگهی اقدام نماید .
- بهره برداری از محل نصب تابلوی تبلیغاتی در دو طرف عرشه پل شهید دکتر دادمان )دانشگاه صنعتی( 

واقع در بلوار شهید سردار سلیمانی با مساحت تقریبی 70 متر مربع به مدت سه سال شمسی
-  مهلت ارایه پیشنهاد های مزایده: تا ساعت پایان وقت اداری روز سه شنبه مورخ ۱400/05/05

- محل دریافت اسناد: امور قراردادهای شهرداری مرکزی 
- محل ارایه پیشنهادات: دبیرخانه شهرداری مرکزی 

-  تاریخ بازگشایی پیشنهادات: ساعت ۱۱ صبح روز چهارشنبه مورخ ۱400/05/06
- مدت اعتبار پیشنهادات: روز شنبه ۱400/05/۱6

اصلاح، جایگزینی و پس گرفتن پیشنهادها نیز در زمان مهلت و محل تسلیم پیشنهادها انجام نمی شود.

آگهی مزایده

م الف: 1161356

نوبت دوم

مقصود جباری تهیه کننده سینما:

نتیجه اکران فیلم مانند هندوانه در بسته است

کمپانی فیلم ممنتو که پخش بین المللی فیلم »قهرمان« 
را بر عهده دارد، از فروش این فیلم به چندین کشور پیش 
از رونمایی در جشــنواره کن خبر داد.به گزارش اسکرین، 
استودیو آمازون که پیش ازاین حق اکران فیلم »قهرمان« 
ساخته جدید و فارسی زبان اصغر فرهادی را در آمریکا کسب 

کرده بود، این فیلم را در کانادا نیز اکران خواهد کرد.
همچنین در ادامه استقبال خریداران بین المللی از فیلم 
»قهرمان«، کمپانی های »رکت کینو پاواساریس« در منطقه 

بالکان، »بولگاریا فیلم ویژن« در بلغارستان، »سینما موندو« 
در فنلاند، »نیو ویزیونن« در آلمان و اتریش، »اسپنتزوس« 
در یونــان، »گوتک فیلمــز« در لهســتان، »آلامبیک« 
در پرتغــال، »اســکن باکس« در منطقه اســکاندیناوی، 
»کونتراکورینته« در اسپانیا، »فیلم کوپی« در سوئیس، »مگا 
کوم« در کشورهای یوگسلاوی سابق، »های گلوس« در 
استرالیا، »وندتا« در نیوزلند، »رود پیکچرز« در چین، »بیر 
فیلم« در ترکیه، »پروژلیاد« در روسیه، »کالیفرنیا فیلمز« 

در آمریکای لاتین، »گلدن سین« در هنگ کنگ، »جین 
جین« در کره جنوبی، »مووی کلاد« در تایوان، »ایمپکت 
فیلمز« در هند و »پی تی فالکون« در اندونزی حقوق فیلم 
را خریداری کرده اند.طبق اعلام پیشین کمپانی »لاکی رد« 
در ایتالیا و »سینه آرت« در بلژیک، هلند، لوگزامبورگ نیز 

حق نمایش »قهرمان« را در اختیار گرفته اند.
 کمپانی »ممنتو« نیز این فیلم را از ٢٢ دســامبر )اول 

دی ماه( در فرانسه اکران خواهد کرد.

»قهرمان« اولین نمایش خود را ساعت ۱5: ۳۰ روز ۱۳ 
جولای )سه شنبه ۲۲ تیر( در سالن اصلی گرند لومیر کاخ 
جشنواره تجربه خواهد کرد و پس ازآن چهار نمایش دیگر 

نیز در کن خواهد داشت.
در این فیلم امیر جدیدی، محســن تنابنده، فرشــته 
صدرعرفایی، سارینا فرهادی و جمعی دیگر از بازیگران که 
اغلب آنان چهره های جدیدند مقابل دوربین فرهادی رفته اند 

و هایده صفی یاری نیز تدوین فیلم را بر عهده دارد.

 استقبال خریداران بین المللی از فیلم جدید اصغر فرهادی
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  خبر  خبر

پس از برگزاری مجمع عمومی عادی سالیانه شرکت های 
معدنی و صنعتی گل گهر و چادرملو سهامی عام برای سال 
منتهی به ۳۰ اسفند ۱۳۹۹، سود قابل توجهی در میان سهام داران 
این دو شرکت تقسیم گردید و فولاد مبارکه نیز موفق به حفظ 

کرسی خود در بورس کالای ایران شد.
سالیانه  عادی  عمومی  مجمع  امروز،  اصفهان  گزارش  به 
شرکت بورس کالای ایران، شرکت معدنی و صنعتی چادرملو 
و شرکت معدنی و صنعتی گل گهر برگزار شد. مجمع عمومی 
عادی سالیانه شرکت معدنی و صنعتی گل گهر در سالن وزارت 
کشور و برای سال منتهی به ۳۰ اسفند ۱۳۹۹ با حضور 8۰.88 

درصدی سهام داران برگزار گردید.
ایمان عتیقی، مدیرعامل شرکت معدنی و صنعتی گل گهر، 
در این مجمع اظهار کرد: این شرکت در سال ۹۹ حدود ۱۵.۳ 
میلیون تن کنسانتره و ۱۲.۲ میلیون گندله و ۴ میلیون آهن 
این شرکت  تولید کرده است. در واقع در سال ۹۹  آسفنجی 
سهم تولید ۴۲ درصدی کنسانتره و ۲۷ درصدی گندله را به 

خود اختصاص داد.
وی ادامه داد: در سه ماهه اول امسال نیز شرکت گل گهر 
۱۴ درصد رشد تولید و ۲۲۰ درصد رشد فروش و در سال ۹۹ 
بیش از ۲۹ هزار میلیارد تومان درآمد اصلی داشته است. دارایی 
شرکت ۶۳ درصد و سود ناخالص تلفیقی نیز ۱۹۲ درصد رشد 

داشته است.
مدیرعامل شرکت معدنی و صنعتی گل گهر افزود: شرکت 
گل گهر در بحث مزیت منطقه ای جزو معدود شرکت هایی است 

که در زنجیره فولاد فعالیت می کند.
عتیقی تصریح کرد: در شرکت های زیرمجموعه هم تولید ۴ 
درصد شمش را در دستور کار داریم. گل گهر در سال ۹۹ جزو 
شرکت هایی بود که بیشترین تولید کنسانتره و گندله را به خود 

اختصاص داد.
در  اخیر  سال  چند  در  زیادی  شرکت های  وی،  گفته  به 
مجموعه گل گهر ایجاد شدند که در ۳ بخش تولید، زیرساخت و 

پشتیبانی تولید فعالیت می کنند.
مدیرعامل گل گهر ادامه داد: همچنین ایجاد ۲ نیروگاه در 
و  فارس  تأمین آب خلیج  و  دیده شده  انرژی  مجموعه گهر 
شرکت توسعه عمران منطقه شرکت نیز در برنامه های گل گهر 

تعریف شده است.
به گفته عتیقی، گل گهر پنجمین شرکت در بورس است و 
برای بازدهی کگل برنامه  ریزی های خوبی شده که یکی از آن ها 
در ۴۰ روز آینده انجام می شود و گهر ترابر و جهان فولاد به 

بورس وارد می شوند.
از  داد: همچنین مجوز معدن شماره ۳ جنوبی  ادامه  وی 
ایمیدرو گرفته شده است. علاوه بر این، تکمیل زنجیره فولاد و 
تأمین سنگ، بهینه سازی و تنوع تولید محصولات غیر فولادی 

در برنامه های ما قرار دارد.
گفت:  گل گهر  صنعتی  و  معدنی  شرکت  مدیرعامل 
درآمدهای عملیاتی گل گهر در سال ۹۹ نسبت به سال ۹8 به 
میزان ۱۲۵درصد و سود ناخالص ۱۱۴ درصد رشد داشته است. 
همچنین سود عملیاتی این شرکت رشد ۱۱۹ درصدی را به 

ثبت رسانده است.
به  خالص  سود  میزان  نهایت  در  عتیقی،  گفته  به 
مقدار۱۴۱.۶۰۳.۲8۲ میلیون ریال شده است که در مقایسه با 

سال ۹8 رشد ۱۱۷ درصدی را به ثبت رسانده است.
رشد ۹  گل گهر  نیز شرکت  فروش  بخش  در  افزود:  وی 
درصدی در مقایسه با سال ۹8 داشته است. به این شکل که 
۲ درصد در فروش گندله و ۳۶ درصد در کنسانتره رشد فروش 

به ثبت رسیده است.

Á تقسیم 13۰ تومان سود به ازای هر سهم کگل
در پایان این مجمع، برای هر سهم کگل ۱۳۰ تومان سود 
تقسیم شد که از این بابت ۱۰۰۰ میلیارد تومان سود برای فولاد 
مبارکه شناسایی گردید. روزنامه های دنیای اقتصاد و اطلاعات 

نیز به عنوان روزنامه کثیرالانتشار انتخاب شدند.
انتخابات هیئت مدیره نیز  در دستور کار این مجمع قرار داشت 
و در نهایت شرکت های فولاد مبارکه، کارگزاری سی ولکس، 
فولاد خوزستان، ذوب آهن، کارگزاری بانک کشاورزی، تأمین 
اعضای  به عنوان  سال   ۲ مدت  به  تاپیکو  و  تمدن  سرمایه 

هیئت مدیره انتخاب شدند.
صنعتی  و  معدنی  شرکت  سالیانه  عادی  عمومی  مجمع 
سال  برای  چادرملو،  وی  پارک  تلاش  سالن  در  نیز  چادرملو 
منتهی به ۳۰ اسفند ۱۳۹۹ و با حضور 8۵.۴۹ درصد سهام داران 

برگزار شد.
مجمع  این  در  چادرملو  مدیرعامل شرکت  تقی زاده  ناصر 
است،  بوده  چادرملو  برای  خوبی  بسیار  سال  سال ۹۹  گفت: 
به طوری که تولید ۲۲درصد کنسانتره کشور، 8 درصد گندله و 
8.۲ درصد شمش فولادی توسط گروه چادرملو به ثبت رسیده 
است. همچنین شرکت چادرملو با رشد ۱۹ درصدی در تولید 

کنسانتره در سال ۹۹ رتبه دوم را به خود اختصاص داده است.
نیز به رتبه پنجم  افزود: این شرکت در تولید گندله  وی 
)۳میلیون و ۷۰۰ هزار تن( دست یافته و رشد ۳ درصدی را 
به ثبت رسانده است. همچنین رشد ۱.۵ درصدی در تولید آهن 
اسفنجی داشته و در این زمینه رتبه چهارم را کسب کرده است. 
همچنین به میزان یک میلیون و ۲۵هزار تن شمش فولادی 
تولید کرده است.به گفته وی، شرکت چادرملو از ابتدای سال 
جاری تا به امروز رشد مناسبی داشته و برنامه ۳میلیون تنی این 
شرکت در قالب دو طرح ۱.۵ میلیون تنی مطرح شده و اسناد 

مناقصه آن آماده شده است.
تقی زاده گفت: در سه ماهه اول امسال، با فروش ۱۰میلیون 
تن محصولات، شرکت نسبت به مدت مشابه سال قبل رشد 
فروش ۱۶.۵ درصدی داشته و همچنین حاشیه سود خالص آن 

به ۶۶ درصد رسیده است.
دارد  متعددی  طرح های  چادرملو  شرکت  افزود:  تقی زاده 
که ازجمله آن ها می توان به انتقال آب خلیج فارس و ساخت 
کارخانه گندله سازی اشاره کرد. همچنین اکتشافات زیادی در 
آنومالی D۱۹ انجام شده و باطله برداری نیز در حال انجام است 
و امیدواریم ۱۷۰ میلیون تن ذخیره جدید داشته باشیم. البته 

آنومالی های مختلف  را برای افزایش ذخیره به کار می گیریم.

با  معدن  یک  در  بهره برداری  و  مشارکت  وی،  گفته  به 
ظرفیت 8۰۰ میلیون تا بیش از یک میلیارد تن در استرالیا نیز 
در برنامه های این شرکت است تا از آن در طرح های فولادی 
چابهار استفاده شود. تقی زاده افزود: مشارکت با آهن و فولاد 
غدیر، احداث کارخانه مگامدول با شرکت های توسعه معادن و 

فولاد مبارکه و ... در اردبیل نیز در برنامه های چادرملوست.
وی ادامه داد: این شرکت در سال گذشته تولید ۱۱.۲میلیون 
تن کنسانتره و ۳.8 میلیون تن گندله را ثبت کرد و به بالاترین 

رکوردهای تولیدی خود دست یافت.
وی تصریح کرد: در زمینه تولید کنسانتره و گندله دو پروژه 
در دست اقدام داریم که شامل یک واحد ۴ میلیون تنی کنسانتره 

و یک واحد ۵ میلیون تنی گندله است.
Á  ۲13 تومان ســود به ازای هر ســهم کچاد 

تقسیم شد
به گفته مدیرعامل چادرملو، این شرکت سال گذشته توانست 
بیش از ۲۵ هزار میلیارد تومان درآمد داشته باشد که در مقایسه با 

سال پیش از آن بیش از ۱۷۰ درصد رشد نشان می دهد.
تقی زاده افزود: طرح های جانبی دیگری نیز تعریف شده 
که شامل طرح احداث دو نیروگاه خورشیدی ۱۰ مگاواتی در 
مگاوات،  به ظرفیت کل ۲۰  اردکان  و  بهاباد  شهرستان های 
احداث  نسوز،  آجر  کارخانه  احداث  فروآلیاژها،  کارخانه  احداث 
کارخانه سرباره در مجتمع صنعتی، احداث کارخانه باطله در 
مجتمع معدنی و... است.در پایان این مجمع به ازای هر سهم 
۲۱۳ تومان سود تقسیم شد که حدود ۱۲۰۰ میلیارد تومان سود 

نقدی نیز نصیب شرکت فولاد مبارکه گردید.
به عنوان  تدبیر  وانیانیک  است مؤسسه حسابرسی  گفتنی 
حسابرس اصلی و مؤسسه حسابرسی دش و همکاران به عنوان 
حسابرس علی البدل انتخاب شدند. دنیای اقتصاد و جهان صنعت 

نیز به عنوان روزنامه های کثیرالانتشار انتخاب شدند.
Á  کرســی فولاد مبارکه در بورس کالای ایران

حفظ شد
مجمع عمومی عادی سالیانه شرکت بورس کالای ایران در 
سالن رازی دانشگاه علوم پزشکی برگزار شد. در این مجمع حامد 
سلطانی نژاد، مدیرعامل بورس کالای ایران، درخصوص عملکرد 
این شرکت در سال گذشته گفت: حجم و ارزش معاملات بازار 
فیزیکی بورس کالای ایران از تأسیس تا پایان سال ۹۹  روند 
روبه صعودی داشته و در سال ۹۹ با رشد ۳۳.۴ درصدی همراه 

شده است.
وی ادامه داد: درآمد حاصل از کارمزد معاملات در سال ۹۹ به 

میزان ۳.۵۳۹.۰۹۴ میلیون ریال بوده است که این عدد در سال 
۹8 به مقدار ۱.۳۳۱.۶۱۷ میلیون ریال بوده و می بینیم که با رشد 

۱۶۵ درصدی همراه شده است.
ایران، جمع درآمدهای  به گفته مدیرعامل بورس کالای 
عملیاتی نیز رقم ۲.۶۱۲.۳۱۳میلیون ریال بوده است که این عدد 
در سال ۹8 به مقدر ۱.۳8۱.۴۲۷میلیون ریال بوده و با رشد 8۹ 

درصدی همراه شده است.
سلطانی نژاد نگاهی به میزان سودهای حاصل شده در سال 
۹۹ نیز داشت و گفت: سود خالص بورس کالای ایران به مقدار 
۲.۷۳۶.۶۱۰ میلیون ریال به ثبت رسیده که در مقایسه با سال 
۹8 که عدد ۱.۱۰۱.۱8۵ میلیون ریال بوده با ۱۴8.۵ درصد رشد 
همراه شده است. همچنین سود پایه هر سهم نیز در سال ۹۹ به 
میزان ۱۰۹۵ریال بوده که در مقایسه با ۴۳۰ ریال سال ۹8 رشد 

قابل توجه ۱۵۴درصدی را به ثبت رسانده است.
وی تصریح کرد: در معاملات بازار فیزیکی طی سال های 
۹8 و ۹۹ مشاهده می کنیم که بیشترین درصد تغییرات مربوط 
این صورت  به  است؛  بوده  معدنی  و  صنعتی  محصولات  به 
که از حجم ۹۷۰۱ هزار تن در سال ۹8 به ۱۳۷۳8 هزار تن 
رسیده و ۱۷۱ درصد رشد داشته است. همچنین بعد از این نوع 
محصولات، حجم معاملات طلا رشد چشمگیر ۱۵۷ درصدی 
داشته و از ۵۳۱ هزار تن به ۶۷۵ هزار تن رسیده و در رتبه سوم 
نیز محصولات پتروشیمی با تغییر ۹۶درصدی از ۴۶۱۵هزار تن 

به ۵۱۴۲هزار تن رسیده است.
مدیرعامل بورس کالای ایران افزود: در مجموع می توان 
گفت که کل معاملات فیزیکی صورت گرفته در سال ۹۹ با رشد 
۱۲۷ درصدی همراه گشته اند. در واقع در معاملات بازار فیزیکی 
در همه گروه ها به جز محصولات کشاورزی حجم معاملات با 
افزایش همراه بوده است. به طوری که می توان گفت طی سال 
۹۹ بیش از ۳۳ میلیون تن انواع محصولات به ارزش ۳.۱۲۶هزار 
میلیارد ریال معامله شده که به لحاظ ارزش از رشد ۱۲۷درصدی 

و به لحاظ حجم از رشد ۲۷درصدی برخوردار بوده است.
سلطانی نژاد همچنین در خصوص آمار محصولات صنعتی 
ارزش  از لحاظ  نیز گفت: فولاد  و معدنی در سال ۹8 و ۹۹ 
داشته  مثبت  تغییرات  نظر حجم۳۶.8 درصد  از  و  ۱۹۵درصد 
است. میزان معاملات صورت گرفته در سال ۹۹ به مقدار ۱۲۴۳۹ 
هزار تن و به ارزش ۱.۳۰۹.۰8۳ میلیون ریال بوده و این اعداد به 
ترتیب در سال ۹8 به میزان ۹۰۹۱ هزار تن و ۴۴۴.۰۵8 میلیون 

ریال به ثبت رسیده اند.
وی ادامه داد: سنگ آهن نیز به عنوان یکی از مواد معدنی 
مهم در صنایع فولادی کشور در سال ۹۹ به مقدار ۵۰۵ هزار 
تن معامله  شده و ارزش آن ۶.۹۶۱ میلیون ریال بوده، در نتیجه 
می توان گفت به لحاظ حجم معاملات از رشد ۳۳۹درصدی و از 

لحاظ ارزش نیز ۱۰۱۲ درصد تغییر داشته است.
شرکت  این  ایران،  کالای  بورس  مدیرعامل  گفته  به 
با  مرتبط  پروژه های  به  تخصیص یافته  منابع  درخصوص 
راهبردهای خود مواردی مانند مشتری مداری با رویکرد بهبود 
کیفیت در خدمات، توسعه نشان تجاری و ترویج کارکردها و 
فرهنگ سازی با رویکرد توسعه پایدار، توسعه و تنوع خطوط 
توسعه  و  موجود  بازارهای  تعمیق  کالا،  بورس  کسب وکار 
دارایی های پایه جدید بر روی ابزارهای فعلی با رویکرد بازاریابی، 
توسعه متوازن در تعامل با نهادهای حاکمیتی سیاست گذار و 
نظارتی ضمن حفظ هویت مستقل بورس کالا، توسعه تعاملات 
و همکاری ها با نهادهای مالی، توسعه و ارتقای سیستم ها و 

روش ها را در دستور کار قرار داده است.
گفتنی است در پایان مجمع، مبلغ ۱۵۰ ریال به ازای هر سهم 

سود نقدی بین سهام داران تقسیم شد.

بانک ایران زمین که ۱۴۰۰ را سال تولد خود در کسوت 
بانک تمام دیجیتالی اعلام کرده بود، تاریخ ۱۰ مرداد ۱۴۰۰ 
را برای این تولد دوباره در قالب طرح ۵۱۰ برگزیده اســت 
که بر این اســاس بانک ایران زمین نخســتین بانک تمام 
دیجیتالی کشــور خواهد شد. وجه تمایز بانکداری دیجیتال 
با اشــکال دیگر بانکداری، تمرکز آن بر نیازهای مشتری و 
داده محور بودن آن اســت. مدیرعامل بانک ایران زمین، در 
تشریح این نوع بانکداری، بهبود تجربه مشتری را نخستین 
هدف این بانــک در بانکداری دیجیتال دانســت و گفت: 
رقابت در عرصه بانکداری تغییر کرده و رضایت مشــتری 
از ارائه ســطح مطلوب خدمات به شرط اصلی موفقیت در 
انتخاب یک بانک تبدیل شده است. عبدالمجید پورسعید با 
اشاره به اینکه در عصر حاضر بزرگ ترین هدف بانکداری، 
احساس خوب مشتری است، گفت: امروز برای مشتریان در 
کنار اعتماد، خدمات مالی و حســن شهرت موسسات مالی 
موضوع تجربه کاربری از اهمیت ویژه ای برخوردار است. وی 
با بیان اینکه بانکداری وارد دوره جدیدی از حیات خود شده 

اســت و  ما در حال ایجاد تجربه های جدید برای مشتریان 
و کســب وکارها هستیم افزود: در عصر حاضر از همیشه به 
مشتری نزدیک تریم و این نزدیکی به ما کمک می کند آنچه 
مشتری می خواهد را در اختیار او قرار دهیم. مدیرعامل بانک 
ایــران زمین، در ادامه صحبت های خــود با بیان این نکته 
که رقابت امروز در حوزه مشــتریان اســت، اظهار کرد: در 
گذشــته تجربه مشتری فقط سطح مطلوبی از خدمات بود، 
اما امروز شرط اصلی موفقیت است. در گذشته دنبال کردن 
رفتار تعداد زیادی از مشتریان کار بسیار دشواری بود اما در 
حال حاضر با بررسی اطلاعات آنها و تحلیل داده ها می توان 
خدمات بهتر و جامع تری ارائه کرد و در مواقعی که مشتریان 
از ارائه خدمات راضی نیستند به سرعت آنها را اصلاح کرد 
و بهبود بخشید. وی افزود: رویکرد ما در بانکداری دیجیتال 
شناخت هر چه بیشتر مشــتریان، بهبود تجربه مشتری و 
ارائه خدمات شــخصی شده است که در نهایت به رضایت 
و خلق ارزش افزوده منجر خواهد شــد.  مدیرعامل بانک 
ایران زمین، با اشــاره به رویکرد این بانک در پیاده ســازی 

پلت فرم بانکداری دیجیتال گفت: نکته اساسی این است که 
آنچه در آینده نزدیک رونمایی خواهد شــد یک بانک تمام 
دیجیتال است. ما به دنبال پیاده سازی یک بانک دیجیتال با 
تمام شرایط و استانداردهای روز دنیا بودیم و آنچه به زودی 
در اختیار مشتریان قرار خواهد گرفت، تجربه آنها را نسبت 
به انجام خدمات بانکی تغییــر خواهد داد. وی با بیان این 
نکته که امروز برخی از بانک ها تنها تعدادی از خدمات خود 
را به روز رســانی کرده اند و سعی دارند آن را با پوسته جدید 
به عنوان بانکداری دیجیتال به مشــتری ارائه کنند، گفت: 
پیاده ســازی بانکداری دیجیتال برای ما یک مزیت رقابتی 
در مقابل رقبا ایجاد خواهد کرد. ما پنج سال تلاش کردیم 
و آنچه در اختیار مشــتریان قرار خواهد گرفت تجربه آنها 
درخصوص خدمات بانکی را تغییر می دهد. پورسعید در پایان 
صحبت های خود پیاده ســازی بانکــداری دیجیتال را یک 
ضرورت دانســت و افزود: بانکداری دیجیتال همان قدر که 
برای مشتریان سود آور است و برای آنها یک تجربه متفاوت 
خواهد بود، باعث کاهــش هزینه های بانک ها و همچنین 

باعث حضور هوش مصنوعی در بانک ها خواهد بود.
Á  آغاز اجتماعی  از شبکه های  فرهنگ سازی، 

شود

قائم مقام بانک ایران زمین با اشــاره به رشد روز افزون 
اســتفاده از شــبکه های اجتماعی گفت: امروز شبکه های 
اجتماعی موقعیت ایده  آلــی برای ما ایجاد کرده تا فرهنگ 
بانکداری دیجیتال را در بین مخاطبان خود گسترش دهیم، 

زیرا آینده بانکداری به این سمت حرکت می کند.
مجتبی شیروانی، در تشریح اهمیت شبکه های اجتماعی 
و مجــازی و تاثیر در بانکــداری دیجیتال افــزود: امروز 
شــبکه های اجتماعی تغییرات زیادی را در سبک زندگی، 
روش تبلیغات و فعالیت تجاری ایجاد کرده اند، بنابراین اگر 
هوشــمندانه رفتار کنیم باید فرهنگ استفاده از بانکداری 
دیجیتــال و تغییر رویکرد مــردم به اســتفاده از این نوع 

بانکداری را نیز در همین فضا کلید بزنیم.
شــیروانی با تاکید بر رویکرد مخاطبان به اســتفاده از 
فضــای ایجاد شــده اظهار کرد: شــبکه های اجتماعی به 
راحتی ارتبــاط ما با مخاطبان را فراهم کرده و این فرصت 
را در اختیار ما قرار داده اســت که سطح فکری و اطلاعاتی 
مخاطبان خود را برای ایجاد تحول در بانکداری آماده کنیم. 
مخاطب بانکداری آینده، مخاطب دیجیتال است، بنابراین 
ما باید هم خودمان و هم مخاطب مان را آماده ارائه خدمات 

در این فضا کنیم.

توضیح روابط عمومی وزارت 
نیرو پیرامون شایعات اخیر 

روابط عمومی وزارت نیرو به دنبال انتشار شایعاتی در روزهای 
اخیر توضیحی را برای تنویر افکار عمومی ارائه داد. در چند روز 
گذشته و به دنبال بروز مشکلاتی در تامین برق برخی نقاط 
کشور و در شرایطی که همدلی و اعتماد مردم به مسوولین 
است، شاهد گسترش  دیگری ضروری  زمان  از هر  بیش 
شایعات کذب و بی اساس در فضای مجازی و برخی رسانه ها 
مبنی بر اقامت وزیر نیرو در هتل، اقامت خانواده ایشان در 
در شرکت های  ایشان  بودن  سهام دار  یا  و  کشور  از  خارج 
انتشار این شایعات  خصوصی بوده ایم. تردیدی نیست که 
نه تنها کمکی به بهبود وضعیت پیش آمده نمی نماید، بلکه 
ممکن است موجب دلسردی مردم کشور از خدمت گذارانشان 
در نظام جمهوری اسلامی گردد. روابط عمومی وزارت نیرو 
تاکید می کند رضا اردکانیان هرگز حتی برای یک شب در 
هیچ یک از ۲ شعبه هتل اسپیناس اقامت نداشته و همراه 
خانواده در منزل شخصی در تهران سکونت دارند. همچنین 
هرگونه مالکیت یا سهام داری ایشان در شرکت های خصوصی 
از  نیرو  از اساس تکذیب می گردد. وزارت  نبوده و  صحیح 
تمامی شخصیت ها و فعالان رسانه ای درخواست می کند در 
زمانی که می بایست تمام توجه  مردم به خواسته مسوولان و 
دلسوزان کشور در راستای مدیریت مصرف برق معطوف باشد، 
به اینگونه شایعات دامن نزده و وزارت نیرو را در مدیریت و 
عبور شرایط پیش آمده یاری کنند،  ضمن اینکه حق پیگیری 
موضوع و تعقیب قانونی کسانی که اینگونه مسائل را مطرح 
می کنند برای خود محفوظ می داند. روابط عمومی وزارت نیرو 
همچنین آمادگی خود را برای پاسخگویی به هرگونه سوال و 

رفع شبهه در این خصوص اعلام می نماید.

تولید نیروگاه های حرارتی 
کشور 14 درصد افزایش بافت

مدیرکل دفتر فنی تولید شرکت برق حرارتی گفت: میزان 
تولید برق نیروگاه های حرارتی کشور از ابتدای سال تاکنون 
با افزایش ۱۴ درصدی نسبت به مدت مشابه سال گذشته از 
مرز ۱۰6 میلیون مگاوات ساعت انرژی گذشت. به گزارش 
ایسنا، اسماعیل نمازی با تاکید بر اینکه میزان تولید نیروگاه های 
حرارتی در بازه زمانی مشابه سال گذشته حدود ۹۳ میلیون 
مگاوات ساعت بوده است، افزود: در مدار نبودن نیروگاه های 
برق آبی به دلیل خشکسالی،  گرمای زودرس و نیاز بیشتر شبکه 
به برق، درمدار نبودن نیروگاه اتمی در برخی از روزها و تلاش 
نیروگاه ها برای آمادگی حداکثری از دلایل افزایش تولید انرژی 
در نیروگاه های حرارتی بوده است. وی ادامه داد: نیروگاه های 
حرارتی با توجه به عدم تولید برق توسط سایر مولدهای تولید 
برق کشور به دلایل یاد شده،  سعی کرده اند با کوتاه کردن 
زمان انجام تعمیرات دوره ای و رفع اشکالات موردی به وجود 
آمده در واحدهای نیروگاهی در کمترین زمان ممکن،  ساعات 
بیشتری را در شبکه برق فعال بوده و کسری ناشی از تولید 
برق در کشور را جبران کنند. نمازی با یادآوری هزینه های 
بالا و دشواری های تولید برق در کشور، خاطرنشان کرد: در 
حال حاضر تمامی نیروگاه های حرارتی با حداکثر ظرفیت در 
حال تولید برق هستند و پرسنل صنعت برق کشور با وجود 
همه گیری سویه جدید بیماری کرونا و گرمای شدید در تلاشند 

تا نیروگاه ها با حداکثر توان در مدار تولید باشند.

برگزاری کمیسیون ماده 4۲ 
قانون تقویت و توسعه نظام 

استاندارد
کمیسیون ماده ۴۲ قانون تقویت و توسعه نظام استاندارد در 
اصفهان  استان  استاندارد  اداره کل  اجتماعات  سالن  محل 
برگزار شد. در این جلسه که  با حضور مدیر کل استاندارد 
استان، معاون دادستان اصفهان، نمایندگان انجمن صنفی، 
حمایت  سازمان  نماینده  و  معادن  و  صنایع  بازرگانی  اتاق 
ازحقوق  مصرف کننده برگزار گردید، در خصوص رسیدگی 
حقوقی به ۱۰ پرونده تصمیم گیری لازم انجام شد. مدیر کل 
استاندارد استان تصریح کرد: دراین  کمسیون پرونده سه واحد 
تولیدکننده محصولات غذایی، یک واحد تولید کننده سیم 
و کابل و 6 واحد تولیدی مصنوع طلا مطرح  و مدارک و 
مستندات تخلف آنها مورد بررسی کارشناسی قرار گرفت که 
در پایان تصمیمات ذیل اتخاذ گردید. دو واحد لبنی و یک 
واحدتولیدی مصنوع طلا به علت عدم رعایت استانداردهای 
مربوطه ضمن جریمه نقدی طبق ماده ۴۰، پرونده  آنها به 
مراجع قضایی ارجاع گردید. برای دو واحد تولید کننده طلا 
اخطار حقوقی  صادر گردید. برای سه واحد تولیدی طلا و یک 
واحد تولیدی سیم و کابل مقرر شد بررسی های تکمیلی انجام 

و در جلسه بعدی تصمیم گیری لازم انجام شود.

بازدید مدیران کل شرکت مادر 
تخصصی عمران شهرهای 

جدید از شهر بهارستان
به گزارش روابط عمومی شرکت عمران بهارستان مهندس 
غراوی عضو هیات مدیره شرکت مادر تخصصی عمران 
شهرهای جدید به همراه آقایان وکیلی مدیرکل حمل و نقل و 
ترافیک،  چاغروندی مدیرکل نظارت، ارزیابی و کنترل پروژه 
و  عربی مدیرکل توسعه مسکن و فتحی،مدیر کل پیمان  این 
شرکت از پروژه های عمرانی بهارستان بازدید کردند. در این 
بازدید که با همراهی مهندس احمدی مدیرعامل شرکت 
عمران بهارستان انجام شد، پروژه مترو، طرح اقدام ملی مسکن 
و پروژه های مشارکتی این شهر جدید مورد بازدید قرار گرفت. 
در حاشیه این بازدید مسائل مربوط به این پروژه ها و پیشرفت 
فیزیکی آن ها مورد بررسی قرار گرفت. بهارستان اولین شهر 
جدید پس از انقلاب اسلامی است که همچون نگینی زیبا بر 

تارک نصف جهان می درخشد.

فولاد مبارکه یکی از عوامل 
رونق اقتصادی کشور است

رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران با اشاره به اینکه 
شرکت فولاد مبارکه یکی از عوامل رونق اقتصادی کشور 
است، گفت: علی رغم وجود تحریم و بیماری کرونا، صنایع 
با تولید کمی و کیفی خوش درخشیدند. عبدالوهاب سهل 
آبادی در گفت و گو با ایراسین، اظهار کرد: استان اصفهان با 
داشتن بیش از ۸ هزار واحد صنعتی، به عنوان قطب صنعتی 
تولیدات  زمینه  در  اصفهان  استان  می درخشد.  کشور  در 
متعدد صنعتی و فولادی، صنایع مصالح ساختمانی اعم از 
سیمان، کاشی، سرامیک و لوله و اتصالات و همچنین در 
بخش پتروشیمی جایگاه ویژه و ممتازی در کشور دارد. 
رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران به رکورد تعداد 
شهرک های صنعتی در استان اصفهان هم اشاره ای کرد و 
افزود: استان اصفهان هم از نظر تشکل های صنعتی مانند 
خانه صنعت و معدن ایران در کشور پیشتاز است و وجود ۴۳ 
انجمن عضو این خانه در شهرستان های اصفهان تایید این 
مطلب است. وی به همزمانی شیوع کرونا و افزایش فشار 
حداکثری دشمن، در سال جهش تولید گریزی زد و گفت: 
علی رغم تاثیر سوء شیوع این بیماری بر جهان، صنایع 
کشور در زمینه تولید خوش درخشیدند و توانستند بسیاری 
از مشکلات اقتصادی ناشی از این بیماری را مرتفع کنند. 
سهل آبادی، کارنامه صنایع اصفهان در حمایت از حقوق 
کارگران را مثبت ارزیابی کرد و گفت: ارتباط کارگران و 
کارفرمایان در این استان مثبت است و در تعامل سازنده از 
تولید کشور، پشتیبانی می کند؛ سال گذشته با تمام مسائلی 
نظیر تحریم های ظالمانه و شیوع بیماری کرونا، صنایع 
توانستند از این آزمون سربلند بیرون بیایند. وی به اقدامات 
موثر در زمینه تحرک واحدهای صنعتی راکد در اصفهان 
هم اشاره ای کرد و توضیح داد: با همیاری دستگاه قضا، 
بسیاری از واحدهای اقتصادی به رکودرفته در کشور احیاء 
شد و به چرخه تولید بازگشتند و نرخ بیکاری هم کاهش 
یافت. رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران با اشاره 
به تشکیل شورای داوری و میانجیگیری توسط خانه های 
صنعت و معدن، گفت: با افتتاح این شورا از دو روز گذشته، 
شاهد رفع مشکلات از طریق این شورا هستیم و همکاری 
سازمان صمت، شرکت شهرک های صنعتی و استانداری 
اصفهان در رفع مسائل فعالان اقتصادی موثر بوده است. 
وی به غنی بودن معادن اصفهان هم گریزی زد و گفت: 
صادرات صنایع فلزی و تزئینی از استان اصفهان صورت 
می گیرد که امیدواریم در سال های آتی اوضاع این بخش 
هم بهبود یابد. سهل آبادی مسائل ارزی و تحریم ها را از 
آسیب های وارده به بخش صنعت و معدن کشور برشمرد 
و اظهار کرد: این مشکلات تولید کننده را سردرگم می کند 
چراکه نمی داند بر چه اساس مسائل مالی خود را تنظیم 
کند. وی بهره سنگین بانکی را هم از موانع عرصه تولید 
در بخش صنعت و معدن کشور دانست و گفت: کمبود 
روی  پیش  چالش های  از  کارگران  درمان  و  داشت  رفاه 
واحدهای  اصلی  ضلع  چراکه  است؛  صنعتی  کارفرمایان 
صنعتی را جامعه کارگری تشکیل می دهد که از کمبود 
حمایت در بخش تامین اجتماعی رنج می برند؛ امیدواریم 
در دولت آینده با بهره گیری از دانش و تجربه صنعت گران، 
کارفرمایان و اقتصاددانان و برنامه ریزی دقیق موانع تولید 
برچیده شود و در راستای حمایت از تولیدات صنایع اقدامات 
مبارکه  فولاد  شرکت  نقش  وی  گیرد.  شکل  ارزنده ای 
درصنعت کشور را مهم ارزیابی کرد و توضیح داد: واحدهای 
بزرگ صنعتی بالادستی به نیازهای صنایع زیردستی پاسخ 
می دهند. در این زمینه هم شرکت فولاد مبارکه یکی از 
بزرگترین واحدهای صنعتی کشور و جهان به شمار می رود 
و این واحد صنعتی با بسیاری از واحدهای تولیدی در تعامل 
است. سهل آبادی گفت: متاسفانه در کشور همه به شرکت 
فولاد مبارکه چشم دوخته اند و امیدوارم این کارخانه با ایفای 
مسئولیت های اجتماعی بتواند از تبعات زیست محیطی که 
متوجه مردم اصفهان شده، بکاهد؛ چراکه این واحد صنعتی 
از نظر تولید کمی وکیفی و صادرات در کشور پیشتاز است 
اقتصادی کشور محسوب می شود.  رونق های  از  و یکی 
خوشبختانه شرکت فولاد مبارکه در استان اصفهان قرار 
دارد و این شرکت با حفظ مسائل زیست محیطی از برکات 

استان اصفهان به حساب می آید.

کدام آزادراه ها به 14۰۰ 
می رسند؟

معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل شرکت توسعه 
محور  هفت  کرد:  اعلام  کشور  نقل  و  حمل  زیربناهای 
آزادراهی دیگر با وجود نیاز قابل توجه آن ها به منابع مالی 
تا پایان امسال به بهره برداری خواهند رسید. خیراله خادمی 
در گفت وگو با ایسنا در پاسخ به اینکه با توجه به تاخیر 
در افتتاح برخی محورهای آزادراهی کدام آزادراه های در 
حال ساخت کنونی تا پایان امسال به بهره برداری خواهد 
رسید؟ اظهار کرد: در بین آزادراه هایی که در حال ساخت 
هستند بر آن هایی که پیشرفت فیزیکی بالاتری داشته و 
در شبکه حمل ونقل تاثیر بیشتری دارند تمرکز بیشتری 
برسد  بهره برداری  به  جاری  سال  در  امیدواریم  و  داریم 
که تعداد آن ها به هشت آزادراه می رسد. وی در این میان 
آزادراه هایی که مراکز استان ها را به هم متصل می کند در 
اولویت هستند،  افزود: آزادراه های اراک-خرم آباد، شیراز- 
اصفهان، منجیل-رودبار، منطقه دو آزادراه تهران-شمال، 
تبریز-صوفیان، مراغه-هشترود و گرمسار-سمنان تا پایان 
امسال به بهره برداری می رسند و البته دو محور آزادراهی 
کنار گذر جنوبی تهران و کنار گذر شرقی اصفهان نیز به 
بهره برداری رسیدند. مدیرعامل شرکت توسعه زیربناهای 
ادامه داد: اگر این آزادراه ها در پایان  حمل و نقل کشور 
کیلومتر  به 6۴5  مجموعا  برسند  بهره برداری  به  امسال 
در سال  آزادراه  کیلومتر  کنون ۲۲۱  تا  البته  که  می رسد 
جاری به بهره برداری رسیده و هفت آزادراه دیگر نیز در 

برنامه کاری امسال قرار دارند.

مجمع عمومی عادی سالیانه شرکت نفت سپاهان در محل 
هتل سیمرغ تهران برگزار شد در این مجمع که ریاست آن را 
دکتر بنی شریف بر عهده داشت بیش از ۸5 درصد سهامداران 

حضور داشتند.
به گزارش روابط عمومی شرکت نفت سپاهان، دکتر رزاقی 
مدیر عامل شرکت در این مجمع ضمن تشریح عملکرد شرکت 
در بخش های مختلف، گزارش مبســوطی از آخرین وضعیت 

پروژه های در دست اجرا به سهام داران ارائه داد.
وی با اشــاره به برنامه های شرکت برای تولید روغن پایه 
گرید دو و ســه، این پروژه را گام مهمــی در جهت افزایش 
سودآوری شرکت عنوان کرد و افزود: نفت سپاهان با ورود به 

تولید روغن های گروه دو و ســه به یکی از قطب های تولید 
روغن پایه تبدیل خواهد شــد. در این مجمع پس از بررسی 
صورت های مالی و تصویب آن، ۱۱۰ تومان سود نقدی برای 

هر سهم در نظر گرفته شد.
بر این اساس در مجمع عمومی فوق العاده نیز که بلافاصله 
برگزار شــد پس از بررسی گزارش افزایش سرمایه شرکت، با 
افزایش سرمایه ۴۸۹ درصدی از محل تجدید ارزیابی موافقت 

گردید.
در پاپان مجمع دکتر رزاقی با حضور در میان ســهامداران 
ضمن توجه به نقطه نظرات و دیدگاه های آنان در مورد عملکرد 

شرکت به پرسش های آنها پاسخ گفت.

روز شیرین برای سهامدارن نفت سپاهان

48۹ درصد افزایش سرمایه و 11۰ تومان سود نقدی نفت سپاهان

تولد اولین بانک دیجیتال در کشور

کرسی فولاد مبارکه در بورس کالای ایران حفظ شد 

کسب ۲۲۰۰ میلیارد تومان سود خالص توسط فولاد مبارکه
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ورزش
    خبر کوتاه   منهای فوتبال

نویدکیا به دنبال جانشین 
نیازمند در سپاهان

پیام نیازمند دروازه بان ملی پوش تیم فوتبال سپاهان 
بعد از توافق نهایی با باشــگاه پورتیموننزه پرتغال به طور 
رسمی به این باشگاه پیوست و قرار است فصل آینده درون 
دروازه این تیم قرار بگیرد. نیازمند تا پایان لیگ بیســتم 
فوتبال با باشگاه سپاهان قرارداد دارد به همین علت این 
دروازه بان درون دروازه طلایی پوشان دربازی های حساس 
هفته های پایانی لیگ برتر فوتبال قرار می گیرد و بعدازآن 
راهی پرتغال می شــود تا فصل آینده برای تیم جدیدش 
بازی کند. به هرحال جدایی نیازمند از سپاهان به دغدغه 
اصلی نویدکیا تبدیل شده و سرمربی سپاهان به دنبال جذب 
یک دروازه بان مطرح است تا طلایی پوشان فصل آینده 

مشکلی در درون دروازه نداشته باشند.

شبیخون تیم های یونانی به 
سپاهان

ســایت »IefImeRIda« یونان خبر داد باشگاه آ. اک 
یونان با احسان حاج صفی کاپیتان تیم ملی ایران و بازیکن 
تیم سپاهان در حال مذاکره است و این مذاکرات در حال 
نهایی شدن است. آ. اک به دنبال یک مدافع چپ است و 
گزینه آن ها احسان حاج صفی بازیکن تیم ملی ایران است. 
حاج صفی پیش ازاین سابقه بازی در تیم های المپیاکوس و 
پانیونیوس یونان را دارد. طبق اعلام این سایت، حاج صفی 
با باشگاه سپاهان قرارداد دارد اما در قرارداد او بند پیشنهاد 
اروپایی ذکرشــده و بنابراین می تواند بدون مشکل از این 
تیم ایرانی جدا شود. در حال حاضر کریم انصاری فرد دیگر 
کاپیتان تیم ملی ایران هم در تیم آ. اک حضور دارد. حاج 
صفی فصل گذشته هم موردتوجه تیم آریس یونان قرار 
داشت و مذاکرات جدی با این تیم انجام داد اما درنهایت 
باشگاه تراکتور به وی اجازه جدایی نداد. همچنین سایت 
»spoRtIme« یونان از علاقه چند باشگاه یونانی به جذب 
ســروش رفیعی هافبک تیم سپاهان خبر داده  است. این 
ســایت اعلام کرده شــاید مقصد رفیعی تیم آ. اک باشد 
ولی چند باشــگاه برای جذب وی اقداماتی انجام داده اند. 
در صورت جدایی رفیعی و حاج صفی از سپاهان، این تیم 
با هدایت محرم نویدکیا برای فصل بعد کار دشواری خواهد 
داشت چراکه پیام نیازمند دروازه بان این تیم هم با باشگاه 
پورتیموننزه به توافق رسیده و فصل بعد راهی لیگ پرتغال 

می شود.

خط ونشان مهاجم فولاد برای 
سپاهانی ها

محمد میری هافبک تیم فوتبال فولاد خوزستان اعتقاد 
دارد، آن ها باید در دیــدار هفته اخیر با اختلاف چند گل 
ماشین سازی را شکســت می دادند. محمد میری درباره 
پیروزی تیمش برابر ماشین سازی تبریز گفت: ما در حالی 
با یک گل پیروز شدیم که موقعیت های زیادی را در این 
بازی از دســت دادیم که اگر از آن ها استفاده می کردیم 
باید با اختلاف چند گل ماشین ســازی را می بردیم. البته 
باید بگویم که تیم حریــف هم تلاش می کرد تا آخرین 
امیدهایش را برای ماندن در لیگ برتر زنده نگه دارد، ولی 
ما کاملًا مســتحق برد بودیم. اگر بدشانسی نمی آوردیم 
قطعاً با نتیجه بهتری ماشین سازی را شکست می دادیم. 
البتــه آن ها در دو بازی قبلی نمایش خوبی از خود مقابل 
ســپاهان و مس رفسنجان ارائه کرده بودند. هافبک تیم 
فوتبال فولاد خوزستان در مورد موقعیت این تیم در لیگ 
برتر و اینکه آیا شاگردان می توانند همچنان برای کسب 
سهمیه لیگ قهرمانان آسیا شانس داشته باشند، تصریح 
کرد: ما در حال حاضر در رده چهارم قرار داریم و به نوعی 
می توان گفت همه چیز دســت خودمان است. پیش بینی 
خیلی سخت است، ولی تلاش می کنیم تا بهترین عملکرد 
ممکن را داشته باشیم و در پایان لیگ یک جایگاه خوب 
را به دست بیاوریم. ما در جام حذفی نیز همچنان شانس 
دستیابی به سهمیه راداریم. وی راجع به دیدار تیمش برابر 
ســپاهان در مرحله یک چهارم مسابقات جام حذفی نیز 
تصریح کرد: مطمئناً بازی سختی خواهیم داشت، ولی با 
توجه به شرایط میزبانی به چیزی جز برد فکر نمی کنیم. 
ما می توانیم با سه بازی قهرمان جام حذفی شویم و جدا 
از این موضوع ســهمیه آسیا را هم بگیریم. فکر می کنم 
اگر از سد سپاهان عبور کنیم شانس بالایی برای قهرمانی 
خواهیم داشت، هرچند که فکر می کنم بازی سختی در 
پیش داریم و سپاهان برای ما تیمی قابل احترام محسوب 
می شود. امیدوارم درنهایت با انجام یک بازی خوب آن ها را 

شکست داده و راهی مرحله بعد شویم.

کاپیتان سایپا علیه دروازه بان 
نارنجی پوشان

صادق بارانی بعد از ســال ها حضور در پیکان حالا در 
تیم سایپا به عنوان کاپیتان به میدان می رود. این هافبک 
دفاعی نام آشنای لیگ برتری در مسابقه این هفته استقلال 
مقابل سایپا با تصاویری که از پشت دروازه در لحظه پنالتی 
ارسلان مطهری گرفته شد به صدر اخبار حاشیه ای فوتبال 
ایران رفت. زمانی که او بعد از ضربه ارسلان مطهری به 
سمت راست خود با عصبانیت حرف هایی را علیه کوروش 
ملکی دروازه بان ســایپا به زبان می آورد. درباره این ماجرا 
حتمــا به اندازه کافی اطلاعات داریــد و می دانید که چه 
سروصدایی بعد از مسائل مربوط به پنالتی استقلال مقابل 
ســایپا به وجود آمده و منجر به فعل وانفعالاتی در باشگاه 
سایپا شده است. دروازه بانی که در بازی آینده سایپا جای 
خود را به اکبر منادی گلر جوان نارنجی پوشان خواهد داد 
که با تغییر کادر فنی سایپا در چند مسابقه نیمکت نشین 

بود.

درخشش بدمینتون بازان 
اصفهانی در مسابقات کشوری

بدمینتون بــازان اصفهانی در مســابقات منطقه ای 
بدمینتون پسران کشور خوش درخشیدند. در این مسابقات 
در رده سنی زیر ۱۱ سال صالح زمانی از اصفهان مقام سوم 
را کسب کرد. در رده زیر ۱5 سال مهدی خلیلیان قهرمان 
شد و هادی منوچهری و آرش نکویی از اصفهان مقام های 
دوم و سوم این مسابقات را کسب کردند. در رده سنی زیر 
۱۷ سال هم یاسین ورزنده از اصفهان مقام دوم را از آن خود 
کرد. مسابقات منطقه ای بدمینتون در رده های سنی زیر ۱۱ 
سال و زیر ۱5 سال و زیر ۱۷ سال پسران کشور به میزبانی 

استان چهارمحال بختیاری در شهرکرد برگزار شد.

قرعه کشی لیگ برتر  فوتسال 
در اصفهان برگزار شد

قرعه کشــی فصل جدید لیگ برتر فوتسال امروز در 
اصفهان برگزار شد. قرعه کشــی فصل جدید لیگ برتر 
فوتسال به میزبانی باشگاه گیتی پسند و در اصفهان برگزار 
شد. نمایندگان ۱۴ باشگاه حاضر در فصل جدید لیگ برتر 
فوتسال در این مراســم حضور داشتند و قرعه کشی را از 
نزدیک مشاهده کردند؛ مسابقات از ۱۴ مردادماه آغاز خواهد 
شــد و بعد از برگزاری ۲6 هفته، قهرمان لیگ مشخص 
خواهد شد. فصل نقل و انتقالات لیگ برتر  فوتسال تا پایان 
هفته چهارم رقابت ها ادامه پیدا خواهد کرد؛ بازی های لیگ 
بعد از هفته چهارم جهت حضور تیم ملی در مسابقات جام 
جهانی برای مدتی تعطیل خواهد شد. در حاشیه این مراسم 
جایزه آقای گل لیگ برتر فوتسال فصل گذشته، به سعید 

احمدعباسی بازیکن گیتی پسند اصفهان اهدا شد.

تکرار تاریخ برای فرزانه 
فصیحی پس از 57 سال

فرزانه فصیحی که با ســهمیه یونیورسالیتی المپیکی 
شد معتقد است تاریخ در مورد او تکرار شده است. کاروان 
المپیک ایران پیش از ســفر به توکیو با سورپرایز ویژه ای 
مواجه شــد و سه بانوی ورزشکار موفق شدند در روزهای 
منتهی به المپیک، به توکیو برسند تا سهمیه بانوان ایران 
به یازده برســد و در کسب سهمیه المپیک رکوردشکنی 
شود. یکی از این سهمیه های غیرمنتظره فرزانه فصیحی، 
ســریع ترین دختر ایران بود که با ســهمیه یونیورسالیتی 
المپیکی شــد. فصیحی در گفت وگویی درباره این که بعد 
از 5۷ سال که سیمین صفامهر در المپیک ۱۹6۴ توانسته 
بود در رشــته دوی صدمتر المپیکی شود، جواز حضور در 
المپیک را کسب کرده است، گفته بود: شگفت انگیز است 
که خانم سیمین صفامهر آن سال در المپیک توکیو بودند و 
در اتفاقی جالب من هم در المپیک توکیو در دوی صد متر 
حاضر خواهم بود. همیشه دوست داشتم با این خانم ملاقات 
کنم. پس از پیگیری های سریع ترین دختر ایران، سرانجام 
سیمین صفامهر را در بهشــت زهرا پیدا کرد و با گل باران 
کردن قبر ایشان به نوعی از او کسب رخصت کرد. فصیحی 
که دنبال پیدا کردن ایشان و کسب تجربه و هم صحبتی با 
این بانوی ورزشکار بود متوجه شد که این بانوی المپیکی 
پنج سال پیش فوت شده است. حالا تاریخ برای ایران تکرار 
شده و بعد از نیم قرن، دوباره در دوی صدمتر توکیو در بخش 
بانوان نماینده داریم و باید دید سرانجام چه نتیجه ای در این 

رشته سخت کسب می شود.

گزینه های خارجی هدایت تیم 
ملی هندبال ایران

رئیس فدراســیون هندبال اسامی گزینه های خارجی 
ســرمربیگری تیم ملی هندبال را طی یک سال و سه ماه 
اخیر عنوان کرد. در جریان مجمع سالیانه فدراسیون هندبال 
رئیس فدراسیون هندبال اسامی گزینه های خارجی که طی 
یک سال و نیم اخیر برای حضور در ایران با آن ها مذاکره 
کرده بود را اعلام کرد. وی گفت: باید یکســری مسائل 
را موشــکافی کنیم ما تقریبا یک سال و سه ماه است که 
دنبال جذب مربی هستیم. علی رغم اینکه مربی درجه دو 
سه زیادی پیشنهاد شد اما خواستیم مربی درجه یک داشته 
باشیم. تا پاسی از شب مذاکرات با سرمربیان خارجی ادامه 
داشــت. پاندمی کرونا ما را خیلــی آزار داد خیلی مواقع تا 
آستانه قرارداد پیش رفتیم اما نتوانستیم به نتیجه برسیم. 
پاکدل افزود: ما با گزینه های زیادی مذاکره کردیم که به 
نتیجه نرسیدیم. اولین گزینه ما دیوید دیویس کامارا بود که 
نخواست باشگاه خود را کنار بگذارد که ما قبول نکردیم. 
نمی خواســت تنها با یک تیم ملی کار کند و می خواست 
در کنار باشگاه فعالیت کند. وی گفت: گزینه بعدی زلاتکو 
بابیچ سرمربی تیم ملی کرواسی بود بعد از چند ماه گفت 
می توانم قراردادم را با باشــگاه یک ساله کنم که با باشگاه 
مذاکره کرد و بعد اعلام کرد که باشگاه قبول نکرده است و 
حضورش منتفی شد. پاکدل اطهار کرد: آرون کریستنسون 
۸ ماه وقت ما را گرفــت و درنهایت گفت که خانواده اش 
اجازه فعالیتش را در ایران نمی دهد و منتفی شــد. رئیس 
فدراسیون هندبال گفت: فرناندو باریتو دلگادو اسپانیایی بود 
که تا قرارداد پیش رفتیم در عدد قرارداد هم توافق کردیم 
امــا درنهایت به دلیل پیک قرمز کرونا قبول نکرد. پاکدل 
افزود: اسلاوکو گولوژا سرمربی تیم ملی کرواسی است اما 
اخیرا گفت در کنار باشگاهش با تیم ملی ادامه خواهد داد 
و خواســت پنج اردوی خارجی داشته باشد که این شرایط 
برای ما که میزبان هستیم منطقی نبود. وی گفت: ولادیمیر 
سولا که مدال طلای المپیک را دارد و سرمربی تیم ملی 
جوانان کرواسی نیز بود که هنوز با او در حال مذاکره هستیم. 
او در پایان افزود: میشل بیگلر گزینه نهایی ما بود که قرار 
بود سه شــنبه هفته قبل به ایران بیاید اما طی ۱۰ ساعت 

قرارداد منتفی شد.

اصفهان امروز: قرارداد پیام نیازمند با باشگاه پورتیموننزه 
پرتغال رسمی شــد و این باشگاه خبر آن را اعلام کرد. در 
شرایطی که لیگ برتر فوتبال ایران هنوز در حالی برگزاری 
است و سه هفته از آن باقیمانده و مسابقات جام حذفی نیز 
در راه اســت، باشگاه پورتیموننزه به خرید ایرانی خود برای 
خط دروازه صحه گذاشــت و این گلر ۲6 ساله را به عنوان 
دروازه بــان این فصل خود معرفی کــرد. در مطلبی که در 
سایت باشگاه پورتیموننزه منتشرشــده، مدت قرارداد پیام 
نیازمند تا سال ۲۰۲۴ عنوان شده و هم چنین ۱۰ میلیون یورو 
حق فسخ برای آن در نظر گرفته شده که عدد عجیب وغریبی 
است. به نوشته وب سایت پورتیموننزه، در پرتغال باشگاه های 
مختلفی برای جذب این بازیکن با یکدیگر در رقابت بودند 

و درنهایت نیازمند این تیم منطقه آلگراوه پرتغال را انتخاب 
کرد. نیازمنــد در جام ملت های آســیا ۲۰۱۹ حاضر بوده 
و فوتبال خود را از باشــگاه پیکان آغاز کرده و بعدازآن به 
سپاهان پیوســته و پیش از پورتیموننزه عضو این باشگاه 
بوده است. پیام نیازمند در ابتدای لیگ هجدهم به سپاهان 
پیوست و از زمان حضورش به خوبی توانسته خلا بزرگی که 
در این تیم طی لیگ های پانزدهم تا هفدهم ایجادشده بود 
را از بین ببرد و در تمامی بازی های رسمی این تیم حاضر 
بوده است. نیازمند که در ابتدا با قراردادی دوساله به سپاهان 
پیوسته بود، در ابتدای لیگ نوزدهم قرارداد خود را به مدت 
یک فصل دیگر تمدید کرد و در پایان فصل جاری قراردادش 
با باشــگاه سپاهان خاتمه پیدا خواهد کرد. نیازمند در پایان 

لیــگ نوزدهم قرار بود به لیگ پرتغال منتقل شــود، ولی 
ویروس کرونا و بحرانی که در شرایط اقتصادی باشگاه های 
پرتغالی و به طورکلی باشگاه های فوتبال در سراسر دنیا ایجاد 
شد، مانع لژیونر شدن پیام نیازمند شدند. او آن زمان پیرامون 
پیشنهاد از تیم های خارجی عنوان کرد: »قبل از این کرونا 
وقتی بازی لیگ و آســیا برگزار می شد، شانسم خیلی زیاد 
بود که آخر فصل بــروم و حتی نیم فصل هم از گیمارش 
پرتغال پیشــنهاد آمد. بند قرارداد من این طور بود که بعد از 
پایان لیگ نوزدهم می توانم بــروم اما دروازه بان گیمارش 
عملکرد خوبی نداشــت و به دنبال دروازه بان بودند، با من 
صحبت کردند و حتی پولی که لازم بود را هم کاملا داشتند 
و آماده کرده بودند اما من گفتم این نشدنی است چون من 

نمی خواهم سپاهان را ترک کنم و می خواهم دربازی های 
آسیایی بازی کنم. جوانمردانه نیست که الان تیم را ترک 
کنم و بند قراردادم برای پایان فصل است. می دانم که هنوز 
هم من را زیر نظر دارند اما این کرونا همه چیز را خراب کرد، 
نه فقط لیگ ما بلکه اکثر لیگ ها بلاتکلیف هستند و نقل و 
انتقالات هم مشخص نیســت. کلی بدهی بالا آورده اند و 
شانس ماندنم در سپاهان زیاد است.« اما در روز های اخیر از 
گوشه و کنار شایعه مذاکره سپاهان برای انتخاب گلر فصل 
بعد به گوش می رســد که در میان گزینه های مطرح شده، 
نام رشــید مظاهری و علیرضا حقیقی پررنگ تر به گوش 
می رســد. مظاهری ازنظر آمادگی بدنی و فرصت بازی در 
استقلال مشــکلی ندارد، اما مشکل پرداختی ها و اختلاف 
با مدیران باشگاه باعث شده او به باشگاه استقلال هشدار 
)نوتیس( بدهد. از سوی دیگر گلر آبی پوشان نیم نگاهی هم 
به دروازه تیم ملی داشــت، اما وقتی متوجه شد در لیست 
چهــار دروازه بان تیم ملی جایی ندارد بــه این فکر افتاده 
اســت که به جایی برود که راحت تر دستمزدش را دریافت 
کند. مظاهری در لیســت تیمش مقابــل پدیده در روز ۳۱ 
خرداد سال جاری جایی نداشت. گلر ۳۲ ساله استقلال که 
سابقه بازی در ذوب آهن را دارد، به همین خاطر با جو شهر 
اصفهان آشنایی زیادی دارد و به همین دلیل به نظر می رسد 
از شانس بیشتری برای رسیدن به قفس توری زردپوشان 
اصفهانی برخوردار باشد. پیش از شروع لیگ بیستم تصور 
می شد علیرضا حقیقی گلر بی رقیب گل گهر سیرجان باشد، 
اما وی در دو مقطع مختلــف از ترکیب اصلی تیمش دور 
ماند. بعضی بررسی ها حاکی از آن است که فیروزه ای پوشان 
سیرجانی در پنجره نقل و انتقالاتی نیم فصل به دنبال خرید 
گلر بودند. با این اوصاف حقیقی دلش می خواهد سال بعد 
در تیم بزرگ تری به میدان بــرود. او که تجربه حضور در 
جام جهانی، پرسپولیس و گل گهر سیرجان را دارد می تواند 
در ۳۳ سالگی گزینه مناســبی برای سپاهان باشد. حضور 
حقیقی برای طلایی پوشان می تواند امکان چانه زنی مالی در 
مذاکرات عقد قرارداد و از طرفی بُرد تبلیغی مناسبی داشته 
باشد. بررسی ها حاکی از آن است که گل گهر سیرجان هم 

مشکلی برای انتقال وی به سپاهان ندارد.

گلر ملی پوش سپاهان سرانجام راهی اروپا شد

کوچ نیازمند از اصفهان به پرتغال

چند وب ســایت یونانی ازجمله گاتزتا خبر دادند که 
احسان حاج صفی چمدان هایش را برای حضور در آ.ا.ک 
آتن بسته است. درحالی که پیام نیازمند سنگربان سپاهان 
به صورت رســمی از این تیم جدا شــد و به پورتیموننزه 
پیوست، چند رسانه یونانی نیز از حضور احسان حاج صفی 
در تیم آ.ا.ک آتن خبر داده اند. وب ســایت معتبر و یونانی 
گاتزتا با تیتر »حاج صفی یــک بازیکن همه کاره برای 
آ.ا.ک« نوشت: زندگی حرفه ای او در ایران، سابقه اش از 
حضور در یونــان، رابطه برادرانه اش با کریم انصاری فرد 
و تقریبا توانایی بازی در هر پســت از زمین. همان طور 
که شــواهد نشان می دهد، احســان حاج صفی در حال 
آماده سازی چمدان هایش برای بازگشت به یونان است، 
اما این بار برای پیوستن به آ.ا.ک آتن. احسان حاج صفی 
در حال آماده سازی خودش است تا پیراهن آ.ا.ک را بپوشد 
و هم زمان ششمین خرید نقل و انتقالات این تیم برای 
فصل پیش رو باشــد. این مدافع چپ پای بین المللی و 
۳۱ ســاله ایرانی برای مردم یونان ناشناخته نیست، زیرا 
درگذشته در تیم های پانیونیوس و المپیاکوس بازی کرده 
اســت. او اولین بازی های فوتبالی خود را در سال ۲۰۰6 
و هنگامی که به آکادمی های سپاهان پیوست، انجام داد. 

حاج صفی با سه قهرمانی در لیگ و چهار قهرمانی جام 
حذفی در این سال ها ســتاره تیمش بوده است. سایت 
Goal.Com در سال های نخست حضور حاج صفی در 

ســپاهان، او را آینده دارترین فوتبالیست در کل فوتبال 
آســیا معرفی کرد. او با تیم ملی خود در جام ملت های 

آســیا ۲۰۱۱ و ۲۰۱5 و جام جهانی ۲۰۱۴ شرکت کرد. 
ابن وب ســایت یونانی در ادامه و پس از بررسی دوران 
حضور حاج صفی در آلمان و یونان نوشــت: همان طور 
که همه چیز نشان می دهد، این بازیکن ایرانی ۳۱ ساله 
به زودی به لیست »زرد و سیاه ها« خواهد پیوست. آ.ا.ک 

آتن حاج صفی را برای ســمت چپ دفــاع خود جذب 
می کند. او فصل گذشــته با تراکتور ۱۲ بازی به عنوان 
هافبک میانــی، ۱۲ بازی به عنوان وینگر چپ و فقط ۳ 
بازی به عنــوان مدافع چپ انجام داد. حاج صفی ممکن 
است به عنوان یک راه حل اساسی برای دفاع مطرح شود 
اما موقعیت جدید او در خط میانی است. البته او در کارنامه 
خود تاکنون در هفت پســت مختلف بازی کرده است: 
دفــاع چپ، هافبک چپ، وینگر چپ، هافبک تهاجمی، 
هافبک میانی، هافبک دفاعی و حتی دفاع راست. گاتزتا 
در پایان نوشــت: حاج صفی آماده اســت تا به سومین 
فوتبالیست ایرانی تبدیل شود که در آ.ا.ک بازی می کند. 
نفر اول مسعود شجاعی بود، درحالی که از سپتامبر گذشته 
کریم انصاری فرد در »زرد و ســیاه« حضور دارد. مهاجم 
آ.ا.ک آتن با آغوش باز منتظر هم وطن خود اســت زیرا 
آن ها در 6۰ بازی با هم بازی کرده اند. آن ها در المپیاکوس 
در فصل ۲۰۱۷ و در تیم ملی ایران در کنار یکدیگر بازی 
کرده اند. درحالی که حاج صفی تحت قرارداد ســپاهان 
است، باید دید وضعیت این بازیکن به کجا ختم می شود. 
به جز وب سایت گاتزتا، چند رسانه دیگر از حضور بازیکن 

سپاهان در یونان خبر داده اند.

 حاج صفی به زودی از سپاهان جدا می شود

ابتکار عمل برای پنجمین قهرمانی متوالی لیگ برتر 
در اختیار پرسپولیس است اما کسر امتیاز می تواند معادلات 
لیگ بیســتم را برهم بزند. پرسپولیس با پیروزی در بازی 

حســاس هفته بیســت و هفتم مقابل آلومینیوم اراک، با 
اختلاف دو امتیاز نسبت به سپاهان صدرنشین لیگ برتر 
باقی ماند و پنجمین قهرمانی در دسترس تر از همیشه به 
نظر می رســد؛ اما اتفاقات خارج از مستطیل سبز می تواند 
معادله قهرمانی لیگ بیســتم را تغییر دهد. پرونده یکی از 
طلبکاران به جای باریک کشیده شده است. پرونده شکایت 
بیرانوند و کالدرون در جریان است اما پرونده ای که احتمال 
دارد برای پرســپولیس دردسر درست کند، مربوط به یکی 
دیگر از شاکیان باشگاه اســت. طلبکار مذکور در خارج از 

کشور حضور دارد و تا به امروز باشگاه پرسپولیس چند بار 
وعده پرداخت مطالبات او را داده است. باشگاه پرسپولیس 
به فدراســیون فوتبال و کمیته تعیین وضعیت تعهد داد تا 
طی مدت ســه ماه بدهی هایش 
را پرداخــت کند و با همین تعهد 
بود که پنجره نقــل و انتقالاتی 
باشگاه باز شــد. مهلت سه ماهه 
در روز ۱۷ خرداد ۱۴۰۰ به پایان 
رسید. طلبکاری که امروز پرونده 
شــکایتش از باشگاه پرسپولیس 
تمامی  است،  از همیشه  جدی تر 
مــدارک، تضمیــن و تعهــدات 
کنفدراسیون  به  را  پرســپولیس 
فوتبال آســیا afC، ارائه کرده 
است. باشــگاه تضمین داده بود 
اگر مطالبــات پرداخت و رضایت 
شــاکیان حاصل نشــود، علاوه 
بربســته شــدن پنجــره نقل و 
انتقالات امتیاز نیز از پرسپولیس 
کسر شود. همان زمان برخی مدیران فدراسیون فوتبال و 
مسئول کمیته تعیین وضعیت فدراسیون هم تلویحا گفته 
بودند اگر پرســپولیس بعد از پایان مهلت نسبت به جلب 
رضایت طلبکاران خود اقدام نکرده باشد، جرایم سنگین تری 
نسبت به بسته شدن پنجره نقل و انتقالات برای این تیم 
در نظر گرفته می شود. شایعه شده احتمال دارد پرسپولیس 
در صورت جدی نگرفتن این ماجرا، با خطر کســر ســه 
امتیاز مواجه شــود. واضح است که سپاهان در کسر امتیاز 

پرسپولیس ذی نفع خواهد بود.

شاگردان جواد نکونام با ادامه روند شکست ناپذیری خود 
مقابل ماشین ســازی یک گام دیگر به رکورد تاریخی در 
لیگ برتر نزدیک شدند. تقرییا یک سال از آخرین شکست 

خانگی فولاد در لیگ برتر فوتبال 
ایران می گــذرد، آن هــا در لیگ 
نوزدهــم و در ۲۸ تیرمــاه ۱۳۹۹ 
مقابل پرســپولیس یک بر صفر در 
خانه مغلوب شدند و پس ازآن دیگر 
فولاد آره نــا به جهنم رقبای فولاد 
تبدیل شــده و هیچ تیمی نتوانسته 
با دســت پر و امتیازات کامل از این 
ورزشگاه خارج شود. از آن مسابقه 
تا جدال شنبه شــب فــولاد مقابل 
ماشین سازی که با برتری شاگردان 
نکونام به پایان رســید، ۲۴ بازی 
بدون شکست خانگی برای فولاد 
در کارنامــه اش ثبت شــده و حالا 
آن ها از حیث رکورد طولانی ترین 
زمان نباختن یک تیم در دیدارهای 

خانگی به رکورد تیم فوتبال مس کرمان که حدفاصل لیگ 
هفتم تا دهم ۲۴ بازی بدون شکســت خانگی را داشت، 
رسیده اند. هدف بعدی شاگردان نکونام، رسیدن به رکورد 
استقلال امیر قلعه نویی است. تیمی که حدفاصل لیگ سوم 
تا لیگ ششم ۲5 بازی خانگی متوالی را شکست نخورد و 
حالا اگر فولادی ها مقابل صنعت نفت آبادان در دیدار بعدی 
خانگی شان که سوم مردادماه در هفته ماقبل پایانی لیگ 
بیستم برگزار خواهد شد، شکستی نداشته باشند، به رکورد 
استقلال خواهند رسید. طولانی ترین روند شکست ناپذیری 

دربازی های خانگی در ادوار لیگ برتر در اختیار تیم فوتبال 
سپاهان است که در ۲۸ مســابقه متوالی حدفاصل لیگ 
ســیزدهم تا لیگ پانزدهم در خانه شکستی را تجربه کرد 

و پس ازاین تیم هم پرسپولیس که ۲6 بازی متوالی از لیگ 
دوازدهم تا لیگ چهاردهم در خانه شکستی را نداشت؛ اما 
رسیدن به این رکورد برای فولاد در فصل آینده رقابت های 
لیگ برتر میســر خواهد بود و آن ها باید امیدوار باشند تا 
رکوردشان در پایان لیگ بیستم و در آخرین مسابقه خانگی 
مقابل صنعت نفت آبادان حفظ شــود و به رکورد استقلالِ 
امیر قلعه نویی حدفاصل لیگ سوم تا ششم دست پیدا کنند 
و برای شکست رکورد پرسپولیس و سپاهان، چشم انتظار 

شروع فصل جدید باشند.

پرسپولیس در آستانه کسر امتیاز و 
خداحافظی با قهرمانی

 حمله نکونام به رکورد قلعه نویی 
در استقلال
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 رتبه ۸ روزنامه هاي خصوصی 
و رتبه ۱6 در بین ۱۸۰ روزنامه کشور
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پیرو آگهی انحلال درج شده در روزنامه رسمی شماره 21707 مورخ1398/07/02  و به استناد مفاد ماده 215 و ماده 225 قانون تجارت از کلیه بستانکاران احتمالی نوبت اول
اشخاص حقیقی و حقوقی که ادعایی علیه شرکت منحله فوق دارند دعوت بعمل می آید ظرف مدت قانونی از تاریخ انتشار اولین نوبت آگهی به آدرس هیئت تسویه 
شرکت به نشانی: شهرضا ، خیابان بلال ، بین فرعی 18 و 20 پلاک 92 به کدپستی 8614666761 مراجعه نمایند. این اطلاعیه در سه نوبت هر یک به فاصله یکماه 

در اصفهان امروز انتشار و اعلام میدارد که پس از انقضای مدت مذکور هیچگونه ادعایی پذیرفته نخواهد شد و ختم تسویه شرکت اعلام خواهد شد. 
هیئت تسویه شرکت: 1- رمضانعلی نیک نژاد 2-اسمعیل باغبانی 3-محمد سراجی  4-رمضانعلی سبزواری  

 آگهی دعوت از بستانکاران احتمالی شرکت تعاونی  خدماتی و تولیدی  صاحبان حرف لوله فروش و لوله کش شهرضا و حومه
به شماره ثبت 143و شناسه ملی 10260038166 درحال تسویه )نوبت اول ( - کد اقتصادی : 411177187539

 شاهدان گر دلبری زین سان کنند
زاهدان را رخنه در ایمان کنند

حافظ

کشــتار مردم متعرض به کشــف حجاب در مسجد 
گوهرشاد مشهد 

زندگی کشف خود نیست، ساختن خود است.
جرج برناردشاو پس كیست  ستمگرتر از آن كس كه بر خدا دروغ بست و سخن راست را چون به سوى او آمد دروغ پنداشت آیا جاى 

كافران در جهنم نیست 
۳2 زمر

مناسبتسخن بزرگان یک فنجان آیات نورانی
شعر

یک عضو کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی 
گفت: بعد از شــیوع ویروس کرونا اهالــی فرهنگ و هنر 
بیشترین آسیب را از محدودیت ها و معلق شدن فعالیت های 
خــود دیدند که وزیر ارشــاد باید حل این مشــکلات را در 
اولویت کاری خود قرار دهد.حجت الاسلام حسین میرزایی 
در گفت وگو با ایسنا درباره این موضوع که چه پیشنهادهایی 
برای وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی آینده دارید؟ اظهار کرد: 
اوضــاع فرهنگ و هنر و هنرمندان بعد از شــیوع ویروس 
کرونا به شدت نابسامان شد به طوری که ازنظر معیشتی دچار 
مشکلات زیادی شدند و حتی برخی از اهالی فرهنگ شغل 
خود را از دست دادند. همان طور که برای سایر اقشار جامعه 
تدابیری اندیشیده شد تا ضرر آنان به نوعی جبران شود باید 
برای اهالی فرهنگ و هنر نیز تدبیر ویژه ای اتخاذ شــود تا 
مشکلات این قشر مرتفع شود. او افزود: بعد از شیوع ویروس 
کرونا اهالی فرهنــگ و هنر از کمترین حمایت ها برخوردار 
شدند. به همین دلیل نخســتین چیزی که وزیر فرهنگ و 

ارشاد اســلامی باید به آن توجه ویژه کند این است که در 
شــرایط کرونایی و پســا کرونا چه برنامه ای برای فرهنگ 
کشــور یا اهالــی فرهنگ و هنر دارد تا مشــکلات آنان را 
حل کند. نماینده مــردم اصفهان در مجلس گفت: این امر 
مهم ترین دغدغه ای اســت که متناســب با فضای جدید 
پیش آمده باید برای آن و ارتقای شغلی اهالی فرهنگ و هنر، 
وزیر فرهنگ برنامه مدون و اصولی داشــته باشد. اگر شیوه 
وزرای قبلی همچنان ادامه پیدا کند کســانی که بیشترین 
ضرر را متحمل می شوند اهالی فرهنگ و هنر خواهند بود. 
میرزایی تصریح کرد: مسائل فرهنگی کشور ابعاد گوناگونی 
دارد که مهم ترین آن بحث فضای مجازی و ساماندهی آن 
است. در فضای مجازی در تولید محتوا و در حوزه توزیع نیاز 
به یک برنامه جدی داریم. برای مثال درگذشــته که فضای 
مجازی وجود نداشت در اغلب موارد رسانه ها و کتاب خوراک 
فکری و ذهنی مــردم را تأمین می کردند، درحالی که امروز 
این خوراک را بیشــتر فضای مجازی تأمین می کند. فضای 

نشر، حساب وکتاب مشخصی دارد و قیمت خاصی روی آن 
گذاشــته و توزیع می شــود، اما در حوزه فضای مجازی اگر 
کســی اثر فاخر تولید کرد باید هزینه تولیــد و توزیع اثر را 

پرداخت کند و هیچ مبلغی عاید خود او نمی شود.
Á به گشت ارشاد مسئولان نیاز داریم

او ادامــه داد: در این صورت آیــا اهالی فرهنگ و هنر 
تــوان باقی ماندن در این میدان را دارند؟ مســلماً نخواهند 
داشــت چراکه تمام عمر و زندگی خــود را صرف تولید آثار 
هنری می کنند، اما از تأمین مایحتاج اولیه زندگی خود عاجز 
هستند. پس اگر منبع تغذیه عمومی مردم رادیو و تلویزیون 
به اضافه فضای مجازی است در حوزه تولید محتوای فضای 
مجازی وزارت ارشــاد نقش بسزایی دارد تا خوراک سالم و 
مقوی ذهنی و روحــی برای مردم فراهم کند که به همین 
دلیل وزیر فرهنگ و ارشــاد آینده باید ســاماندهی فضای 
مجازی را در اولویت خود قرار دهد. این عضو کمیســیون 
فرهنگی مجلس، گفت: در حوزه فرهنگی، توجه به مسائلی 
مانند اخلاق اجتماعی، وفای به عهد، احترام به بزرگ ترها و 
رعایت حقوق یکدیگر در اولویت فرهنگی و اجتماعی کشور 
هستند که وزیر ارشاد باید در ترویج این عناصر تلاش کند و 
برنامه داشته باشد. میرزایی خاطرنشان کرد: به هرحال بودجه 
فرهنگی کشــور در اختیار وزیر ارشاد است به همین دلیل 
باید برنامه اصولی داشته باشــد. برای مثال رعایت اخلاق 
در رســانه ها و فضای مجازی نیاز به تخصیص بودجه دارد. 
به هرحال باید مســائل را اولویت بندی و به فرعی و اصلی 
تقســیم کرد. برای مثال زمانی شما گشت ارشادی را دارید 
که قصد دارد مفاسد اجتماعی سازمان یافته را ریشه کن کند، 
اما زمانی هم گشت ارشادی دارید که با تک تک افراد قصد 
برخورد دارد. اما امروز بیش از هر چیز به گشــت ارشــادی 
نیاز داریم که به جای ارشــاد مردم، مسئولان را ارشاد کند. 
رئیس جمهور منتخب نیز در مناظرات به لزوم داشتن گشت 

ارشاد برای مسئولان تأکید کرد.

 وزیر ارشاد آینده حل مشکلات اهالی فرهنگ و هنر
 را در اولویت قرار دهد

دانشمندان انگلیسی برای اولین بار از آزمایش واکسن 
مننژیت در قالب قطره بینی خبر داده اند. با استفاده از این 
واکسن امکان محافظت طولانی مدت در برابر عفونت 

مذکور به وجود می آید.
به گزارش مهر، مننژیت بیماری خطرناکی است که 
ممکن است موجب التهاب در مایعات و غشای اطراف مغز 
و نخاع شود. مننژیت ممکن است از طریق عفونت های 
ویروســی، قارچی و انگلی به بدن منتقل شود، اما موارد 
ناشــی از ابتلاء به آن از طریق آلودگی های باکتریایی 
بســیار متداول اســت. دلیل آن این است که مننژیت 
باکتریایی توانایی ورود به جریان خون را دارد و در نتیجه 
عوارض جدی ایجاد می کند و در صورت عدم درمان در 
عرض چند ساعت به یک بیماری تهدید کننده زندگی 
تبدیل می شــود. یکی از انــواع باکتریایی مهم بیماری 
 Neisseria مننژیت ناشــی از وجود باکتری به نــام
meningitides اســت که باعث ایجاد عفونت در 

دستگاه تنفسی فوقانی شده و می تواند وارد جریان خون 
شود و باعث مننژیت شود. بدن برخی نوزادان و جوانان 
به علت وجود باکتری به نام N. meningitides در 
برابر این باکتری مقاوم اســت. اما این مقاومت در بدن 
همه افراد وجود ندارد. قطره بینی جدید با استفاده از همین 
باکتری N. meningitides تولید شده و محافظی 
مؤثر در برابر مننژیت محسوب می شود. محققان دانشگاه 
ساوت همپتون قابلیت چسبندگی این پروتئین به سطح 
سلول های داخلی بینی را نیز به قطره بینی افزوده اند تا 
بر اثرگذاری آن افزوده شــود. با استفاده از این قطره بر 
روی افرادی که حداقل ۲8 روز قبل به باکتری مننژیت 
آلوده شده بودند، در 8۶ درصد از آنها یک واکنش ایمنی 
قوی ایجاد شد و در عرض ۹۰ روز آنها در برابر باکتری 
مننژیت مقاومت کسب کردند. هنوز مشخص نیست ابداع 
این فناوری چه زمانی به تولید عملیاتی واکسن مذکور 

منجر می شود.

خط سیاقی با قدمتی هزارســاله نوعی از خط و روش 
نگارش اســت که با آن اهل دیوان و بازاریان اعداد، مقادیر 

و وزن ها را می نوشتند.
به گزارش خبرگزاری صداوســیما؛ یکی از کارشناسان 
تاریخ گفت: این شــیوه عددنویسی رمزگونه ۵۴ نشانه دارد 
که با تغییر و ترکیب آن ها کوچک ترین و بزرگ ترین مقدار 
و واحد های اجناس مشــخص و تا اوایل حکومت پهلوی 
اول هم هنوز در کشــور رایج بوده است. عبدالرضا دهاقین 
افزود: نداشــتن، خطای کم در ثبت حساب وکتاب، تقویت 

حافظه و صرفه جویــی در مصرف کاغذ از ویژگی های این 
خط بوده اســت. رئیس اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردشــگری خوانســار نیز گفت: برای حفظ و ماندگاری 
این خط در خوانســار با جمــع آوری اســناد و مدارک آن 
 مراحل ثبت در میراث ناملموس کشور در حال انجام است.

علی جوزی خمسلویی افزود: این میراث کهن که هنوز هم 
در خوانســار در بین تعدادی از بازاریان رایج است در دست 
فراموشــی است و دیگر کمتر کسی علاقه به فراگیری آن 

دارد.

بنیان گفـت:  دانـش  شـرکت   یـک  مدیرعامـل 
شـرکت هـای دانـش بنیـان در حـوزه فضـا خواسـتار 
تبـار  هسـتند.حاجی  حـوزه  ایـن  سـازی  فرهنـگ 
مدیرعامـل یک شـرکت  دانـش بنیـان در گفت وگو با 
باشـگاه خبرنـگاران جوان، بیان کرد: یکـی از دغدغـه 
های شـرکت هـای دانش بنیان در حـوزه فضا موضوع 
فرهنگ سـازی حوزه فضاسـت  که یک از آنها  تحلیل 
تصاویـر ماهـواره ای بـوده که زیر نظر سـازمان فضایی 
و وزارت ارتباطـات بـوده  و ایـن موضـوع آنچنـان در 
جامعـه شـناخته شـده نیسـت زیرا مـردم ماهـواره را به 
عنـوان وسـیله ای بـرای پرتـاب به فضـا می داننـد  اما 
اینگونـه نیسـت و بـا توجـه بـه اینکـه سـرویس های 
خدماتـی ماهـواره ای وجـود دارد کـه مـردم می تواننـد 
از آن در زندگـی روزمـره خـود اسـتفاده زیـادی کنند. او 
افـزود: از ارائـه خدمات ماهـواره ای می تـوان به بخش 
کشـاورزی کـه به کشـاورزان خدمات و سـرویس های 
کمـک کننـده ای می دهـد اشـاره کرد. فرهنگ سـازی 
حـوزه فضـا در بخـش خصوصـی در هیـچ جـای دنیـا 
انجـام نمی شـود زیـرا بایـد مسـتقیما زیـر نظـر دولت 
باشـد. بـا اینکـه در حـوزه فضـا از دولت حمایـت مالی 
نداشـتیم و نخواهیم داشـت ولی تنها حمایت و خواسته 
مـا از دولـت آینده فرهنگ سـازی حوزه فضایی اسـت. 
حاجـی تبـار بـا اشـاره بـه زیـر سـاخت هـای حـوزه 
فضایـی  بیان کـرد: حـوزه فضایی بـرای اینکـه بتواند 
تحلیـل هـای این حـوزه را با حجـم داده بـالا به خوبی 
انجـام دهـد  به زیرسـاخت هـا احتیـاج دارد زیرا حجم 
داده پـروژه هرچقـدر زیـاد باشـد، فایـل هـای صوتی و 
فایـل هـای ویدیوئی را می تـوان تحلیـل و ذخیره کرد 
کـه  تعـداد ایـن حجـم هـای داده فضـای مشـخصی 
دارنـد و بـرای تعلیـق در سـایر ماهـواره هـا در سـطح 
کل کشـور، بـه حجـم فایل هـای زیادی احتیاج اسـت 
کـه  اگر توانایـی ذخیـره و آنالیز این فایل ها رانداشـته 
باشـیم، نمی توانیم از مشکلات کشـاورزان باخبر شویم. 
مدیرعامـل این شـرکت  دانش بنیان گفـت: حمایت از 
شـرکت هـای دانـش بنیـان در حـوزه فضا بسـیاری از 
اهـداف آنهـا را محقـق می کنـد زیرا محقق شـدن این 
اهداف رشـد بسـیار خوبی در پیشـبرد کشـور در  زمینه 
کشـاورزی و خدمـات دیگر خواهد داشـت. تنهـا راهی 
کـه می تواند شـرکت هـای دانـش بنیان حـوزه فضا را 
از مشـکلات نجـات دهـد فرهنگ سـازی حـوزه فضا، 
ماهـواره هـا و زیرسـاخت های این حـوزه اسـت. او در 
پایـان تصریـح کرد: به کمـک این شـرکت های دانش 
بنیان می توان بسـیاری از مشـکلات جامعـه را برطرف 
کـرده و حتـی از وابسـتگی بـه کشـور های خارجی بی 

نیاز شـد.

تولد خورشید، توله شیر به دنیا آمده به روش لقاح مصنوعی 
در ساری علاوه بر این که ایران را به عنوان سومین کشور تکثیر 
مصنوعی گربه سانان مطرح کرده ، امیدواری برای نجات یوزهای 

ارزشمند و زیبای ایرانی را نیز افزایش داده است.
به گزارش ایرنا، طی روزهای اخیر توله شیری در باغ وحش 
ساری به روش لقاح مصنوعی متولد شد که حاصل حدود پنج 
سال پژوهش انجام شده توسط یکی از متخصصان دامپزشکی 
برای دست یافتن به دانش تکثیر مصنوعی گربه سانان در ایران 
است. خورشید یکی از دو توله شــیری است که به این روش 
به دنیا آمد و زنده مانده اســت. بــرادرش پس از تولد به دلیل 
افتادن زیر پای شــیر مادر تلف شد، اما خورشید زنده ماند. تولد 
خورشید نتیجه یک پژوهش پنج ساله است که توسط دکتر » 
بهرنگ اکرامی « دامپزشک متخصص مامایی و بیماری های 
تولید مثل و استادیار دانشکده کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه 
آزاد اســلامی چالوس انجام شد و به سرانجام رسید. او از حدود 
پنج سال پیش اسپرم گیری از پلنگ را در مازندران برای مطالعات 
انجام داد و ســپس روی گونه های دیگری مانند مرال و گوزن 
ایرانی، ســیاهگوش، گربه جنگلی و گربه اهلی این پژوهش را 
ادامــه داد تا در نهایت نتیجه این مطالعات را روی شــیر انجام 
داد. این دامپزشک و متخصص مامایی و بیماری های تولید مثل 
به خبرنگار ایرنا می گوید: تلقیح مصنوعی روی شیر یک برنامه 
تحقیقاتی برای رسیدن به دانش تکثیر مصنوعی گربه سانان و 
به کارگیری این دانش در کشور به منظور حفاظت از گونه های 
ارزشــمند در خطر انقراض مانند یوزپلــگ و پلنگ ایرانی بود 
که خوشــبختانه پس از مدت ها پژوهش و تلاش به سرانجام 
رسید. اکرامی می افزاید: ما در باغ وحش های مختلف گونه های 
مختلفی از گربه سانان داریم که معمولا در اسارت جفت گیری 
نمی کنند. طی سال های اخیر کارشناسانی خارجی دو دوره روی 
یوزپلنگ های ما هم در » پارک پردیسان « و روی پلنگ های » 
باغ وحش ارم « کار کردند و موفق نشدند. ما با موفقیت در این 
مرحله و تولد توله شیر امیدوار هستیم که بتوانیم این روش تکثیر 
مصنوعــی را روی گونه های بومی خودمان ، بویژه یوزپلنگ و 
پلنگ ایرانی انجام دهیم. او درباره فرآیند اجرای این کار پژوهشی 
خاطرنشان می کند: ابتدا در قالب یک پایان نامه روی گربه اهلی 
با انجــام روش های تخمک گذاری القاء فحلی انجام دادیم که 
نتیجه بخش بود. بعد هم تصمیم گرفتیم دانش کسب شده در 
این مطالعات را که تا کنون در اختیار آفریقای جنوبی و سنگاپور 
بود و اکنون به آن دست یافتیم ،برای تکمیل پژوهش روی گونه 
غیربومی گربه سان انجام دهیم و به همین دلیل شیر را به عنوان 
گونه ای غیربومی که بارداری در آن وابســته به فصل نیست ، 

انتخاب کردیم. اســتادیار دانشکده کشــاورزی و منابع طبیعی 
دانشــگاه آزاد اسلامی چالوس می افزاید: پس از موافقت مالک 
باغ وحش ساری، همزمان روی سه قلاده شیر تخمک گذاری 
انجام شــد و در روز تلقیح ، از شیر نر جوان تر باغ وحش پس از 
بیهوشی اسپرم گرفتیم. با ارزیابی ریخت شناسی و شمارش اسپرم 
و تقســیم  آن ها، با روش لاپاراتومیک و ایجاد شکاف در شکم 
شیرهای ماده و بیرون آوردن رحم، تخمدان ها را بررسی کردیم 
و در هر تخمدانی که شرایط مناسب تری داشت اسپرم را تزریق 
کردیم. اکرامی اظهار می کند: از این سه شیر یکی دچار بارداری 
کاذب شــد و با وجود علائم بارداری، در سونوگرافی مشخص 
شد که باردار نیست ، اما شیر دیگری که علائم زیادی نداشت 
با سونوگرافی مشخص شد که باردار است و دو توله دارد. طبق 
دوره استاندارد زایمان شیر که ۱۱۵ تا ۱۲۰روز است، زایمان انجام 
شد و دو توله به دنیا آمدند ، اما توله نر به دلیل سهل انگاری مادر 

زیر پا افتاد و تلف شد.
Á نامزدی فیروز و ایران

او خاطرنشان می کند: این تکنیک سال ۲۰۱8 در پرتوریای 
افریقای جنوبی و ســال ۲۰۲۱ هم در ســنگاپور روی شــیر 
انجام شــده بود و ما سومین کشوری هستیم که توانستیم این 
تکنیک بــارداری و لقاح مصنوعی را انجــام دهیم. البته گونه 
بومی ما نیســت، اما همین که توانستیم تکنیک را از مقالات 
خارجی استخراج کنیم بسیار مهم است. با این تکنیک اکنون 
می توانیم به افزایش تعداد گونه های بومی گربه ســانان ، بویژه 
یوزپلنگ و پلنگ ایرانی امیدوارتر باشیم. هدف اصلی نیز همین 

بود که تکنیک را به دست بیاوریم تا پشتیبانی برای تکثیر تعداد 
گونه های ارزشمند باشــد. دامپزشک معتمد اداره کل حفاظت 
محیط زیست مازندران خاطرنشان می کند: گام بعدی و اولویت 
اصلی ما انجام این تکنیک روی یوزپلنگ ایرانی اســت که در 
صورت به نتیجه نرســیدن جفت گیری طبیعی ، از روش تکثیر 
مصنوعی استفاده می کنیم. اخیرا یک یوز ایرانی به نام » فیروز « 
را زنده گیری کردیم تا با یوز ماده ای که ایران نام دارد جفتگیری 
داشته باشد ، اما با توجه به این که یوزپلنگ ها رفتارهای خاصی 
در اســارت دارند، احتمالا از این روش بــرای بارداری یوز ماده 
استفاده خواهیم کرد. او می افزاید: دلبر و کوشکی دو یوزپلنگ 
پارک پردیســان که طی ســال های اخیر اقداماتی برای لقاح 
مصنوعــی روی آن ها انجام شــده بود با توجــه به بالا رفتن 
سن شــان شــرایط بارداری ندارند و به همین دلیل روی فیروز 
و یــوز ماده ای به نام » ایران « که در ســایت توران نگهداری 
می شود برنامه ریزی جفتگیری و احتمالا تکثیر مصنوعی انجام 
می شود. کوشــکی و دلبر دو یوزپلنگ نر و ماده ای هستند که 
به ترتیب ۱۰ آذر ۹۳ از پناهگاه حیات وحش میاندشــت و ۱۱ 
آذر ۹۳ از ذخیره گاه زیست کره توران با هدف تکثیر در اسارت و 
انجام تحقیقات بر روی رفتار گربه سانان به پارک پردیسان تهران 
منتقل شدند. کوشــکی؛ یوزپلنگ نر بهمن ماه ۱۳8۶ در چهار 
ماهگی و دلبر یوزپلنگ ماده فروردین ۱۳۹۰ در ســه ماهگی 
به اســارت درآمدند که بعد از این و با توجه به اهمیت حفاظت 
 از این گونه های ارزشــمند و در خطر انقراض بودن ، به پارک

 پردیسان منتقل شدند.

تولید واکسن مننژیت در قالب قطره بینی

خط سیاقی خوانسار در غبار فراموشی

حوزه فضا نیاز به 
فرهنگ سازی دارد

باز شدن روزنه امید برای احیای یوز ایرانی

وزیــر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی در 
نامه های جداگانه به اســتاندار اصفهان، مراتب ثبت 8 اثر در 

فهرست میراث فرهنگی تاریخی ملی را ابلاغ کرد.
علی اصغر مونســان در نامه ای به عباس رضایی استاندار 
اصفهان نوشــت: در اجرای بند ج ماده واحده قانون تشــکیل 
سازمان میراث فرهنگی کشور مصوب ۱۳۶۴ مجلس شورای 
اسلامی و بند ششم ماده سوم قانون اساسنامه سازمان میراث 
فرهنگی کشور مصوب ۱۳۶۷ مجلس شورای اسلامی مبنی بر 
ثبت آثار ارزشمند منقول و غیرمنقول فرهنگی تاریخی کشور 
در فهرســت آثار ملی و فهرست های ذی ربط، مراتب ثبت اثر 
فرهنگی تاریخی محوطه قلعه وشاق واقع در استان اصفهان، 
شهرستان نطنز، بخش مرکزی پس از طی تشریفات قانونی 
لازم به شماره ۳۳۲۹۹ مورخ ۱۳ بهمن ۱۳۹۹ در فهرست آثار 
ملی ایران به ثبت رسیده، ابلاغ می شود.وزیر میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دســتی تصریح کرد: اثر مذکور )محوطه 
قلعه وشاق( تحت حفاظت و نظارت این وزارت است و هرگونه 
دخل و تصرف یا اقدام عملیاتی که منجر به تخریب یا تغییر 
هویت آن شود برابر مواد ۵۵8 لغایت ۵۶۹ از کتاب پنجم قانون 
مجازات اسلامی، تعزیرات و مجازات بازدارنده، جرم محسوب 
می شود و مرتکب مشمول مجازات قانونی خواهد شد و مرمت 
و بازسازی اثر صرفاً با تأیید و نظارت این وزارت ممکن خواهد 

بود. مونســان همچنین نامه های جداگانه و مشابه دیگری به 
استاندار اصفهان مراتب ثبت هفت اثر فرهنگی-تاریخی دیگر 

را به شرح زیر ابلاغ کرد:
مجموعه فرهنگی خدماتی عباســی واقع در شهرســتان 
اصفهان، بخش مرکزی، خیابان آمادگاه، روبروی مهمانسرای 

عباسی به شماره ۳۱۹۴۵ مورخ ۴/۱۱/۹۶پ
خانه حســینیان کاشان )ســرای دیبا( واقع در شهرستان 
کاشان، بخش مرکزی، شهر کاشــان، خیابان ملا حبیب الله 
شریف، کوچه شــهید یوسف پور ۲۱ )پاپک(، فرعی پاپک ۱8 

به شماره ۳۳۲۱۳ مورخ ۱۳/۱۱/۹۹
حمام نقاشی )خوراســگان( واقع در شهرستان اصفهان، 
بخش مرکزی، شهر اصفهان، شــهر خوراسگان، محله علیا 
خیابان اباذر، کوچه توحید به شماره ۳۳۲۲8 مورخ ۱۳/۱۱/۹۹

خانــه تاریخــی شــاهیج واقع در شهرســتان اصفهان، 
بخش مرکزی، شــهر اصفهان، خیابان حکیم نظامی، کوچه 
سنگ تراش ها، محله تبریزی ها، کوچه هاکوپیان نبش کوچه 

سیروس به شماره ۳۳۲۲۹ مورخ ۱۳/۱۱/۹۹
خانه کلاه مال زواره )ابوطالبی( واقع در شهرستان اردستان، 
بخش زواره، شهر زواره، محله بنجیرهف کوچه بیت الحسن، 
جنب حسینیه بیت الحسن به شماره ۳۳۲۷۲ مورخ ۱۳/۱۱/۹۹

حسینیه اوبه )وزیر( واقع در شهرستان آران و بیدگل، بخش 

مرکزی، شــهر آران و بیدگل، خیابان حضرت ابوالفضل )ع(، 
جنب بازار ســرکوچه یخچال آران به شــماره ۳۳۲۹۷ مورخ 

۱۳/۱۱/۹۹
کاروانســرای میرزا همایــون زواره واقع در شهرســتان 
اردستان، بخش زواره، شهر زواره، محله بازار، خیابان امامزاده 

یحیی، بازار زواره به شماره ۳۳۲۹8 مورخ ۱۳/۱۱/۹۹.

ابلاغ مراتب ثبت ملی 8 اثر فرهنگی تاریخی به استاندار 
اصفهان


